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ali otroke

Ptuj � Številni očitki o organizaciji letošnjega Martinovanja

Mošt v vino spremenili krampusiMošt v vino spremenili krampusi
Čeprav je bilo ptujsko mestno jedro v soboto, ob Martinovanju, polno, se je predvsem po družbenih omrežjih vsul plaz Čeprav je bilo ptujsko mestno jedro v soboto, ob Martinovanju, polno, se je predvsem po družbenih omrežjih vsul plaz 
kritik zaradi nastopa parkljev, t. i. krampusov, v sklopu tega dogodka. kritik zaradi nastopa parkljev, t. i. krampusov, v sklopu tega dogodka. Več na strani 3.Več na strani 3.
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Uporabniške izkušnje s Sloven-
skimi železnicami niso najboljše. 
Zamude vlakov so tako pogoste, 
da so sosednje države zaradi njih 
že ukinile nekatere povezave s 
slovenskimi mesti. Povprečna hit-
rost voženj vlakov se je z leti celo 
znižala, čeprav se že desetletja v 
železnico vlaga zajetne količine de-
narja, s ciljem, da bi bili vlaki hitrejši. 
Enaka pojasnila Slovenskih železnic 
poslušamo že kakšno desetletje: 
„V Potniškem prometu Slovenskih 
železnic se zavedamo težav, ki nam 
jih vsem povzročajo zamude zaradi 
trenutnih obsežnih del in posledič-

no sprememb v prometu. Žal so 
ovire v prometu neizogibne, če že-
limo prenovljene sodobne postaje 
in prenovljeno infrastrukturo, kar 
bo na dolgi rok omogočalo boljše 
pogoje za javni železniški promet. 
Zato ob tej priložnosti vsem potni-
kom opravičilo in prošnja za razu-
mevanje.“

Čas potovanja 
se v sto letih 
ni bistveno spremenil

Dejstva o počasnosti vlakov na 
slovenskih železnicah govorijo svo-
je. Novinarji enega izmed spletnih 
medijev so že pred leti izvedli pri-
merjavo trajanja voženj in prišli do 
ugotovitve, da vlaki na slovenskih 
tirih danes niso bistveno hitrejši, 

kot so bili pred sto leti. Leta 1910 
je najhitrejši vlak med Ljubljano in 
Mariborom s šestimi postanki vozil 
2 uri in 54 minut, leta 2015 s tremi 
postanki 2 uri in 30 minut, lahko 
preberemo na spletnem portalu 
zurnal24.si. Zaradi del na železniški 
infrastrukturi so se potovalni časi 
vlakov podaljšali, saj so povprečne 
hitrosti nižje (lani 55 km/h). V sose-
dnji Avstriji vlaki vozijo s povprečno 
hitrostjo okoli 200 km/h, najhitrejši 
na svetu pa tudi s 350 km/h. 

Povprečno zamuja 
četrtina vlakov

Še bolj kot zaradi počasnosti 
voženj so potniki nejevoljni zaradi 
nenehnih zamud vlakov. „Več kot 
pet minut trenutno v povprečju 

zamuja približno polovica vseh 
rednih potniških vlakov,“ so po-
vedali v Slovenskih železnicah. Le-
tošnje povprečje zamud voženj, ki 
so daljše od 5 minut, je 38 odstot-
kov. Enako je bilo še v letu 2020, 
preostala leta z vožnjami zamuja 
okoli četrtina vlakov. 

„Ne zamujajo vsi vlaki, seveda 
si želimo, da bi imeli pogoje, da ne 
bi zamujal noben vlak. Zamude so 
v največji meri posledica vzdrže-
valnih in investicijskih del na in-
frastrukturi, ki so zadnja leta v 
povečanem obsegu, kar se odraža 

tudi v deležih točnosti vlakov. Na 
slovenskem železniškem omrež-
ju smo v obdobju povečanega 
obsega tako vzdrževalnih del kot 
tudi investicijskih del, ki jih izvaja 
država kot lastnik javne železniške 
infrastrukture s pospešenim izva-
janjem vlaganj. V času gradbenih 
del žal prihaja do ovir v prometu, 
ki zahtevajo vpeljavo počasnih vo-
ženj mimo gradbišč, organizacijo 
nadomestnih prevozov in povzro-
čajo izzive v propustnosti na posa-
meznih odsekih prog. Predvsem 
velika omejitev je na enotirnih 

progah, kjer so še bolj omejene 
možnosti križanj z nasproti voze-
čimi vlaki. Pogosto so zaradi del 
zahtevani nadomestni prevozi po 
cesti, kjer je lahko promet še bolj 
nepredvidljiv. Nastala zamuda vla-
ka na eni progi žal lahko vpliva tudi 
na zamudo vlaka na drugi progi, 
predvsem v primerih potrebnega 
zagotavljanja zvez. Vsi omenjeni 
razlogi privedejo do zamud, za ka-
tere si seveda želimo, da jih ne bi 
bilo,“ so za naš časopis pojasnili na 
Slovenskih železnicah.

Mojca Zemljarič

Svetnikom ga je predstavila 
predsednica NO Elizabeta Fras, ki 
je povedala, da so občinski nadzor-
niki pod drobnogled vzeli obrato-
valne stroške v kulturni dvorani za 
leto 2022 ter vlaganja v vzdrževa-
nje in gradnjo občinske komunalne 
infrastrukture; lotili so se rekon-
strukcij lokalnih cest in javnih poti 
Jiršovci–Lovrec, Placar–Bračič in 
Jiršovci–Jus. 

Brez nepravilnosti 
in upoštevajoč KPK

Ugotovili so, da je Kulturno dru-
štvo prostore uporabljalo 160 dni, 

zgolj deset ur na teden, poleg tega 
so v dvorani 13 dni potekali razni 
dogodki, prireditve in koncerti. 
Ker je to premalo za pokrivanje 
stroškov, NO predlaga promocij-
ske aktivnosti za večjo zasedenost 
kulturnega doma, sicer bo treba 
stroške optimizirati. Pri pregledu 
izvedbene dokumentacije za re-
konstrukcije omenjenih cestnih 
odsekov NO ni odkril nepravilnos-
ti, pač pa je samo priporočil, da 
občina v prihodnje zaračuna kazen 
za primer zamujanja pri rokih do-
končanja del, določenih v pogodbi.

Anton Kovačec je opozoril na 
navzkrižje interesov pri delu NO. 

»Poslovanje kulturne dvorane je 
pregledoval Marko Pukšič, član KD 
Destrnik in sin prejšnjega župana 
Franca Pukšiča. V tem primeru bi 
se moral iz nadzora izločiti.« Ker 
sta morebitno navzkrižje intere-
sov in nezdružljivost funkcij skr-
bela tudi Frasovo, je za pojasnilo 
zaprosila KPK in upoštevala vsa 
priporočila komisije: »Če bi bil Puk-
šič predsednik društva, ne bi smel 
opravljati nadzora, ker bi šlo za 
nezdružljivost funkcij. O navzkriž-
ju interesov bi lahko govorili le, 
če bi bil občinski funkcionar, torej 
direktor občinske uprave ali sve-
tnik. Smo ga pa izločili iz pregleda 

obnove cest, saj je njegov oče v 
prejšnjem mandatu sklenil pogod-
bo z izvajalcem.«

Interesi posameznikov 
in korupcija

Kakšen smisel sploh ima nadzor-
ni odbor, če v njem sedi izključno 
županjin kader, poleg Frasove in 
Pukšiča še Mateja Čeh, Tanja Kosec 
in Damjana Žampa, pa se je vprašal 
Branko Horvat. »V bistvu nadzirate 
sami sebe, kar je unikum v Sloveni-
ji. Glede na to, da je tudi najemno 
pogodbo za uporabo prostorov 
v kulturnem domu podpisal bivši 

župan, bi se moral Marko Pukšič 
izločiti tudi iz tega nadzora. Zani-
mivo pa je, da se NO ni lotil pregle-
da prodaje stare občine, za katero 
smo dobili le polovico tega, kar 
smo zanjo dali. Glavna nadzorni-
ca je glede tega očitno namerno 
zamižala. Ko je bila še opozicijska 
svetnica, sta se s Pukšičem krega-
la, zdaj pa se skoraj za roke držita. 
Gre za interese posameznikov in 
korupcijo, pri kateri sodeluje tudi 
NO, zato zame to ni kredibilno 
telo.«

Prvi med nadzorniki je v bran 
stopil Marjan Lovrec, ki je dejal, 
da zaupa njeni strokovnosti in ne 
dvomi o transparentnosti njene-

ga dela, nasprotno pa je Majda 
Kunčnik razočarana ugotovila, da 
je vodenje občinske uprave zlezlo 
v stare tirnice. »Pukšič nima v NO 
kaj iskati. Županja, vi se lahko 
posmehujete, kolikor hočete, a 
ljudem je jasno, kaj se dogaja. Iz 
aviona se namreč vidi, kaj delate. 
Žalostno pa je tudi, kako se ne-
kateri obračajo po vetru,« je bila 
kritična, pri čemer je imela v mislih 
predsednico NO. Ker je posegala v 
besedo drugih, ji je županja izrekla 
dva opomina in jo izključila iz seje, 
ki pa je kaznovana svetnica ni ho-
tela zapustiti, čeprav ni več smela 
glasovati.

Senka Dreu

Glede na pogosto gnečo na cestah, vedno višje stroške vzdrževanja avtomobilov in po-
manjkanje parkirišč v mestnih središčih bi nedvomno marsikateri uslužbenec, ki od-
haja na delo v večja mestna središča, na primer Ljubljano, Celje ali Maribor, z veseljem 
iz avtomobila presedlal na vlak. Ker bi bilo to ceneje, udobneje in brezskrbno. A ob 
misli na dolgotrajno vožnjo in neprestane zamude železničarjev ljudje idejo opustijo že 
v kali, četudi je vožnja z avtomobilom dražja, parkirišča v mestih pa plačljiva.

Že imenovanje članov nadzornega odbora (NO) je v času konstituiranja nove destrniške oblasti pri opoziciji sprožilo 
veliko slabe volje, saj v odbor ni prišel nobeden od treh kandidatov, ki jih je ta predlagala. Ogenj, ki je od takrat tlel, 
pa je znova razplamtelo prvo poročilo o opravljenem nadzoru.

Podravje, Slovenija � Več kot polovica vlakov vozi z zamudo

Vozni redi vlakov so kot tombola

Destrnik � Burno zaradi sestave in poročila nadzornega odbora

»Nesmiselno je nadzirati samega sebe«

Foto: ČG

Zaradi zamud vlakov so na Slovenskih železnicah v minulih petih letih prejeli nekaj čez 500 pritožb, največ v letu 
2018. V koronskem obdobju je bilo pritožb manj. Vseh pritožb, ki se nanašajo na vožnje vlakov, je bilo v petletnem 
obdobju 1.200, od tega lani 242.

Foto: SD

Ker v nadzornem odboru sedi izključno županjin kader, opozicijski svetniki ne verjamejo v njegovo kredibilnost.

Foto: SD

Predsednica nadzornega odbora Elizabeta Fras je povedala, da je v zvezi z 
morebitnim navzkrižjem interesov in nezdružljivostjo funkcij za člana NO 
Marka Pukšiča za pojasnilo zaprosila KPK in upoštevala vsa priporočila 
komisije.

Delež voženj vlakov, 
ki zamujajo več kot 

5 minut
Obdobje %
Trenutno več kot 50

Jan.–okt. 2023 38
2022 25
2021 12
2020 38
2019 23
2018 25

Vir: SŽ

Lani je povprečna zamuda vlakov na sto kilometrih razdalje 
znašala štiri minute, v prvi polovici letošnjega leta pa 5,6 
minute. Po pojasnilu Slovenskih železnic je to rezultat večjega 
števila investicijskih in vzdrževalnih del ter s tem potrebnih 
nadomestnih prevozov oziroma potrebnih počasnejših voženj 
vlakov v času del.
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Občina Gorišnica je v začetku oktobra 
objavila javni razpis za obnovo športne 
dvorane po treh sklopih: obnova špor-
tnega poda (sklop 1), prezračevalnega 
sistema (sklop 2) in notranje razsvetljave 
(sklop 3). 

Za sklop 1 so prejeli ponudbe štirih 
podjetij. Žoli Sport Pro iz Rogaške Slati-
ne je za obnovo poda dalo ponudbo za 
okoli 230.400 evrov, Modro iz Ljublja-
ne 240.000 evrov, Wisdom iz Ljubljane 
307.000 evrov in Lesnina MG oprema iz 
Ljubljane 340.000 evrov. Edino merilo za 
izbor je bila najnižja cena.  Pri nadaljnjem 
preverjanju pa je občina ugotovila, da obe 
najcenejši ponudbi nista dopustni zaradi 
neupoštevanja tehničnih specifi kacij v 
razpisni dokumentaciji. V obrazložitvi so 

zapisali, da sestava ponujenega športne-
ga poda brez dveh ali več celovito vezanih 
slojev plošč z vodoodpornim lepilom in 
predlaganim parketom, nikakor ni ena-
kovredna ali boljša od zahtevane sestave 
parketa v razpisni dokumentaciji. »Glede 
na ugotovljene pomanjkljivosti in odsto-
panja v tehničnem delu naročnik ni imel 
pravne podlage, da bi ponudniku dopus-
til dopolnitev oz. spremembo ponudbe 
v tem delu, saj bi s tem kršil določila 89. 
člena zakona o javnem naročanju in lastne 
dokumentacije v zvezi z oddajo javnega 
naročila,« so v obrazložitvi zapisali na ob-
čini. Posledično so za prenovo poda izbrali 
tretje najcenejše podjetje, Wisdom iz Lju-
bljane. Njihova ponudba je za okoli 70.000 
evrov dražja od najcenejše.

V podjetju Žoli Sport Pro 
prepričani, da bodo 
dokazali svoj prav

Katja Žolgar, direktorica podjetja Žoli 
Sport Pro je prepričana, da so bili neupra-
vičeno izločeni, zato so vložili zahtevek za 
revizijo postopka. Po njenih besedah bodo 
v sodelovanju z odvetniki brez dvoma do-
kazali, da so upoštevali vse zahteve razpi-
sne dokumentacije. 

Župan Borut Kolar je potrdil, da so zah-
tevek za revizijo sprejeli v obravnavo. Se-
daj čakajo na mnenje izbranega izvajalca 
del, podjetja Wisdom. Za tem pa bodo mo-
rali sprejeti odločitev, ali bodo vztrajali pri 
svoji izbiri ali ne. Ker so revizijski postopki 
precej dolgotrajni, bi se lahko zamaknil 

tudi začetek izvedbe del, ki ga načrtujejo v 
času poletnih počitnic prihodnje leto. To bi 
pomenilo, da bi lahko izgubili že pridoblje-
na državna sredstva za izvedbo naložbe v 
višini okoli 100.000 evrov. 

Pri ponudnikih za drugi in tretji sklop 
del tovrstnih težav ni bilo. Za posodobitev 
prezračevalnega sistema pa se je prijavilo 

zgolj podjetje Klimagep iz Maribora. Ob-
čina je njihovo ponudbo v višini 35.400 
evrov ocenila kot ustrezno. 

Tudi za obnovo notranje razsvetlja-
ve so prejeli zgolj ponudbo Elektra Ko-
kot iz Tibolcev v višini 25.000 evrov in jo 
potrdili.

Estera Korošec

»Predstavitev parkljev oz. krampusov 
je bila organizirana po koncu glasbenega 
programa Martinovanja 2023, v sklopu ce-
lotne javne prireditve, vendar vsebinsko 
ni bila vezana na program, ki ga je pripra-
vil Zavod za turizem Ptuj. Pripravljena je 
bil na pobudo skupin parkljev, v dogovo-
ru, da poskrbijo za celostno izvedbo. Za-
vod za turizem je ponudil podporo, mož-
nost uporabe infrastrukture ter zagotovil 
požarno stražo,« pojasnjuje direktorica 
Zavoda za turizem Ptuj Tanja Srečkovič 
Bolšec.

Pravi, da si na Zavodu prizadevajo pol-
niti staro mestno jedro in organizirati 
prireditve z različnimi vsebinami, seveda 
tudi glede na želje obiskovalcev mesta. 
»Prihod skupin parkljev je dokaz, da so si 
jih številni želeli videti v živo. Ali so primer-
ni ob tem dnevu, je sicer stvar presoje vsa-
kega posameznika, svoje poslanstvo pa 
lahko po tuji tradiciji, od koder krampusi 
izvirajo, opravljajo od 3. novembra dalje. 
V prihodnje si glede na povečini odlične 
odzive obiskovalcev predstavitev parkljev 
kot dogodek nedvomno v našem koledar-
ju zasluži svoj termin,« je dodala direktori-
ca Zavoda za turizem

Očitki tudi na račun slabe 
organiziranosti

Prav termin oziroma dejstvo, da se je 
predstavitev izvedla na martinovo, vinski 
praznik, ki s parklji nima nič skupnega, je 
marsikoga zmotilo. Tudi tisti, ki v samem 
nastopu parkljev oz. krampusov na mar-
tinovo niso videli ničesar spornega, pa so 

bili mnenja, da je bilo organizacijsko veliko 
pomanjkljivosti. Organizatorjem so očitali 
amaterizem, neresnost, zamudo pri izved-
bi dogodka, saj naj bi se začel ob 21. uri, ko 
so še vedno postavljali ograje. Ognjeni na-
stop, ki bi ga moral izvesti Matjaž Kekec, 
pa je bil zaradi zamude kar odpovedan.

Čeprav je nesporno dejstvo, da je bilo 
mesto v soboto zvečer polno tudi po 
zaslugi parkljev, prevladuje mnenje, da 
takšna prezentacija ni skladna s tradicijo, 
saj da maske ne sodijo na Martinovanje. 
Dan, ko se mošt spremeni v vino, 11. no-
vember, sicer predstavlja tudi mali fašenk, 
saj takrat imenujejo princa karnevala, a 
očitno spremembe ali uvedba kakšnih no-

vosti na Ptuju ni enostavno sprejeta. Prvi 
'Krampuslauf' skupine Iberlauf je bil letos 
na martinovo – najbrž na ta termin prvič in 
zadnjič – na Ptuju. 

Martinovo je na Ptuju 
zamenjal »Krampustag« 

Da parklji oz. krampusi pač ne spadajo 
v okvir martinovanja, poudarja prof. dr. 
Stanko Vršič iz mariborske univerze, ki se 
je tudi sam udeležil dogajanja na Ptuju: 
»Martinovo ali god sv. Martina iz Toursa 
je pri nas največji vinogradniški praznik, ki 
na eni strani ponazarja zaključek vinogra-
dniške letine, na drugi pa začetek vinskega 
letnika s simbolično spremembo mošta v 

vino. Tudi danes naj bi martinovanje pred-
stavljalo dan veselja, druženja in na nek 
način zahvalo za dobro letino in upanje na 
še boljšo. »Martinovanje« na Ptuju pa se 
je letos sprevrglo v povsem nekaj druge-
ga. Po mnenju številnih obiskovalcev je bil 
dogodek najslabši od vseh dosedanjih. Da 
se organizatorji ne zavedajo bistva marti-
novega, se je potrdilo že s samim izborom 
glasbenih izvajalcev. Z vsem spoštovanjem 
do vseh glasbenih skupin, ki so se po svojih 
močeh in sposobnostih trudile vzpostaviti 
vzdušje, primerno trenutku, jim je to žal v 
celoti spodletelo. In ko bi se kljub vsemu 
lahko obiskovalci ob novem letniku vin iz 
Haloz in Slovenskih goric objeli in povese-
lili, pridelovalcem pa zaželeli dobro novo 
letino, se je Martinovanje sprevrglo še v 
t. i. Krampustag. Obiskovalci smo eno uro 
poslušali hreščečo glasbo iz grozljivk in 
napovedovalca, ki je s kričečim glasom in 
s spakedrano slovenščino predstavljal sku-
pine »monsterjev«, ki so izpred magistrata 
ponesli ogenj in dim po ptujskih ulicah. Iz 
neuradnih virov smo tudi izvedeli, da vsi 
bivši princi in novi princ tega dogodka niso 
odobravali. Če je že to potrebno na marti-
nov dan, bi za to lahko poskrbela unikatna 
maska Ptujskega in Dravskega polja. Tokrat 
bi bilo zelo priporočljivo, da bi si vodstvo 
MO Ptuj in Zavod za turizem nastavila ogle-
dalo in ga ne odmaknila do naslednjega 
»Krampustaga«, ker te revščine ne more 
prekriti še tako velik plašč sv. Martina.«

Dženana Kmetec, Ur

Izbira izvajalcev za obnovo športne dvorane v Gorišnici se je zataknila. Eden izmed ponudnikov, pod-
jetje Žoli Sport Pro, je vložil zahtevek za revizijo postopka oz. pritožbo na izbiro izvajalca. Kljub naj-
cenejši ponudbi so namreč ostali brez posla. Prepričani so, da je bila njihova ponudba pripravljena v 
skladu z razpisno dokumentacijo, njihovi odvetniki pa naj bi to tudi dokazali.

Gorišnica � Revizija zaradi izločenih ponudb za obnovo športne dvorane 

Zapleti pri izbiri izvajalca 

Foto: ČG

Občina bo v gorišniški športni dvorani zamenjala parket ter obnovila prezračevalni sistem 
in notranjo razsvetljavo 

Foto: ČG

Po mnenju številnih krampusi ne sodijo na martinovanje, ki je največji vinogradniški praznik.

Čeprav je bilo ptujsko mestno jedro v soboto, ob Martinovanju, polno, 
se je predvsem po družbenih omrežjih vsul plaz kritik zaradi nastopa 
parkljev, t. i. krampusov, v sklopu tega dogodka. Privabili so množico 
obiskovalcev, številni pa menijo, da njihov nastop ni bil primeren dne-
vu, na katerega so se predstavili ptujskemu občinstvu. Tudi sicer so 
organizatorjem, Zavodu za turizem Ptuj, številni očitali amaterstvo.

Ptuj � Številni očitki o organizaciji letošnjega Martinovanja

Je prav, da so mošt v vino spremenili krampusi?
Foto: ČG 

Mesto je bilo sicer nabito polno, a na račun organizacije je letelo precej očitkov. 
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Foto: ČG 

V bolnišničnem laboratoriju je v teku obsežna prenova.

Foto: ČG 

Občina bo porabila približno tri četrtine vseh razpoložljivih sredstev. 

Ptuj � Prenova bolnišničnega laboratorija

Naložba, ki so jo čakali več let
Laboratorij ptujske bolnišnice bo kmalu začel delovati v nekoli-
ko drugačni podobi. V teku je prenova celotnega dela biokemije 
in imunologije. Montažo novih analizatorjev bodo začeli v drugi 
polovici tega meseca, v planu za prihodnje leto je tudi preuredi-
tev čakalnice in ambulante za odvzem.

Ptuj � Občina lastnikom živali sofi nancirala storitev

Kastrirali in sterilizirali sto živali
5.000 evrov je ptujska občina planirala za sofi nanciranje stro-
škov sterilizacije in kastracije lastniških psov in mačk. Doslej so 
porabili približno tri četrtine vseh razpoložljivih sredstev. 

Kar nekaj let so si zaposleni v laboratoriju ptujske bolnišnice priza-
devali za pridobitev novih analizatorjev. Stari so dotrajani in potrebni 
zamenjave, po 12 letih so namreč oddelali svoje. Razlog več, da je bila 
ta investicija uvrščena v plan in izvedena, je dejstvo, da se bo obseg 
dela ptujskih laborantov z zagonom dela urgentnega centra Ptuj 
konkretno povečal. »To bo približno 30 do 40 odstotkov več preiskav 
kot doslej. S kadrom in opremo, ki smo jo imeli doslej, to sploh ne bi 
bilo mogoče,« pravi vodja laboratorija Splošne bolnišnice dr. Jožeta 
Potrča Ptuj Mojca Završnik. 

Ureja se biokemična in imunokemična linija, v kateri so štirje ana-
lizatorji. Gre za zelo veliko pridobitev, pa tudi ogromen zalogaj za 
zaposlene, potrebnega bo veliko časa, preden bodo zadeve začele 
delovati rutinsko. »Tako velike in obsežne verifi kacije in preverjanja, 
preden bomo naprave spustili v delovanje in rutino, odkar sem jaz 
predstojnik, še ni bilo, ker še ni prišlo nikoli do hkratne zamenjave ta-
kih dveh analizatorjev, ki pokrijeta 60 odstotkov vsega našega dela,« 
doda Završnikova o tej pomembni pridobitvi. Vrednost investicije je 
skoraj milijon evrov, v tem znesku je nabava opreme in ureditev pro-
storov za ta namen. Dela so začeli konec avgusta letos, zaključili naj bi 
jih v naslednjih tednih.

Nujno potrebni prenove pa sta tudi ambulanta za odvzem in čakal-
nica, na kar so ptujsko bolnišnico opozorili tudi presojevalci, ki jim po-
deljujejo akreditacije za delo. Te naložbe naj bi se lotili prihodnje leto.

DK

Kar devet mesecev je aktualen javni razpis za sofi nanciranje kastra-
cije in sterilizacije. Sredstva so razpoložljiva v času od februarja do 
konca novembra. Storitev so sofi nancirali v višini 25 evrov za mačko 
in 50 evrov za psa. Razpis se izteče čez dva tedna, že zdaj pa je jasno, 
da ves razpoložljivi denar ne bo porabljen. Na vprašanje o dosedanji 
porabi sredstev, namenjenih za to postavko, so iz ptujske občine po-
jasnili, da so do začetka tega meseca porabili 3.725 evrov, kar je 75,6 
% načrtovane porabe: »Sredstva smo dodelili prejemnikom na podlagi 
prispelih vlog na javni razpis za sofi nanciranje kastracij in sterilizacij 
lastniških psov in mačk.«

Časa za oddajo vlog je sicer še nekaj, da bi porabili ves načrtova-
ni denar, pa je zelo malo verjetno. Sofi nancirati bi namreč morali še 
25 kastracij in sterilizacij psov ali kar 50 mačk. Glede na porabljena 
sredstva so doslej v tem letu pomagali okrog sto lastnikom.

Pri stroških se upoštevata (letno) največ dve živali na gospodinj-
stvo, v katerem prebiva upravičenec. Na ta način občine – med dru-
gim ptujska, pa Slovenska Bistrica, Novo mesto, Šentjur ... – prispe-
vajo k preprečevanju oziroma izboljšanju problematike zapuščenih 
živali. Zneski, ki jih za to namenjajo, pa so med občinami primerljivi.

DK

Župan Glažar je med drugim 
dejal, da so lahko upravičeno po-
nosni na opravljeno delo v več kot 
dveh desetletjih občine. „Zato 
se želim zahvaliti vsem tistim, ki 
so pred četrt stoletja imeli toliko 
drznosti, smelosti in poguma, da 
so nam zagotovili samostojnost – 
takratno vodstvo KS Hajdina in ini-
ciativni odbor, ki je podal pobudo 
za ustanovitev občine.“

Za obdobje od lanskega do 
letošnjega praznika prvi mož haj-
dinske občine ocenjuje, da je bilo 
uspešno. „Z veseljem in ponosom 
ugotavljam, da smo izvedli temelj-
ne projekte, ki smo si jih zastavili. 
Vse večje investicije smo gradili s 

sofi nanciranjem državnih in evrop-
skih sredstev. Veliko je bilo projek-
tov, ki prinašajo boljšo kakovost 
življenja vseh naših občanov.“

V nadaljevanju svečanosti je žu-
pan Stanislav Glažar v spremstvu 
podžupana Iva Rajha in direktori-
ce občinske uprave Lidije Terbulec 
podelil najvišja občinska odliko-
vanja. Zlati grb občine so izročili 
Kulturno-prosvetnemu društvu 
Staneta Petroviča Hajdina za 110 
let delovanja. Prejemnica srebr-
nega grba je Anica Drevenšek, 
prejemniki bronastega pa Dušan 
Černešek, Franc Metličar, Alojzija 
Malinger in Majda Turnšek; vsi se 
aktivno vključujejo v delo lokalne 

skupnosti, društev in vaških odbo-
rov.

Na prireditvi so podelili prizna-
nja za najlepše urejene objekte in 
vaško skupnost ter razglasili zma-
govalca športnih prireditev, ki se 
jih je v okviru občinskega praznika 
zvrstilo več kot 20, udeležba na 
njih je bila po besedah predsedni-
ka Športne zveze Hajdina Sandija 
Mertlja zelo dobra. Največ točk so 
zbrali Hajdošani, ki so na prireditvi 
v zrak ponosno dvignili pokal za 
prvo mesto. 

Na osrednji občinski slovesnosti 
so se predstavili domači kulturni 
ustvarjalci: pevski zbor Gandin, vo-
kalistka Vita Pilinger, harmonikar 

Kristjan Žumer in ob izteku priredi-
tve še šolski ansambel. 

V imenu županov je Hajdinča-
nom ob prazniku čestital Anton 
Leskovar iz Kidričevega. Poudaril 
je, da so ponosni na sosede Hajdi-
nčane, s katerimi dobro sodelujejo 
tako pri investicijah kot program-
skih vsebinah. Na govorniški oder 
je stopil tudi državni svetnik Rajko 
Fajt, ki si je za svoj nagovor izpo-
sodil nekaj spodbudnih besed iz 
petkove izdaje Štajerskega tedni-
ka, in sicer iz pogovora z županom 
Glažarjem in ter članka o najstarej-
šem hajdinskem kletarju Stanku 
Žnidarju.

MZ

Hajdina � Slavnostno na občinskem prazniku

Odločitev za samostojno občino je bila pravilna
Na Hajdini so minulo soboto, na god farnega zavetnika sv. Martina, proslavili 25. občinski praznik. „Primerjava 
pogojev za življenje in delo pred 25 leti in danes nazorno pokaže, da smo bili oziroma smo na pravi poti,“ je v slav-
nostnem nagovoru poudaril župan Stanislav Glažar.

Foto: MZ

Utrinek s podelitve najvišjih občinskih odlikovanj

»Izdali smo priporočilo, da so 
obiski omejeni na eno zdravo 
osebo,« pojasni Aleksander Voda, 
vršilec dolžnosti direktorja Splo-
šne bolnišnice dr. Jožeta Potrča 
Ptuj. 

Tako kot v ptujski bolnišnici so 
se enako, le da zgolj za nekatere 

oddelke, odločili tudi v Univerzi-
tetnem kliničnem centru Maribor. 
Priporočila so izdali konec prej-
šnjega tedna in pojasnili, da so se 
za ta ukrep odločili zaradi porasta 
okužb s SARS-CoV-2, in sicer na 
Kliniki za nevrologijo in Kliniki za 
interno medicino. Zato so obiski 

na obeh klinikah omejeni na eno 
zdravo osebo. Priporočajo tudi 
uporabo zaščitne maske. 

Seveda pa porast števila okužb 
s korono ni edini razlog za omeji-
tev obiskov. V teh jesensko-zim-
skih mesecih je kot vsako leto 
možno zaznati veliko respirator-

nih obolenj. Precej je primerov 
angine, gripe, raznih prehladnih 
obolenj ... Hospitalizirani pacien-
ti pa so bakterijskim in virusnim 
okužbam še bolj izpostavljeni, saj 
je po navadi njihov imunski sistem 
oslabljen.

Dženana Kmetec

Kot je pojasnila Jasna Munda, 
ravnateljica OŠ Središče ob Dra-
vi, pod katero spada tudi vrtec, je 
treba razloge za to iskati zlasti v 
večkratnem povišanju plač. Tako 
trenutno povprečna bruto plača 
za delovno mesto vzgojitelja zna-
ša skoraj 29.000 evrov na leto, 
za mesto pomočnika vzgojitelja 
21.000, za delovna mesta ostalega 
osebja, ki so vsaj delno fi nancirana 
iz oskrbnin, pa dobrih 19.600 evrov. 
Pri izračunu ekonomske cene, s ka-
tero bodo lahko pokrili stroške, pa 
še niso upoštevali jubilejnih nagrad 
in morebitnih odpravnin, ampak 
bodo te po dogovoru krite iz občin-
skega proračuna ločeno.

V letošnjem šolskem letu imajo 
v vrtcu 62 otrok, ki so razporejeni 
v štiri oddelke, po dva za prvo in 
drugo starostno obdobje. Lani 
ga je obiskovalo 20 več otrok, kar 

je prav tako vzrok za višjo eko-
nomsko ceno. Ta je doslej za prvo 

starostno obdobje znašala 614, za 
drugo pa 496 evrov, od prvega 

novembra dalje pa bo 707 oziroma 
566 evrov, kar pomeni, da se je vr-
tec podražil za 15 oz. 14 odstotkov.

Pa vendar zneski na položnicah 
za starše malčkov tudi po potrditvi 
novih cen ne bodo višji, saj bodo 
razliko poravnali iz občinskega 
proračuna. »Vemo, da se vse draži, 
zato ne želimo staršev še dodatno 
obremenjevati in smo se odločili 
za povečanje občinske subvenci-
je, kar bo našo blagajno na mesec 
stalo približno 4.800 evrov več,« je 
odločitev pojasnil župan Toni Jelo-
vica.

SD

Ptuj � Porast števila primerov respiratornih obolenj

Omejitev obiskov v bolnišnicah
Nižje temperature in porast števila respiratornih obolenj so razlog, da marsikje po Sloveniji v bolnišnicah omeju-
jejo obiske. Tudi na Ptuju in v Mariboru. 

Središče ob Dravi � Višje ekonomske cene oskrbnine v vrtcu

Vrtec dražji, a ne za starše
Čeprav se je vrtec Navihanček nazadnje podražil v začetku letošnjega maja, so svetniki na mizo dobili nov predlog 
za povišanje ekonomskih cen.

Foto: SD

Razliko med staro in novo ceno vrtca bo pokril občinski proračun, tako da 
povišanje ne bo bremenilo staršev.

Stari in novi ekonomski ceni oskrbnine v vrtcu Navihanček
Stara cena

(od 1. 5. 2023)
Nova cena

(od 1. 11. 2023)
Podražitev

(v EUR)
Podražitev

(v %)
Prvo starostno obdobje 614,16 707,12 92,96 15
Drugo starostno obdobje 496,10 566,16 70,06 14

Vir: OŠ Središče ob Dravi
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»Zapletlo se je že ob imenova-
nju članov odbora, ko eden od 
predlaganih kandidatov ni podal 
svojega soglasja. Kljub temu je bil 
odbor ustanovljen, ne da bi soglas-
je pridobil, to pa je bilo zamolčano 
tudi svetnikom. Kar je pri vsem 
najbolj zanimivo, pa je, da je vode-
nje sporno imenovanega odbora 
prevzel svetnik Anton Zadravec, 
hkrati tudi predsednik statutarne 
komisije, ki je pritožbeni organ v 
primeru kršitev poslovnika,« svojo 
odločitev pojasnjuje Kolmanič ter 
nadaljuje, da so se kršitve poslov-
nika redno nadaljevale iz seje v 
sejo, pri tem pa se večinoma nana-
šale na 60. člen, ki določa naloge 
odbora za premoženje, fi nance in 
gospodarska vprašanja. Pri tem 
se je zlasti spotaknil ob oprostitve 
plačila komunalnega prispevka, ki 
jih odbor pod vodstvom Zadravca, 
čeprav bi jih po Kolmaničevo mo-
ral, ni nikoli obravnaval.

Noče sodelovati 
pri nižanju standardov

»Na moja večkratna opozorila 
se je predsednik skliceval na ob-
razložitve direktorice občinske 
uprave Milene Debeljak, ki pa po-
slovnik tolmači nepravilno. Poleg 
tega ne gre za ustaljeno prakso, 
kot je rečeno, saj sem tri mandate 
pred prihodom Debeljakove sam 
vodil odbor za premoženje, fi nan-
ce in gospodarska vprašanja. Ker 
sem prepričan, da je ena od funk-
cij odlokov in lokalnih predpisov 
varovanje lokalne skupnosti pred 

samovoljo vladajočih elit, sam pri 
nižanju pravnih standardov nikoli 
nisem sodeloval in tega ne želim 
početi niti v prihodnje. Naredil sem 
vse, kar je bilo v moji moči, da bi 
tako stanje odpravili, a brez uspe-
ha. Ker nočem sodelovati pri tep-
tanju in kršenju poslovnika, tega 
pa preprečiti ne morem, nepreklic-
no odstopam s funkcije člana ome-
njenega odbora.«

Da noben občinski predpis ne 
zahteva pisnega soglasja kandi-
data h kandidaturi, na prvi očitek 
odgovarja Debeljakova. »Potem 
ko je bila zadeva glede soglasja 

izpostavljena, pa je kandidat po-
dal tudi pisno soglasje k svojemu 
imenovanju. Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja je 
obravnavala postopek ter odločila, 
da ni bilo nobenih kršitev pri ime-
novanju članov v delovna telesa 
občinskega sveta.«

Vse v skladu 
s poslovnikom

Kar se tiče oprostitve komunal-
nega prispevka investitorjem, pa 
Debeljak pojasnjuje, da je obravna-
va v pristojnosti odbora za razvoj 
malega gospodarstva, ne pa odbo-

ra za premoženje, fi nance in gospo-
darska vprašanja. »Cilj oprostitve 
plačila komunalnega prispevka je 
večanje gospodarske moči občine 
in s tem zaposlitvenih možnosti, da 
bi preprečili demografsko praznje-
nje podeželja ter vzpostavili ugo-
dnejše okolje za interes investitor-
jev in razvoj gospodarstva. Zato je 
odbor za razvoj malega gospodar-
stva tisti, ki oblikuje svoje stališče, 
to pa služi kot podlaga za oprosti-
tev plačila komunalnega prispevka, 
kar nato obravnava občinski svet. 
Ker je pristojni odbor obravnaval 
zadevo, torej kršitve poslovnika ni 

bilo. To bi se zgodilo v primeru, če 
je ne bi obravnavalo nobeno delov-
no telo in bi predlog oprostitve kar 
uvrstili na točko dnevnega reda ob-
činske seje.«

Se pa tudi »Kolmaničev« odbor 
ukvarja z oprostitvijo komunal-
nega prispevka, dodaja direktori-
ca ormoške uprave, a ne takrat, 
ko se tehta, komu ja in komu ne, 
pač pa v okviru fi nančnih posledic 
oprostitev na občinski proračun. 
»Gospod Kolmanič v svoji odsto-
pni izjavi pravi, da je odbor za pre-
moženje, fi nance in gospodarska 

vprašanja dolžan obravnavati pre-
dloge aktov in drugih odločitev iz 
pristojnosti občine na področju 
premoženja, s čimer pa se glede 
omenjenega primera v občinski 
upravi ne strinjamo. Delna op-
rostitev komunalnega prispevka je 
namreč defi nirana v 3. členu pravil-
nika o dodeljevanju proračunskih 
sredstev za pospeševanje razvoja 
malega gospodarstva v občini Or-
mož kot ukrep za pospeševanje 
razvoja malega gospodarstva, ne 
pa kot premoženje.«

Senka Dreu

Foto: SD

Ker se ne strinja z načinom vodenja, Simon Kolmanič ne želi več biti član občinskega odbora za premoženje, 
fi nance in gospodarska vprašanja.

Svetnik NSi Simon Kolmanič pravi, da je delovanje občinskega odbora za premoženje, fi nance in gospodarska vpra-
šanja že od vsega začetka povezano z nezakonitim ravnanjem, vodstvu občine pa na tako rekoč vsaki seji očita 
permanentno kršenje poslovnika.

Ormož � Simon Kolmanič nepreklicno odstopil kot član fi nančnega odbora

Očitki o samovolji vladajočih elit

Župan Anton Butolen je v uvo-
du spomnil na neurja, ki so pri-
zadela tudi občino Žetale, in da 
bodo plazove, ki so letos zarezali 
v zemeljsko površino, sanirali še 
leta. Ob tem je spomnil na plaz 
Ledinca, za katerega so sredstva 
prejeli šele po šestih letih od na-
stanka. Butolen je pokomentiral 
tudi višino glavarine, ki jo je letos 
dogovorila vlada s predstavniški-
mi organizacijami občin. Glavari-
na, povprečnina oz. dohodnina je 
osrednji prihodek občine iz držav-
nega proračuna, letošnja lestvica 
je postavljena pri 725 evrov, ki 
jih občina dobi po občanu, kar je 
za 25 evrov več kot lani. »To po-
višanje žal ne sledi infl aciji, ki naj 
bi bila okrog osemodstotna, gre 
zgolj za triodstotno povišanje. Ob 
tem smo izgubili tudi del denarja 
iz zakona o fi nanciranju občin, saj 
je država znižala delež denarja, 
ki bi občinam pripadal izključno 
za investicije.« Na drugi strani 
pa se odhodki višajo, tako naj bi 
za šolske prevoze prihodnje leto 

odšteli 138.000 evrov, kar je 10 % 
glavarine. Občina Žetale bo tako 
ponovno na vrhu lestvice med 212 
slovenskimi občinami po deležu, ki 
ga od osrednjega dohodka nameni 
za šolske prevoze. »Zadovoljstva 
s šolskimi prevozi pa še vedno ni, 
ker bi nekateri želeli, da je prevoz 
zagotovljen prav do vsake hiše, ob 
tem pa se pogosto zgodi, da star-
ši otroke pripeljejo sami, avtobusi 
ali kombiji pa se vozijo skorajda 
prazni.« Spomnil je še na državno 
investicijo gradnje pločnikov in 
avtobusnih postaj ob državni ces-
ti Kozminci–Rogatec. »Lani je bila 

vendarle potrjena projektna študi-
ja, občina se je z njo strinjala. Sedaj 
bi morala direkcija za infrastruktu-
ro izdelati projektno dokumenta-
cijo, toda direkcija naj ne bi imela 
denarja za izdelavo projekta. Obr-
nili so se na občino, če bi občina za-
ložila. Po njihovi oceni bi priprava 
dokumentacije stala 85.000 evrov, 
toda ni zagotovila, kdaj bi projekt 
sploh prišel na vrsto za izvedbo.«

V okviru razprave o proračunu je 
bila izpostavljena v Žetalah vedno 
aktualna tema, to je optika. Župan 
je še enkrat poudaril, da gradnja 
optike, ki jo gradi podjetje Rune, 

ni občinski projekt, se pa obči-
na trudi, da bi optični priključek 
našel pot do čim več občanov. 
Župan je poudaril, da občina daje 
soglasja, ne zaračunava služnos-
ti, čeprav bo podjetje kot lastnik 
omrežja nato najverjetneje zahte-
valo omrežnino od operaterjev. 
O neenaki obravnavi občanov, ko 
si morajo nekateri sami kopati jar-
ke za optični kabel, drugim na t. i. 
belih lisah pa poseg plača država, 

je seznanil tudi ministrstvo za di-
gitalno prihodnost, kjer pa naj bi 
prejeli odgovor, da žal do vsake 
hiše pač ni mogoče zgraditi optike. 
Nasprotno davki in položnice naj-
dejo vse haloške naslove. Na seji je 
eden izmed svetnikov preveril tudi 
možnost, da bi občina fi nancirala 
gradnjo jarkov, kot naj bi počeli v 
Majšperku. Prejel je pojasnilo, da 
občina ne more fi nancirati del po 
zasebnih zemljiščih, na navedbo o 

občinskem sofi nanciranju pa se je 
župan Majšperka Sašo Kodrič od-
zval: »To navedbo odločno zavra-
čam! Drži pa, da so si nekateri po-
samezniki organizirali in fi nancirali 
izkope do svojih domov, kjer so po 
merilih Rune »izviseli«.«

Občani in drugi imajo do 12. 
decembra čas, da podajo pisne 
pripombe in predloge k predlogu 
proračuna.

Mojca Vtič

Občinski svetniki so na mize prejeli predlog proračuna za prihodnje leto. Osrednji pro-
jekt leta 2024 bo delna obnova ceste proti Majšperku oz. odsek od Pridne vasi do Jeseni-
ce, za kar naj bi občina namenila okrog 550.000 evrov. Če bodo uspešni na razpisu LAS 
Haloze, se bodo lotili še medgeneracijskega centra.

Žetale � Osrednja investicija leta 2024 cesta Žetale–Majšperk

Davki in položnice do vsake hiše, optika žal ne

Foto: Mojca Vtič

Osrednja točka novembrske seje je bila proračun

Iščejo novo direktorico občinske uprave
Župan Anton Butolen je na seji svetnike seznanil tudi z odhodom 

direktorice občinske uprave Simone Bauman. Osrednji razlog za 
odhod naj bi bila možnost za delo v domači občini, to je v Sv. Juriju 
ob Ščavnici. V Žetalah so objavili razpis za delovno mesto direktorja 
občinske uprave, prijavili sta se dve kandidatki, ker pa izbira še ni 
pravnomočna, župan Anton Butolen ni želel razkriti imena nove 
direktorice občinske uprave.

Ostal brez besede
Na dnevnem redu zadnje seje občinskega sveta je bila delna 

oprostitev komunalnega prispevka za podjetje Leona, ki bo v 
poslovni coni gradilo objekt za kozmetično in pedikersko dejavnost. 
Svetniki so se strinjali, da se investitorju komunalni prispevek zniža 
za polovico. K razpravi se je priglasil Simon Kolmanič, vendar ga je 
župan Danijel Vrbnjak opozoril, da mu bo vzel besedo, če namerava 
znova govoriti o tem, v pristojnosti katerega odbora je obravnava te 
teme. Ker je bil prav to njegov namen, mu je župan besedo odvzel, 
Kolmanič, ki sicer podpira delno oprostitev plačila komunalnega 
prispevka za podjetnika, pa protestno ni glasoval. 

Foto: SD

Milena Debeljak zavrača očitke o kršenju poslovnika, župan Danijel Vrb-
njak pa Kolmaniču na zadnji seji občinskega sveta ni dovolil ponovne raz-
prave o interpretacijah občinskih pravil.
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Tako naj bi v ptujski občini pri-
varčevali nekaj denarja, saj bodo 
doslej zaposleni na upravi prešli 
pod skupno občinsko upravo, kjer 
večji del denarja za plače zagota-
vlja država in nekaj tudi ostale spo-
dnjepodravske občine. 

Skupna občinska uprava občin 
Spodnje Podravje (SOU SP) izvaja 
naloge za kar 22 občin. Pomaga 
jim na raznih področjih dela: ure-
janje prostora, prometa, varstvo 

okolja, inšpekcijsko nadzorstvo, 
redarstvo, proračunsko računo-
vodstvo in pravna služba. Število 
zaposlenih se prilagaja potrebam 
občin, ki za realizacijo svojih nalog 
potrebujejo večji obseg opravlje-
nega dela predvsem na področju 
pravne službe, urejanja prometa 
in urejanja prostora. Trenutno je 
na SOU SP zaposlenih 47 javnih 
uslužbencev, v teku je več javnih 
natečajev za zaposlitev potreb-

nega kadra ter odpovedni rok za 
eno osebo. »Kakšno bo število za-
poslenih konec leta, izjemno tež-
ko napovemo, saj se srečujemo z 
velikimi težavami pri pridobivanju 
potrebnega kadra in smo morali 
več javnih natečajev ponavljati, ker 
primernega kadra ni bilo. Da bi za-
dostili trenutnim potrebam občin, 
bi morali do konca leta zaposliti še 
najmanj sedem javnih uslužben-
cev, do skupno 54 zaposlenih,« 

pojasni Alenka Korpar, direktorica 
SOU SP.

Tudi predvideno število zaposli-
tev v letu 2024 še ni dorečeno, saj 
je dopolnjen predlog kadrovske-
ga načrta in fi nančnega načrta še 
v pripravi in usklajevanju. Na seji 
mestnega sveta naj bi ga potrjevali 
naslednji mesec v okviru proraču-
na za naslednje leto, v veljavo pa 
bo stopil, ko ga bodo potrdile še 
vse druge občine soustanovitelji-
ce.

Pravniki z občine bodo 
spadali pod SOU SP

Zaposlitve na SOU SP država so-
fi nancira skladno s pravilnikom. Ta 
prispeva delež stroškov skupnega 
opravljanja posameznih nalog ob-
činske uprave, a kot pojasnjujejo 
na SOU SP, morajo biti za to izpol-

njeni pogoji. »Eden od pogojev je, 
da se enaka naloga za občine ne 
sme izvajati istočasno na SOU SP in 
v lastni občinski upravi,« še pojasni 
Korparjeva.

Prav zaradi navedenega so se 
z ukinitvijo oddelka za pravne za-
deve pri občinski upravi Mestne 
občine Ptuj naloge prenesle na 
pravno službo v okviru SOU SP. Ta 
je že doslej izvajala pravne naloge 
za posamezne občine v obsegu, za 
katerega so se dogovorili. »Skla-
dno z obsegom dela pa se določi 
tudi fi nančna obveznost občine. V 
tem trenutku je fi nančni načrt še v 
medobčinskem usklajevanju, zato 
ne moremo govoriti o natančnih 
zneskih. Glede na metodologijo 
izračuna za sofi nanciranje pa se za 
vsako delovno mesto lahko računa 
z najmanj 55 % prihranka na znesek 

plač s prispevki, povečane za 20 % 
za materialne stroške,« na vpraša-
nja o tem, kakšni bodo prihranki, ki 
jih bo ptujska občina imela iz naslo-
va reorganizacije pravne službe, 
odgovarjajo iz SOU SP.

Nižanje stroškov dela je goto-
vo eden izmed ključnih razlogov 
takšne poteze oziroma odločitve 
ptujske občine, o podrobnejših 
razlogih in posledicah, ki jih bo ta 
poteza imela na zaposlene, pa pra-
vijo: »Reorganizacija je še v teku, in 
ko bo izvedena, bomo tudi podali 
ustrezni odgovor in predstavili raz-
loge za prezaposlitve. Za zdaj pa 
ne želimo karkoli napovedovati.«

Podlago za spremembe 
potrjevali oktobra

Konec oktobra letos je ptujski 
mestni svet potrdil predlog odloka 

Zaradi povečanja obsega nalog je država letos skupnim občinskim upravam (SOU) 
omogočila dodatne sofi nancirane zaposlitve. V SOU Spodnje Podravje bi lahko zapos-
lili 15 dodatnih delavcev, a naj bi imeli kar nekaj težav z iskanjem ustreznega kadra. 
To težavo bodo lahko rešili z reorganizacijo dela ptujske občinske uprave, saj bo Me-
stna občina del zaposlenih in nalog prenesla na SOU SP. V prvi vrsti gre za pravnike 
in informatike. Občinski odlok – kljub nekaj pomislekom – so po skrajšanem postopku 
spremenili na način, da je takšna poteza dopustna in skladna z zakonodajo. 

MO Ptuj ima sicer v lasti kar nekaj 
prostorov, za katere že leta iščejo 
primerno vsebino in jih skušajo za-
polniti. Zadnje čase so bile vse ak-
tivnosti usmerjene v iskanje vsebin 
za nove prostore Stare steklarske. 
Svetnica Sergeja Puppis Freebairn 
pa opozarja, da se pozablja na do-
minikanca. Prepričana je, da bi bilo 
treba iti društvom naproti, sploh, 
ko organizirajo brezplačne dogod-
ke: »Kritike različnih društev so v 
smeri, da ni razlike, ali gre za do-
brodelni oziroma društveni dogo-
dek ali pa za komercialni dogodek. 
Vse objekte za dogodke bi bilo smi-
selno uvrstiti pod novi zavod, ki bo 
imel steber organizacije dogodkov 
zaradi boljšega pregleda, organiza-
cije in sinergije ter racionalizacije 
delovanja.«

Brezplačen najem 
ni možen

Prenova dominikanskega sa-
mostana je bila končana leta 2013 
kot velikopotezna investicija, v 
sklopu katere so uredili dvorano 
za izvajanje raznolikih prireditev 
in dogodkov. Prostori so ustrezni 
tudi za organizacijo znanstvenih in 
strokovnih kongresov, simpozijev 
in seminarjev …

Za trženje prostora je od leta 

2014 naprej zadolženo občinsko 
podjetje Javne službe Ptuj. »Za-
radi jasno izražene namere, da se 
bo v objektu izvajala izključno ob-
davčljiva dejavnost, smo si pri dav-
čnem obračunu popravili odbitek 
vstopnega DDV za izvedeno inve-
sticijo. Prostori se zato v brezplač-
ni najem ne morejo dajati. Če se 
določenim društvom omogoči 
brezplačni najem, mora tisti stro-
šek prevzeti kdo drug,« pojasnijo 
na MO Ptuj.

Velik prostor, visoki 
stroški obratovanja 
in vzdrževanja

Tako na občini kot v občinskem 
podjetju si želijo, da bi bilo na tej 
ptujski lokaciji vedno več dogod-
kov, s katerimi se, ob prejetih 
najemninah za oddajo prostora, 
pokrivajo stroški obratovanja do-
minikanskega samostana. Stroški 
obratovanja in vzdrževanja me-
sečno znašajo okrog 12.000 evrov. 
»Odločitev o tem, ali se bo tudi do-
minikanski samostan uvrstil pod 
novi Javni zavod Ptuj, bo še treba 
sprejeti, trenutno ostaja pod okri-
ljem Javnih služb Ptuj. Vendar bo 
tudi v novem zavodu treba v pri-
meru dominikanskega samostana 
še kar nekaj časa izvajati izključno 

obdavčljivo dejavnost. Zaradi od-
bitka DDV ob izvedbi investicije 
smo dolžni dajati dominikanski 
samostan v obdavčljivi najem 
20 let, torej vse do leta 2033. Na 
drugi strani pa ima Narodni dom 
Ptuj status javne infrastrukture na 
področju kulture, zato so prostori 

primarno namenjeni delovanju in 
ustvarjanju nevladnega sektorja, 
predvsem za izvajanje kulturnih 
dejavnosti in javnega kulturnega 
programa društev. V primeru pro-
stih kapacitet pa se lahko prostori 
oddajajo tudi drugim subjektom,« 
še dodajo na občini. So pa tudi 

stroški obratovanja in vzdrževanja 
Narodnega doma Ptuj bistveno 
nižji, okrog 2.500 evrov mesečno.

V lanskem letu je bilo v domi-
nikanskem samostanu izvedenih 
okrog 60 dogodkov, največ so jih 
zabeležili leta 2019, in sicer enkrat 
več kot lani.

Potrebovali bi še vsaj 
pet milijonov evrov

Občina bo nadaljnjo prenovo 
dominikanskega samostana na-
daljevala šele, ko oziroma če bo 
pridobila evropska sredstva iz na-
slova Celostnih teritorialnih naložb 
(CTN). Precej stare ocene so, da bi 
za dokončanje potrebovali še vsaj 
pet milijonov evrov. Glede na sta-
nje na trgu so cene danes verjetno 
precej višje. Skupaj so doslej za 
ureditev odšteli okrog šest milijo-
nov evrov.

V sklopu tretje faze bi bilo treba 
zgraditi dvigalo, v prvem nadstro-
pju urediti večnamensko dvorano, 
okolico …

Na področju trženja in promoci-
je teh prostorov v komercialne na-
mene je še precej rezerv, dodatna 
vlaganja v obnovo pa bi nedvomno 
pomenila večji izkoristek potencia-
la. A na to ne gre računati še vsaj 
nekaj let.

Dženana Kmetec

Ptujska občina je v prenovo dominikanskega samostana pred leti vložila že precej milijonov evrov. Upoštevajoč dosedanji vložek bi bilo seveda 
smiselno, da bi prostore čim več uporabljali. Na to opozarja ena izmed svetnic, ki jo je zmotilo tudi, da ni razlik v ceni najema med komercialnimi 
in dobrodelnimi ali društvenimi prireditvami.

Ptuj � Je v dominikanskem samostanu premalo dogodkov?

Društva želijo nižje cene najema

Foto: ČG 

Zadnja leta je dogajanje v dominikanskem samostanu veliko bolj pestro, še vedno pa je precej rezerv.

Ptuj, Spodnje Podravje � Varčevanje pri plačah občinske uprave na račun prenosa delovnih mest 

Prezaposlovanje z občinske na Skupno občinsko upravo 
Foto: Pixabay

Kakšne so cene Kakšne so cene 
najemanajema

Komercialni najem velike 
dvorane stane 600 evrov 
dnevno, male polovico manj, 
za ptujske javne zavode veljajo 
polovične cene. Ena ura najema 
se zaračuna enotno, 55 evrov za 
vse prostore v dominikanskem 
samostanu. V najem namreč 
oddajajo tudi dvorišče, 
refektorij, hodnik …
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o organizaciji in nalogah občinske 
uprave. Na prvi pogled so bile te-
kstualne spremembe minorne, na 
posamezne zaposlene pa bodo 
imele precejšen vpliv, saj bodo 
zamenjali delodajalca. »Glede na 
to, da je že vzpostavljena Skupna 
občinska uprava občin v Spodnjem 
Podravju, ki zajema tudi skupno 
opravljanje nalog pravne službe, 
se s spremembami in prenosom 
nalog na področju informatike 
stremi k večji smotrnosti in bolj-
ši učinkovitosti. Cilj je zagotoviti 
gospodarnejše ravnanje s prora-
čunskimi sredstvi in poenotenje 
postopkov v občinah Spodnjega 
Podravja. Poleg navedenega pa 
se predlaga tudi racionalizacija na 
področju notranjih organizacijskih 
enot. Potreba po tem se je potr-

dila z analizo obstoječih delovnih 
mest in organizacije, ki jo je opra-
vila družba Kadring,« so navedli na 
ptujski občini.

Hliš bi rad vpogled 
v analizo 

Na MO Ptuj menijo, da se s 
spremembami predvideva zniža-
nje stroškov poslovanja mestne 
uprave, na drugi strani pa veča 
specializacija in učinkovitost s pre-
nosom določenih nalog na SOU v 
Spodnjem Podravju. Alen Hliš, ki se 
s takšnim predlogom sprememb 
odloka ni strinjal, meni, da je to 
nezdružljivo. Opozoril je tudi, da 
spremembe ne razkrivajo veliko, 
da pa lahko bistveno vplivajo na re-
organizacijo služb v občinski upra-

vi: »Imamo analizo, s katero jaz kot 
mestni svetnik nisem seznanjen, 
hkrati pa obrazložitev, ki ničesar 
o tej analizi sploh ne pove. Želel bi 
si, da lahko sprejemam najboljše 
možne odločitve, da se obrazloži-
tve ustrezno dopolnijo in predstavi 
realno stanje teh analiz.« 

Predlog je sicer bil potrjen, za 
je glasovalo 19 svetnikov, proti se-
dem, trije so bili vzdržani. 

Zaposlili bi lahko 
15 novih sodelavcev, 
doslej so le enega

Že v začetku tega leta so občin-
ski sveti občin soustanoviteljic SOU 
SP potrdili kadrovski načrt za letos 
in s tem prižgali zeleno luč potenci-
alnim 15 novim dodatnim zaposlit-

vam. Županja Nuška Gajšek je poz-
dravila potezo države, da omogoči 
dodatne sofi nancirane zaposlitve 
zaradi povečanja obsega nalog 
skupnih občinskih uprav, ob tem 
pa dodala, da so to možnost s pri-
dom izkoristili, saj so delovna mes-
ta sofi nancirana tudi do 60 %.

Korparjeva pravi, da nove za-
poslitve nujno potrebujejo zaradi 
kadrovskih sprememb v občinskih 
upravah občin in vse večjega obse-
ga nalog, pa tudi zaradi novih na-
log, predvsem na področju pravne 
službe, urejanja prostora, občin-
skega inšpekcijskega nadzorstva 
in občinskega redarstva. Na ptujski 
občini pa očitno prav na nekaterih 
izmed teh področij vidijo rezerve in 
možnost prihranka.

Dženana Kmetec

Za vse, kar sledi.

S fleksibilnim kreditom se lahko prilagajate letnim časom in letinam 
ali se odločite za individualno ponudbo financiranja, ki jo oblikujemo 
glede na posebnosti vašega kmetijskega gospodarstva. 
Več na nlb.si/agro

NLB Agro

Financiranje, prilagojeno 
potrebam vaše kmetije.
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Foto: ČG

V Cirkulanah iščejo direktorja oz. direktorico novoustanovljenega javnega zavoda Belana. 

Foto: ČG 

Na SOU Spodnje Podravje je trenutno 47 zaposlenih, kmalu naj bi jih bilo 62.

Občina Cirkulane je v začetku oktobra objavila drugi 
javni razpis za prosto delovno mesto direktorja javne-
ga zavoda Belana. Do roka se je na razpis prijavilo 11 
kandidatov. Ponovljen razpis je torej veliko uspešnejši 
od prvega, ko so prejeli samo dve vlogi, na koncu pa 
niso izbrali nikogar. Nove direktorja čaka kar precej, 
saj bo moral vzpostaviti celotno delovanje zavoda ter 
poskrbeti za oživitev gradu Borl in drugih znamenito-
sti občine. Nekaj dela novega direktorja čaka tudi s 
pripravo programa dela, fi nančnega in kadrovskega 
načrta in drugih poročil. 

Med kandidati ni bivšega direktorja 
RIS Rakičan

Županja Antonija Žumbar o imenih prijavljenih kan-
didatov ni želela govoriti. V javnosti so se sicer razširile 
govorice, da naj bi bil eden izmed prijavljenih kandida-
tov tudi Robert Celec, ki je pred dnevi podal odstopno 
izjavo z mesta direktorja Raziskovalno-izobraževalne-
ga središča Rakičan in hkrati odpoved zaposlitve. Re-
vizija, ki so jo opravili poleti v murskosoboškem zavo-

du, je namreč pokazala številne nepravilnosti v siste-
matizaciji delovnih mest in napredovanju zaposlenih, 
izplačilih dodatka za delovno uspešnost direktorju, 
sporni naj bi bili tudi potni nalogi, Celcu pa očitajo še 
nezakonito poslovanje s turističnimi boni ter sporna 
nakazila denarja s poslovnih na zasebne račune in 
obratno. Robert Celec nam je po telefonu zatrdil, da 
se na razpis cirkulanske občine ni prijavil.

Izbiro bodo zaključili do konca leta
V naslednjih dneh bodo na občini vloge temeljito 

pregledali in izločili vse tiste, ki ne izpolnjujejo razpi-
snih pogojev. Na razgovor bodo povabili kandidate, ki 
so pridobili najmanj izobrazbo po višješolskih progra-
mih oz. 1. bolonjske stopnje (visokošolski strokovni 
program) ekonomske ali družbene smeri. Po napo-
vedih županje bodo novega direktorja oz. direktorico 
izbrali do konca letošnjega leta. Občinski svet bo nato 
izbranega kandidata imenoval za obdobje petih let z 
možnostjo podaljšanja.

Estera Korošec

Cirkulane � Na ponovljenem razpisu množica kandidatov

Za direktorja Belane 11 vlog
Zanimanje za vodenje javnega zavoda Belana je po objavi drugega razpisa z nekoliko zni-
žanimi kriteriji glede izobrazbe zelo veliko. Občina je namreč za delovno mesto direktorja 
prejela kar 11 vlog. Koliko od njih dejansko izpolnjuje razpisne pogoje, trenutno še ni znano.

Več kot dva milijona evrov za plače 
zaposlenih na SOU

Delež plač zaposlenih v SOU SP predstavlja precej velik strošek, 
in sicer 2,1 milijona evrov. Za zaposlene, ki opravljajo naloge za 
ptujsko občino, bo ta v naslednjem letu prispevala 836.045 evrov, 
preostale občine pa 1.308.236 evra. »Druge občine bodo v letu 
2024 Mestni občini Ptuj povrnile celoten odhodek za zaposlene, 
ki opravljajo naloge zanje. Ptujska občina pa bo v letu 2025 (v 
tekočem letu so povrnjena sredstva za preteklo leto) prejela 
predvidoma 551.790 evrov za sofinanciranje zaposlenih in del 
materialnih stroškov v letu 2024, ki ga povrne Ministrstvo za 
javno upravo,« so dogovor med občinami pojasnili na MO Ptuj.

Na oddelku za pravne zadeve in ravnanje s premoženjem 
MO Ptuj je deset zaposlenih. Na vprašanje, koliko zaposlitev 
skupno bodo iz MO Ptuj prenesli na Skupno občinsko upravo 
Spodnje Podravje in kakšen bo prihranek, niso odgovorili, saj da 
je reorganizacija še vedno v teku. Med drugim bo tudi področje 
informatike kmalu najverjetneje spadalo pod SOU SP.

Foto: Pixabay
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Četudi je letos proizvodnja pri-
marnega aluminija zaradi fi nančne 
nevzdržnosti v Talumu in s tem v 
Sloveniji ugasnila, to zagnanosti 
vodilnih pri oblikovanju ciljev in 
iskanju novih poslovnih priložnosti 
ni ohromilo. „Pred nami je obdob-
je razvoja, ki smo si ga ustvarjali in 
nakazovali že leta. Ne ukvarjamo 
se več s tem, kaj bi bilo, če bi ele-
ktroliza še bila, ampak kaj bomo, 
da se prilagodimo na novo stanje. 
Zadnje desetletje stopamo po poti 
prestrukturiranja v smeri proizvo-
dnje aluminijastih izdelkov z višjo 
dodano vrednostjo. Intenzivno 
delujemo na področju krožnega 
gospodarjenja, prve reciklaže smo 
izvedli pred več kot 20 leti,“ je po-
vedal predsednik uprave Taluma 
Marko Drobnič.

Proizvodnjo rondelic 
bodo okrepili

„Razmere na trgih oziroma in-
dustrijah, za katere v Talumu proi-
zvajamo izdelke iz aluminija, so da-
nes različne. Beležimo na primer 
upad povpraševanja na področju 
gradbeništva (aluminijasti drogovi 
za profi le), medtem ko na segmen-
tu pakirne industrije (rondelice za 
doze in tube v prehrambni, kozme-
tični in farmacevtski industriji) 
presegamo planirano realizacijo. 

Na področju ulitkov in toplotnih 
prenosnikov je povpraševanje 
stabilno, zaenkrat načrtujemo, 
da bomo letošnje proizvodne in 
prodajne plane dosegli. Računa-
mo, da bomo konec leta s prodajo 
dosegli okoli 360 milijonov evrov 
prihodkov in 1,8 milijona evrov 

dobička. Za Talum bo to, ob zave-
danju, kakšne poslovne odločitve 
smo morali letos sprejeti, zelo ve-
lik dosežek!“ je izpostavil Drobnič 
in dodal še nekaj podrobnosti o 
vzpostavljanju novih tehnoloških 
linij za proizvodnjo rondelic, s či-
mer bodo okrepili položaj vodilne-

ga proizvajalca na svetu. „Proizvo-
dne zmogljivosti bomo povečali 
za 50 odstotkov, novo tehnološko 
postrojenje bo v polnem zagonu 
konec leta 2024. V sklopu tega pro-
jekta se bo število zaposlenih v PE 
Rondelice povečalo za sto sodelav-
cev. Rasti načrtujemo tudi na dru-

gih programih, zato se bo število 
zaposlenih kmalu zvišalo na raven 
prejšnjih let.“

V industrijski coni 
bi še lahko gradili

V Talumovi industrijski coni bi 
lahko zrasla še kakšna tovarna, v 
njej je še več deset hektarjev pros-
tora. „Ob osredotočanju na našo 
osnovno dejavnost, proizvodnjo 
vrhunskih izdelkov iz aluminija z 
visoko dodano vrednostjo, bomo 
energetsko in komunalno infra-

strukturo znotraj industrijske cone 
nedvomno skrbno izkoristili. Do-
ločeni projekti so v fazi priprave, 
a o njih v prihodnosti. Talumovci 
smo znani po tem, da raje najprej 
projekt izpeljemo in se šele nato 
z rezultati izvedenega pohvalimo! 
Imamo pa tudi še velik potencial 
za namestitev do 40 MW sončnih 
elektrarn na zaprtih odlagališčih 
odpadnih materialov, ki so z za-
konom opredeljena kot območja 
za prednostno umeščanje sončnih 
elektrarn v prostor.“

Mojca Zemljarič

Foto: ČG

Predsednik uprave Taluma Marko Drobnič se kljub letošnji opustitvi elektrolize nadeja dobrega poslovnega rezul-
tata. V podjetju računajo na 360 milijonov evrov prihodkov od prodaje in 1,8 milijona evrov dobička. 

V kidričevskem Talumu se v drugi polovici novembra tradicionalno spomnijo dneva, ko je iz njihove elektrolizne peči 
pritekel prvi aluminij. Ta dan praznujejo tovarniški praznik, letošnji bo 69. po vrsti. Tudi tokrat bo tovarna odprla vra-
ta za obiskovalce, zaslužnim sodelavcem bodo v podjetju podelili najvišja tovarniška priznanja – zlate metulje.

Kidričevo � V Talumu 69. tovarniški praznik

Kljub zahtevnemu letu rezultati spodbudni

V zaključki že nekaj časa traja-
jočega prodajnega postopka trgo-
vske verige Tuš, ki je v 80-odstotni 
lasti sklada Alfi  in 20-odstotni lasti 
Mirka Tuša, sta bila sicer dva ponu-
dnika, na koncu pa je bila Forteno-
va prepričljivejša. Ponudila je tudi 
nekaj višjo kupnino od nemške tr-
govske verige Rewe. Po za zdaj še 
neuradnih podatkih bo Fortenova 
prevzela maloprodajo Engrotuš 
in veleprodajo Cash & carry, med-
tem ko bodo drogerije ostale v 
lasti družine Tuš. Nepremičnine 
naj bi ostale skladu Alfi  oziroma 
upnikom Engrotuša. Slednji se je 
namreč razdolžil tudi s prodajo ne-
premičnin.

Kupec bo moral pridobiti še so-
glasje Javne agencije RS za varstvo 
konkurence (AVK), saj ima Mer-
cator največji, približno četrtinski 

delež na trgu, Tuš pa zaseda dobro 
desetino trga. Po zakonu o prepre-
čevanju omejevanja konkurence 
se šteje, da ima podjetje prevladu-
joč položaj, če njegov tržni delež 
na slovenskem trgu presega 40 
odstotkov, če gre za dve ali več 
podjetij, pa mora biti ta delež višji 
od 60 odstotkov. Mercator ima 
po javno dostopnih podatkih okoli 
460 prodajnih enot, Tuš pa približ-
no 260.

Sicer po poročanju medijev no-
beno od podjetij ni ravno v zavidlji-
vi fi nančni kondiciji. Mercator še ni 
objavil poročila o lanskem poslova-
nju, iz baze Gvin pa je razvidno, da 
je trgovec lani v Sloveniji zabeležil 

10,4 milijona evrov izgube. Matična 
družba Mercator je po nerevidira-
nih podatkih lani ustvarila 1,26 mi-
lijarde evrov prihodkov od prodaje, 
kar je tri odstotke več kot predlan-
skim, dobiček iz poslovanja pa se 
je zmanjšal za petino na 24,4 mili-
jona evrov. Engrotuš je medtem 
lani ustvaril 480,7 milijona evrov 
prihodkov, kar je 4,6 odstotka več 
kot leto prej, medtem ko je dobi-
ček iz poslovanja upadel z 9,1 na 1,7 
milijona evrov. Podjetje je ob tem 
zabeležilo čisto izgubo v višini 6,3 
milijona evrov (leto prej s čistim do-
bičkom v višini 4,3 milijona evrov), 
je razvidno iz objave na Ajpesu. 

Sta, Ur

Slovenija � Hrvati bodo lastniki še ene trgovske verige

Mercator prevzema trgovine Tuš
V slovenski trgovini se obetajo velike spremembe. Mercator oziroma njegov lastnik, hrva-
ška skupina Fortenova, prevzema maloprodajo in veleprodajo Tuša, ki je že nekaj časa v 
velikih težavah. Transakcija je vredna okoli 30 milijonov evrov.

v soboto, 18. novembra 2023

www.talum.siwwwwwwww..ttaalluuummm.ssiiilulu.talu..ttaalluummmm.simm..s

Tovarniški praznik

Evropa pri proizvodnji materialov 
izgubila kompas

„Ustavitev proizvodnje primarnega aluminija je posledica 
nekonkurenčnih pogojev. To je znano dejstvo. Zaustavitev ni 
bila posledica naše neuspešnosti, neučinkovitosti ali nekako-
vosti, temveč nesposobnosti Evrope in z njo Slovenije pri za-
gotavljanju pogojev za konkurenčno proizvodnjo materialov. 
V našem primeru gre za aluminij, ki ga sicer Evropska unija 
uvršča med ključne materiale Evropskega zelenega dogovora, 
med kritične surovine v Evropi in med ključne materiale, iz 
katerih bomo proizvajali naprave za neto ničelno proizvodnjo 
električne energije. V času teh strateških opredelitev pa smo 
izgubili 80 odstotkov proizvodnje aluminija v Evropi (!?). Sme-
šno, paradoksalno ali neumno? Ker smo v skoraj 70-letni zgo-
dovini dela z aluminijem dobro spoznali vse njegove značil-
nosti in priložnosti, ki jih material ponuja, trdno verjamemo, 
da si v Evropi z opustitvijo proizvodnje materiala na začetku 
dobavne verige delamo škodo. Žal v Talumu na te odločitve 
nimamo vpliva, zato se osredotočamo na aktivnosti, kjer ga 
imamo,“ je poudaril Marko Drobnič.

V Spodnjem Podravju 
več Tuševih trgovin
V občinah Spodnjega Podravja 

posluje več trgovin Tuša oz. 
franšiznih prodajaln. Po ena 
poslovalnica je na Destrniku, 
v Središču ob Dravi, Ormožu, 
Zavrču, Dvorjanah, Markovcih 
in dve trgovini na Ptuju.

Foto: ČG
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V začetku novembra je v velja-
vo stopila uredba, ki predvideva 
dodelitev 5.000 evrov za odpra-
vo enega hektarja zaraščenih ze-
mljišč. Ker gre za državno pomoč, 
je zgornja omejitev 25.000 evrov 
na posameznika, kar pomeni, da 
lahko kmet pridobi denar za največ 
pet hektarjev površin, če seveda v 
zadnjih treh letih ni prejel že kate-
re izmed državnih pomoči. Denar 
za kmetovalce je že rezerviran v 
proračunu, saj so osrednji vir fi nan-
ciranja tega ukrepa odškodnine 
zaradi spremembe namembnosti 
kmetijskih zemljišč. »Za naslednji 
dve leti je za odpravo zaraščanja 
kmetijskih površin rezerviranih 1,2 
milijona evrov. V letošnjem letu se 
načrtuje javni razpis, ki je trenu-
tno še v pripravi, zato še ni možno 
govoriti o predvidenih razpisanih 
sredstvih,« so povedali na kmetij-
skem ministrstvu.

Le četrtina zemljišč 
očiščenih z državnim 
denarjem

Agencija za kmetijske trge, ki 
izvaja ukrep, je v zadnjih petih le-

tih za odpravljanje zaraščanja na 
kmetijskih zemljiščih izdala pozi-
tivnih 267 odločb o fi nanciranju, 
in sicer v skupni višini 1,65 milijona 
evrov na 350 ha kmetijskih zemljišč 

v zaraščanju. Do konca letošnjega 
septembra pa je bilo izplačanih 
1,06 milijona evrov za očiščenih 
211 ha površin. Od tega je bilo na 
območju Haloz, torej od Zavrča do 

Makol, do konca februarja letos iz 
ukrepa očiščenih vsega 23 ha kme-
tijskih zemljišč v zaraščanju, skup-
no pa naj bi po evidencah agencije 
kmetje očistili 115 ha kmetijskih ze-
mljišč. Žetalski kmet Gregor Kolar 
meni, da se kmetje ne odločajo za 
državni ukrep, ker ti zahtevajo pre-
več birokracije, in da je bil v prete-
klih letih minimalen obseg zemljišč 
previsoko zastavljen. Z novo ured-

bo naj bi veljalo, da skupna površi-
na kmetijskih zemljišč v zaraščanju 
ne sme biti manjša od 0,3 ha in je 
lahko sestavljena iz več manjših 
ločenih površin, pri čemer posa-
mezna zaraščena površina ne sme 
biti manjša od 0,1 ha. Torej kmet se 
lahko poteguje tudi za očiščenje 
vsega 0,3 ha površin, za kar pa bo 
prejel dobrih 1.500 evrov. Po opra-
vljenem delu mora kmet na očiš-
čenem zemljišču seveda opravljati 
kmetijsko dejavnost ter zemljišča, 
kot to veleva zakon o kmetijskih 
zemljiščih, obdelovati kot dober 
gospodar in preprečevati zarašča-
nje. Kako dolgo? »Določila časov-
no niso omejena,« so še sporočili s 
kmetijskega ministrstva.

Kmetje potrebujejo 
denar za novejšo 
mehanizacijo

Če še enkrat ponovimo, v zad-
njih petih letih je bilo v Halozah 
robidovja, grmovnic in drugega 
rastlinja očiščenih 115 ha, na drugi 
strani pa je po oceni kmetijskega 
ministrstva v petih letih na obmo-
čju sedmih občin zarastlo okoli 
350 ha kmetijskih zemljišč, ki so 
bila v začetku 2018 še obdelana. 
Pod črto – v petih letih je zarastlo 
240 ha zemljišč, kar je površina 
340 nogometnih zelenic. Haloze 

se zaraščajo in se bodo zaraščale 
oz. kot je rekel stoperški kmet in 
vinogradnik Vinko Jerič: »Halo-
ze lezejo skup.« Gozdni rob se 
namreč pomika vse nižje, ključni 
razlog pa je opuščanje živinoreje. 
»Živina je tista, ki ohranja pokraji-
no živo. Ob primernih podporah 
za krave dojilje ter podpori za in-
vesticije na malih kmetijah na ob-
močjih z omejenimi dejavniki kme-
tijstva bi država storila največ v 
boju zoper zaraščanje podeželja,« 
je prepričan Gregor Kolar. Franc 
Cep iz Delavskega društva hri-
bovskih kmetij in podeželja pa do-
daja: »5.000 evrov po hektarju ne 
zadostuje, še posebej ne za delo 
na strmih in zahtevnih terenih, 
država naj raje omogoči kmetom 
nakup specialnega mulčerja ali ko-
silnice, ne pa da nekateri še vedno 
kosijo s 45 let starimi buharcami, 
torej zastarelimi in nevarnimi ko-
silnicami. Specialna mehanizacija 
je namreč draga in le redke halo-
ške kmetije si jo lahko privoščijo.« 
Kmetje si torej v prvi vrsti želijo 
razpisov za nakup mehanizacije, 
s katerimi bi lahko varneje, lažje in 
hitreje opravljali delo na zahtevnih 
strminah oz. kot je že pred časom 
dejal župan Podlehnika Sebastian 
Toplak: »Dajte nam palico in se 
bomo naučili ribariti.«

Mojca Vtič

Sestri Janja in Petra Metličar sta 
si delo pri proizvodnji izdelkov iz 
črne soje razdelili na pol: Petra, ki 
vodi družinsko kmetijo, prideluje 
črno sojo, Janja, ki vodi Kmečko 
pekarno, pa iz črne soje priprav-
lja okusne testenine. Skupaj sta 
oblikovali linijo izdelkov Poljka, 
jo prijavili v izziv Štartaj Slovenija 
in si tako utrli pot na police trgo-
vske verige Interspar. Začetku 
gojenja te poljščine je botrovala 
radovednost ter naprednost v 
razmišljanju oz. kot je pred letom 
v pogovoru dejala mama Marija: 
»Ni meja, treba je poskusiti. Če ne 
gre, poišči nekaj novega, ne vdaj 
se.« In tako so začele. »S črno sojo 
smo se prvič srečale prek društva 
podeželskih žena leta 2019 in nam 
je bila zelo zanimiva. Iz radoved-

nosti smo jo posadili na vrtu, isto 
smo ponovili leta 2020. Leta 2021 
smo se na kmetiji prvič odločili, da 
jo umestimo v poljedelski kolobar 
na njivo, saj kot metuljnica zemljo 
obogati z dušikom ter raste tudi 
na bolj siromašnih tleh.« Ne le, da 
soja ne zahteva bogatih tal, sestre 
Metličar za pridelavo te poljščine 
ne uporabljajo nobenih sredstev 
za morebitno zatiranje bolezni ali 
škodljivcev. Zaradi zanimanja za to 
pozabljeno poljščino, ki so ga se-
veda z lastnim delom same spod-
budile, jo sedaj sejejo na treh hek-
tarjih njivskih površin in je skupno 
pridelajo tudi več ton. 

Črno sojo so kot osnovno se-
stavino uporabile pri testeninah, 
prodajajo pa tudi polkilogramsko 
pakiranje soje. In kaj lahko pripra-

vimo iz kilograma soje? Sestri Met-
ličar pravita, da ogromno in da je 
meja le domišljija. »Iz namočenega 
enega kilograma črne soje dobimo 
2,4 kilograma kuhane soje. Uživa 
se enako kot fi žol, lahko pa iz nje 
pripravimo tudi okusne namaze, 
polpete, čevapčiče, krekerje, njo-
ke, biftek ...« In zakaj izbrati sojine 
testenine pred pšeničnimi? »Razli-
kujejo se predvsem po višji vseb-
nosti beljakovin in so sestavljene iz 
gensko nespremenjenih sestavin. 
So odličen hitro pripravljen belja-
kovinski obrok. Drugi vidik pa je 
tudi lokalnost pridelave. Vedno 
več ljudi se zaveda pomena doma-
če lokalne hrane in z rastjo tega za-
vedanja raste tudi povpraševanje 
po pridelkih in domačih izdelkih.«

Mojca Vtič

Kmetijsko ministrstvo je za odpravo zaraščanja v prihodnjih dveh letih predvidelo 
1,2 milijona evrov, kar pa zadošča za očiščenje vsega 240 hektarjev. Medtem pa je 
v zadnjih petih letih zgolj na območju Haloz zarastlo 350 hektarjev zemljišč. Obseg 
denarja ne sledi sili narave, haloški kmetje pa bolj od ukrepov za odpravo zaraš-
čanja potrebujejo razpise za nakup specialne kmetijske mehanizacije za ohranitev 
obstoječih kmetijskih površin.

Pred štirimi leti so se dekleta s kmetije Metličar iz Zgornjih Jablan prvič srečala s črno sojo, 
poljščino, ki je že oz. še pred 100 leti rastla na naših poljih. Pred dvema letoma so jo Metličar-
jeve umestile v poljedelski kolobar na njivi, letos so na trg poslale linijo izdelkov iz črne soje.

Podravje � Kmetija Metličar stavi na črno sojo

Sojo najprej posadile na vrt, sedaj jo gojijo na treh hektarjih

Foto: Mojca Vtič

Zaraščanje zemljišč v Halozah je neizogiben proces. Številni so opustili kmetijsko dejavnost, manjšina zanesenja-
kov še vidi priložnost v kmetijstvu na strmih terenih, a le v povezavi s sodobno kmetijsko tehniko.

Foto: Mojca Vtič

Brez živine v Halozah tudi ohranitev pašnikov in travnikov nima pomena. Zaraščanje pa pomeni tudi slovo 
travniškega rastlinja, pa raznih metuljčkov in drugih zaščitenih in varovanih vrst. Kdo bo odgovoren za njihovo 
izginotje, ko kmet ne bo več dežurni krivec.

Foto: POP TV

Sestri Petra in Janja Metličar sta oblikovali linijo izdelkov Poljka, ki jo sestavljajo črna soja v zrnju, sušene teste-
nine, jajčne sušene testenine. Črna soja je stara slovenska avtohtona sorta, ob tem pa je ena najpomembnejših 
rastlin za pridelavo beljakovin na svetu, saj vsebuje seme od 24 do 55 % beljakovin.

Haloze � Ne (le) denar, tudi živina lahko prepreči zaraščanje

»Namesto 45 let starih buharc potrebujemo 
specialne kosilnice in mulčerje«
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Knjigarnica

PARADAJZPARADAJZ
Dragi bralci, morda ste pomislili ob naslovu 
današnje Knjigarnice, kaj pa je zdaj to: Paradajz? 
Bi raje bolj pravilno rekli paradižnik? Paradajz! 
In to zdaj, ko je sezona vrtnarjenja domala mimo? 
Pa še toliko težav je bilo z vrtninami letos, posebej 
s paradižnikom, no, s paradajzom, kot mu radi 
rečemo v naših krajih. Da ne bo pomote, res je 
beseda paradajz označena z »nižje pogovorno« v 
Slovarju slovenskega knjižnega jezika, a pisatelji 
že vedo, kdaj in zakaj sežejo po kakšni besedi. 
Ker slovar tudi pojasnjuje pod 2, da je paradajz v 
vojaškem žargonu rdeče pobarvana ročna bomba 
italijanske izdelave (str. 524 tretje knjige SSKJ, 
1979) in tudi zato je v noviteti avtorice Sonje Voto-
len  paradižnik upravičeno paradajz.

Klar je ime štiriletnemu 
literarnemu junaku zani-
mive, besedno atraktivne 
zgodbe z babičinega vrta. 
Fantič se med plazenjem 
za deževnikom, sam mu 
pravi človek, tresne v ve-
likanski zrel paradižnik. 
Tega je babica hranila, 
da bi pridobila semena 
odlične vrtnine. Klarova 
mama je ob tem vsa iz 
sebe, fantičeve misli pa se 
ob tem vrtinčijo povsem 

drugače od predvidevanja odraslih.
… Usločen Klarov hrbet se vzravna. No, preden se res 

vzravna, nekajkrat zaniha. Kot da ga potiska ravno prav 
rahla sapica. Ali kot bi bil malo v rožicah. Če bi bil odrasel, 
seveda. Ampak zdaj je pač šele štiriletnik in se uči o življenju.

Klar se majaje postavi na noge. In že spet zavpije:
»Pa jooj, kaj me je te to udalilo?«
Sicer ne zajoka. A prav to je čudno. In se ne ujema z ma-

minim razumevanjem. Namreč, da je Klara nekaj udalilo in 
da ne joče …

Iz zgoraj izbranega citata je slutiti avtoričin premišljen in 
posrečen slog pisanja zgodbe, ki bo enako pritegnila mlajše 
in starejše bralno občinstvo. Pripoved, ki govori predvsem o 
povezanosti v naravi, o vsakdanjih vezeh matere, otroka in 
babice, ki so, po govorici sodeč, doma nekje tu, blizu nas. 
Pripovedni slog, uporaba časa in zornega kota zgodbe, me 
je nekako spomnil na podobe najboljših slikarjev naivcev, 
še posebej, ker je slikanica odlično oblikovana in ilustrira-
na ravno nasprotno: kakor je poseben pripovedni slog Sonje 
Votolen, tako je ilustratorka Jana Pečečnik zaobjela celotno 
besedilo s premišljenimi vizualnimi podobami in medbese-
dilnimi intervencijami in s tem dodatno oplemenitila izvir-
no knjižno izdajo.

Jana Pečečnik je diplomirana oblikovalka vizualnih komu-
nikacij in je avtorica 55 zapisov v vzajemni knjižnični bazi. 
Od tega je 24 tiskanih knjig, 14 razglednic, 28 enot slikov-
nega gradiva in drugo.

Avtorica knjige Paradajz Sonja Votolen je v Cobissu zapi-
sana 235-krat. Po vrsti vsebine je 16 pesniških zbirk, učbe-
nik, roman, kratka proza, antologija. Med vrstami gradiva 
pa 214 člankov, 20 knjig, od tega je ena v elektronski obliki. 
Kakor je razbrati tudi na straneh portala Obrazi slovenskih 
pokrajin, je Sonja Votolen slavistka, anglistka, pesnica, pro-
zaistka, dramatičarka in publicistka. Izpopolnjevala se je 
doma in v tujini ter je avtorica priročnikov za učenje tujih 
jezikov, strokovnih pedagoških člankov, recenzij in literarnih 
kolumn. S poezijo se je začela ukvarjati v dijaških letih, tedaj 
je objavljala v dijaških glasilih in v literarni prilogi časnika, 
ki ga ravnokar berete. Od tedaj je sodelovala v mnogih li-
terarnih revijah, kot so Rast, Mentor, Dialogi, Sodobnost, 
Primorska srečanja, Apokalipsa in drugih. Za svoje literarno 
ustvarjanje je prejema nagrade doma in v tujini.

O ustvarjalnem in domačem svetu avtorice Sonje Voto-
len bo tekel pogovor na literarnem večeru v Knjižnici Ivana 
Potrča Ptuj v torek, 21. 11. 2023, ob 18. uri. Avtorici in 
knjižničarjem boste vi in vaši prijatelji v veliko veselje.

Dobrodošli!
Liljana Klemenčič

V ptujski knjižnici hranijo tudi 
zapuščino dr. Šte� e Cobelj, ki je 
z amaterskimi likovnimi ustvarjal-
ci navezala stike leta 1976. Bila je 
tudi mentorica številnim ljubitelj-
skim slikarjem. Poimenovanje po 
dr. Šte� i Cobelj je likovna sekcija 
prevzela leta 1997, s tem pa ohra-
njajo tudi spomin nanjo in njeno 
delo. Njeno življenje in delo je na 
odprtju razstave predstavila vodja 
Domoznanskega oddelka ptujske 
knjižnice Mira Petrovič. „Dr. Šte� a 
Cobelj je bila ženska, ki je dokazala, 
da lahko z močjo volje živiš svoje 
poslanstvo, ne glede na vse ovire, 
ki se ti postavljajo na pot. Rodila se 
je 18. decembra leta 1923 v Oblakih 
pri Juršincih. Po drugi svetovni voj-
ni so se ji odprla nova obzorja, pot 
v svet. Prvotno so ji namreč doma-
či namenili poklic trgovke, da bi 
lahko prevzela domačo trgovino. 
A Šte� a je ves čas globoko v srcu 
vedela, da si želi nekaj drugega, ne 
pa ostati v domači trgovini. Najprej 
ji je uspelo, da je končala gimnazijo 
v Mariboru, nato pa odšla v Beog-
rad, kjer je študirala novinarstvo. 
Nadaljevala je s študijem umetno-
stne zgodovine in tudi diplomi-
rala. Zaposlila se je v Komisiji za 

kulturne stike v Beogradu in v tej 
vlogi stkala številna prijateljstva, 
strokovne stike. Bila je most med 
slovenskimi umetniki in kulturno 
sceno v Beogradu. Končala je tudi 
doktorski študij. Leta 1965 se je za-
poslila v Muzeju sodobne umetno-
sti v Beogradu. V tem času je nave-
zala stike z uveljavljenimi umetniki 
po svetu. Ves čas je tudi potovala 

po svetu in izpopolnjevala svoje 
znanje. Leta 1975 se je vrnila na 
Ptuj in prevzela mesto ravnateljice 
ptujskega muzeja. Upokojila se je 
leta 1980. Na Ptuju je najprej od-
prla vinarsko zbirko, zatem zbirko 
mask in opravil, zbirko na Bakhu-
sovem trgu, viničarski muzej na 
Gorci, zbirko v Veliki Nedelji itd. 
Od vsega tega je danes, žal, malo 
ohranjenega. To je bil tudi čas, ko 
je stkala številne vezi z ljubiteljski-
mi likovniki, bila tudi mentorica 14 
likovnim kolonijam. Njena velika 
zasluga je, da so se ljubiteljski kul-
turniki umestili v kulturno življenje 
in postali deležni tudi pozornosti 
strokovne javnosti. Konec tega 
izjemno plodnega obdobja je za-
znamovala publikacija Ljubiteljski 
likovniki Ptuja, ki je izšla leta 1988. 
Umrla je maja 1989,“ je spomnila 
Mira Petrovič. 

Likovna sekcija 
DPD Svoboda deluje 
že več kot 50 let

Na odprtje razstave sta povabili 
ptujska knjižnica in društvo DPD 
Svoboda Ptuj, katerega delo je 
predstavila predsednica Sanja Se-
linšek. Vsako leto se člani sekcije, 
skupaj jih je več kot 25, potrudijo 
in predstavijo širšemu občinstvu. 
Lani so praznovali že 50-letnico 
svojega delovanja, povabili na 
razstavo in izdali katalog. Zelo 
dobro sodelujejo tudi z drugimi 
društvi in tudi z OI JSKD Ptuj, sku-
paj so pripravili kolonije in razsta-
ve. Ideja vodje OI Ive Brajović je 

bila, da bi ob 100. obletnici rojstva 
dr. Šte� e Cobelj pripravili tudi 
razstavo ljubiteljskih likovnikov, ki 
delujejo v sekciji pod njenim ime-
nom. Sicer pa je v sklopu te oble-
tnice potekalo že več dogodkov, 
plod sodelovanja ptujskih likovni-
kov, občine Juršinci ter KD in ED 
Juršinci. V Juršincih so tako orga-
nizirali Slovenski večer s predsta-
vitvijo dela in življenja Cobljeve, 
odprli razstavo in izvedli likovno 
kolonijo. Na vsakem kraju v tej 
občini je čutiti zavzetost za ohra-
njanje kulturne dediščine, stopiti 
skupaj in nekaj narediti. Na prvi 
koloniji niso ustvarili niti ene slike, 
ker so jim prijazni domačini želeli 
pokazati čim več, vse, s čimer se 
ponašajo. Na drugi koloniji so nas-
tala dela za Dom upokojencev Jur-
šinci, dela s tretje pa so na ogled 
do 2. decembra v ptujski knjižnici. 
Slikali so v okolici muzeja Janeza 
Puha v Sakušaku. 

Cenila je vsako vsako 
kakovostno likovno delo

Strokovno je razstavljena dela 
predstavil mentor, prof. likovne 
umetnosti Jože Foltin, tudi postav-
ljavec razstave, ki je ob tej prilož-
nosti tudi povedal, da je dr. Šte� a 
Cobelj cenila vsako delo, ne samo 
akademsko, tudi ljubiteljsko, otro-
ško. Všeč so ji bile vse tiste slike, 
ki so bile kakovostne. Poudaril je, 
da so ljubiteljski slikarji nepogreš-
ljivi ustvarjalci na področju likovne 
umetnosti. Od profesionalnih se 
razlikujejo v tem, da so vsebinsko 
drugačni. Slikajo tisto, kar ostaja 
kot zgodovinski zapis neke dobe, 
kot krajine, domačije itd. Slikajo v 
različnih tehnikah, olju in v večini 
v akrilu. Slike so različne po kako-
vosti, različnih formatov, barvno 
izredno zanimive. Vse to pa lahko 
vidimo tudi na pričujoči razstavi.

Na odprtju razstave članov li-
kovne sekcije dr. Šte� e Cobelj 
DPD Svoboda Ptuj je zapel Ptu-
jski kvartet, ki prav tako deluje v 
okviru društva DPD Svoboda Ptuj. 
Skozi večer je vodila Sanja Selin-
šek. Razstavo je odprla direktorica 
Knjižnice Ivana Potrča Ptuj Milena 
Doberšek, ki se je ob tej priložnosti 
tudi zahvalila predsedniku likovne 
sekcije dr. Šte� e Cobelj Francu 
Ferčiču za sodelovanje kot tudi 
vsem likovnikom in jim zaželela še 
veliko uspešnih likovnih zgodb.

MG

Ptuj � Razstava ob 100. obletnici rojstva dr. Štefke Cobelj

Ljubiteljski slikarji so nepogrešljivi ustvarjalci 
V razstavišču Knjižnice Ivana Potrča Ptuj je na ogled razstava likovnih del članov likovne sekcije dr. Štefke Cobelj DPD 
Svoboda Ptuj, posvečena 100. obletnici njenega rojstva. 

Foto: Črtomir Goznik

Do 2. decembra je v razstavišču Knjižnice Ivana Potrča Ptuj na ogled razstava likovnih del članov likovne sekcije dr. Štefke Cobelj DPD Svoboda Ptuj, 
posvečena 100. obletnici njenega rojstva.

Foto: Črtomir Goznik

 Likovni portret dr. Štefke Cobelj, avtorice Cecilije Bernjak

V Juršincih portretni kip dr. Štefke Cobelj
Ob letošnjem praznovanju stoletnice rojstva dr. Štefke Cobelj 

so se ji poklonili tudi v rojstni občini Juršinci. Akademski slikar 
Tomaž Plavec je izdelal portretni kip, ki so ga javnosti prvič 
predstavili na odprtju likovne razstave v Puhovem muzeju v 
Sakušaku. Likovna dela za razstavo so prispevali člani likovne 
sekcije, ki nosi ime dr. Štefke Cobelj, vodja sekcije pa je Franc 
Ferčič. Razstavljena likovna dela so nastala na likovni koloniji, 
ki je prav tako potekala na Puhovem muzeju. 

Portretni spomenik bodo v Juršincih po besedah župana 
Roberta Horvata slavnostno odkrili decembra v sklopu božično-
novoletnega sejma. Postavili ga bodo pri kulturnem domu, 
kjer bo prostor še za katerega od velikih mož, ki izhajajo iz 
Juršincev ali so se sem priselili in o njih piše zgodovina. Na 
primer pisatelja in akademika Antona Slodnjaka, ki je rojen v 
Bodkovcih, ali pa pisatelja Antona Aškerca, ki je v teh krajih 
služboval.  (MZ)
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Po izgradnji magistralne ces-
te Ptuj–Macelj–Zagreb pred 50 
leti je družba Petrol v Podlehniku 
postavila gostinski in prenočitve-
ni objekt, najsodobnejši gostinski 
objekt tistega časa na Ptujskem 
in širše. Martin Ozmec, dolgoletni 
novinar Štajerskega tednika, je ob 
odprtju izpostavil: »Kar je nadvse 
pomembno za območje manj raz-
vitih Haloz, je gotovo 70 na novo 
odprtih delovnih mest, saj je od 
tega nad tri četrtine zaposlenih iz 
neposredne okolice Podlehnika.«

Ni jim žal, da so se 
zaposlili v Motelu

Med domačinkami, ki so si kruh 
služile v motelu, sta bili tudi Mari-
ca Repinc in Sonja Vindiš, odločitvi 
za delo v motelu pa je botrovala 
bližina. Enako kot Darinko Horvat 
so tudi Sonjo Vindiš v motel usme-
rili starši. »Želja je bila, da grem na 
kmetijsko šolo v Maribor, vendar 
mi je oče rekel, idi v Podlehnik, bli-
zu boš in še na toplem.« 

Nobeni izmed gospa danes ni 
žal, da so takrat sledile praktičnos-
ti pred željami. »Tukaj smo se izu-
čile in opravile glavnino delovnih 
let,« so dejale, ob tem pa poudari-
le, da je bil Motel Podlehnik sino-
nim za kakovost, eden najboljših 
gostinskih ponudnikov pri nas in 
da so vselej s ponosom povedale, 
kje so zaposlene. O anekdotah in 

gostih so po toliko letih še vedno 
zadržane. Verjetno jih še drži stara 
šola, da kar se zgodi v službi, tudi 
tam ostane, so pa ponosno odgo-
vorile: »Za nas je bil vsak gost po-
memben.« 

Ponos motela – slovite 
kremšnite

V Podlehniku so se ustavljali 
zdomci, domačini, visoki politiki, 
gospodarstveniki. Prirejali so sre-
čanja, zabave, pa tudi sedmine 
ter sodelovali ob pogostitvah na 
vseh večjih slovenskih dogodkih 
od Planice, Cankarjevega doma do 
Borštnikovih srečanj v Mariboru. 
Sloveli so po postrežbi in kuhinji, 
šefi ca slednje je bila Jožica Hercog. 
»Razlog, da smo bili tako uspešni, 

so bile mlade, pridne punce, seve-
da pa je bila ponos naše kuhinje 
tudi kremšnita.« Gre za slovito kre-
mno rezino, ki je bila znana daleč 
naokoli in še danes ni izginila iz 
spomina tistih, ki so velikokrat šli 
v motel prav na kremšnito. »Sprva 
smo kremo mešali na roke, ko nis-
mo več zmogli, smo dobili stroj. Še 
danes pečem kremšnite po tem 
receptu, le priredila sem na manjše 

količine in še vedno so tako dob-
re, kot so bile,« je dejala Darinka 
Horvat, ki je organizirala srečanje 
nekdanjih zaposlenih Motela Pod-
lehnik.

Nekoč eden najboljših 
obratov v Petrolovi 
skupini

Na srečanju je bilo kot v čebel-
njaku. Brenčanje v obliki besed in 
zgodb, stiskov rok, objemov, sme-
ha in spominov. In enako iskreno, 
kot so se pozdravljali nekdanji so-
delavci, so pozdravili tudi prvega 
direktorja Motela Franca Hercoga. 
»Res smo bili dober kolektiv, to se 
še danes vidi,« so dejale zaposle-
ne. Hercog pa je dodal: »Takrat 
smo bili mladi in zagnani, seveda 
pa smo se z nekaterimi tudi razšli.«

Mlada ekipa je bila srce Motela 
Podlehnik, ki je obdobje največje 
slave žel pred osamosvojitveno 
vojno. »Glede na štetje prome-
ta smo mislili, da bo Motel zlata 
jama, vendar pa se je izkazalo, da 
zdomci, predvsem Turki in drugi z 

Balkanskega polotoka, niso bili naj-
boljši gostje. A to se je sčasoma po-
pravilo, postali smo eden najbolj-
ših obratov v okviru Petrolovega 
gostinstva, nato pa nam je vojna v 
Jugoslaviji vzela večino prometa.«

A že kmalu po osamosvojitveni 
vojni so se postavili na noge, tudi 
zaradi razvoja turizma, lokacije za 
prehodne goste in s ponudbo za 
domače obiskovalce. Hercog je 
Motel Podlehnik vodil do preloma 
tisočletja, nato pa je vajeti predal 
drugemu vodstvu in najemniku. 

Motel je leta 2006 zaprl svoja vrata 
in dolga leta spominjal na obdobja 
nekdanje slave, ko je bilo mogoče 
iz Motela Podlehnik poslati celo 
razglednico s podobami motela. 
Pred osmimi leti je bil porušen za-
radi gradnje podravske avtoceste.

Od Motela Podlehnik ni ostalo 
nič razen spominov, ki jih ohranja-
jo obiskovalci in zaposleni. Slednji 
jih vsake toliko obudijo na skupnih 
srečanjih, naslednjega bodo imeli 
ob 50-letnici odprtja, so sklenili. 

Mojca Vtič

Foto: Mojca Vtič

Srečanja se je udeležila večina povabljenih in sklenili so, da se ob obletnici odprtja motela ponovno snidejo.

Foto: Mojca Vtič

Darinka Horvat, kuharica in slaščičarka, prvi direktor motela Franc Her-
cog in vodja kuhinje Jožica Hercog

Foto: arhiv Knjižnice Ivana Potrča Ptuj

Leto dni po odprtju je bilo izdanih nekaj razglednic, ki prikazujejo zuna-
njost in notranjost motela.

Več kot 100 ležišč in 300 stolov v restavraciji je štel Motel 
Podlehnik, odprt 8. avgusta 1976 ob 12. uri. Delo in kruh 
je dajal okrog 70 zaposlenim, večini iz bližnje okolice. 
»Imela sem že dogovorjeno, da grem v medicinsko šolo 
v Ljubljani, pa mi je mama rekla, idi v Motel Podlehnik, 
ravno tako boš imela oblečeno belo haljo,« je spomin 
obudila Darinka Horvat, dolgoletna kuharica, ki zagota-
vlja, da še vedno zna narediti tako dobre kremšnite, kot 
so bile tiste iz Motela Podlehnik.

Podlehnik � Nekdanji zaposleni motela Podlehnik obujali spomine na lepše čase

Gostili so zdomce in visoke politike, stregli na sedminah …

Foto: GZ Trnovska vas-Vitomarci

V gasilski vaji je sodelovalo devet gasilskih društev iz petih gasilskih zvez in sedmih občin. Na posnetku so vito-
marški gasilci pred odpravo na intervencijo.

Letošnji tradicionalni sloven-
ski zajtrk poteka pod sloganom 
»Kruh za zajtrk – super dan!«. 
Kruh je namreč poleg masla, mle-
ka, medu in jabolka ena od sesta-
vin tradicionalnega slovenskega 
zajtrka. Ker letos obeležujemo 
mednarodno leto prosa, bo temu 
žitu namenjena nekoliko večja 
pozornost. Glavni namen dogod-
ka pa je ozaveščanje najmlajših 
o pomenu kmetijstva, živilske in-
dustrije, čebelarstva in varovanja 
okolja ter spodbujanje k rednemu 
zajtrkovanju in izbiri lokalnih živil. 
Na kmetijskem ministrstvu so iz-
postavili, da želijo ljudi spodbudi-
ti, naj živila za zajtrk kupujejo pri 
najbližjem lokalnem pridelovalcu. 
Vsi sodelujoči zavodi lahko uve-
ljavljajo pavšalno nadomestilo za 
nakup živil za izvedbo tradicional-
nega zajtrka, ki znaša 0,72 evra na 
otroka. Tudi letos računajo, da bo 
v projektu sodelovalo vseh 405 

slovenskih vrtcev, 486 osnovnih 
šol in 14 zavodov za vzgojo in iz-
obraževanje otrok in mladostni-
kov s posebnimi potrebami, kar 
pomeni okoli 90.000 vrtčevskih 
in 200.000 osnovnošolskih otrok. 

Tradicionalni slovenski zajtrk je 
sicer glavni dogodek dneva slo-
venske hrane, ki ga obeležujemo 
od leta 2012 vsak tretji petek v 
novembru.

Estera Korošec

Tokratna vaja je bila posebna, 
ker je v njej sodelovalo kar devet 
gasilskih društev, ki so vključena v 
pet gasilskih zvez iz sedmih občin: 
Trnovska vas, Sveti Andraž, De-
strnik, Cerkvenjak, Sveta Trojica, 
Juršinci in Sveti Jurij ob Ščavnici. 
Kot je povedal Andrej Arnuga, po-
veljnik GZ Trnovska vas-Vitomar-
ci, ki je bil tudi vodja vaje, njegov 
podpoveljnik Andrej Toš pa vodja 
intervencije, se je vaje s 16 vozili 
udeležilo 87 gasilcev. »Želeli smo 

še poglobiti že tako dobro sodelo-
vanje sosednjih občin pri požarni 
varnosti. Ker smo se zbrali gasilci iz 
treh regijskih centrov, torej iz Mari-
bora, Ptuja in Murske Sobote, pod 
katere spadajo naša društva oziro-
ma zveze, je bila vaja namenjena 
tudi testiranju, kako se v primeru 
krizne situacije koordinirajo in od-
zivajo regijski centri. Posamezna 
društva so bila tako aktivirana iz 
regijskega centra, pod katerega 
spadajo, nato pa so se na inter-

vencijo tudi odpravila izpred svojih 
gasilskih domov, kar nam je omo-
gočilo, da smo na ta način lahko 
natančno določili čas prihoda.«

Vaja, na katero so bili povabljeni 
tudi župani sedmih občin, je v ce-
loti uspela, udeleženci pa so si bili 
edini, da so podobne skupne akcije 
nujno potrebne tudi v prihodnje, 
da bodo gasilci kar najbolj učinko-
vito pripravljeni na zagotavljanje 
varnosti ljudi in premoženja.

SD

Podravje � 13. tradicionalni slovenski zajtrk 

Kruh za zajtrk – super dan
Otroci v vrtcih in osnovnih šolah Spodnjega Podravja so danes zajtrkovali kruh, maslo, 
med in mleko. Številni vzgojno-izobraževalni zavodi so se namreč pridružili nacionalne-
mu projektu Tradicionalni slovenski zajtrk, ki ga na pobudo Čebelarske zveze Slovenije 
obeležujemo od leta 2011.

Trnovska vas � Gasilska vaja petih gasilskih zvez

Učinkoviti v skupnih intervencijah
Gasilska zveza Trnovska vas-Vitomarci je minuli konec tedna izvedla gasilsko vajo na temo 
požara v naravi. 

Foto: ČG

Med osnovnimi sestavinami tradicionalnega slovenskega zajtrka so 
maslo, mleko, med in jabolka. 
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Napoved za Podravje

Danes bo sprva pretežno oblačno, 
ponekod bo še rahlo deževalo. Čez 
dan se bo delno zjasnilo. Zapihal 
bo okrepljen severni do severoza-
hodni veter. Jutranje temperature 
bodo od 2 do 8, v alpskih dolinah 
okoli 0, ob morju okoli 12, najvišje 
dnevne od 9 do 15 °C.

OBETI
V soboto bo sončno s hladnim jut-
rom. Čez dan bo še pihal severoza-
hodnik.

Elizabeta (19.) na belem konju prijezdi.

Vir: ARSO

V zadnjih 25 letih se je na ob-
močju Gorišnice populacija male 
divjadi zmanjšala za polovico. To 
se je zgodilo predvsem zaradi in-
tenzivnega kmetovanja in vedno 
pogostejšega poplavljanja Drave. 
Lovišča ob reki so bila včasih bo-
gata z malo divjadjo, sedaj pa že 
dolgo ni več tako. Ko reka Drava 
prestopi bregove, s seboj odnese 
tudi srnjad, zajce in druge živali. 
Razmere so bile najbolj alarmantne 
leta 2012, ko so poplave dobese-
dno zdesetkale populacijo srnjadi 
in poljskega zajca na tem območju. 
Dobrih deset let je trajalo, da je 
število osebkov ponovno doseglo 
raven pred to naravno katastrofo. 
Nato pa so se zgodile letošnje av-
gustovske poplave, v katerih je po 
ocenah lovcev poginilo precejšnje 
število živali, s točnimi številkami 
sicer ne razpolagajo. Na določenih 
mestih, kjer se je včasih zadrževalo 

deset osebkov srnjadi ali več, so se-
daj mogoče samo dva ali trije, mla-
dičev pa sploh ni nikjer. Prav zato si 
v Lovski družini Sveta Marjeta niže 
Ptuja prizadevajo, da bi država čim 
prej začela izvajati že pred leti na-
povedane protipoplavne ukrepe. 

Po njihovem mnenju bi morali v čim 
večji meri očistiti strugo reke Drave 
in posledično omogočiti večjo pre-
točnost. Med drugim so opozorili, 
da je reka popolnoma zaraščena, 
zamuljena, sredi struge pa na ne-
katerih mestih rastejo grmičevje 

in drevesa. Ko pride do velikih nali-
vov, pa voda nima kam odteči. »Ži-
vljenjski prostor divjadi bi moral biti 
enako pomemben kot ptičev, ki so 
vedno znova izgovor, da se ob reki 
ne sme ničesar več narediti. Najver-
jetneje gredo nekomu v državi vse 
te zahteve naravovarstvenikov še 
kako na roko,« je poudaril Stanko 
Cvetko, starešina Lovske družine 
Sveta Marjeta niže Ptuja, ki se za-
vzema za postavitev nasipa.

Gorišniški lovci svojih 
zemljišč ne dajo

Ob večjih poplavah pa je ogro-
žen tudi lovski dom v Placerovcih, 
ki so ga gorišniški lovci pred 25 
leti zgradili z lastnimi sredstvi in 
prostovoljnim delom. Na odprtju 
je bilo okoli tisoč ljudi. Leta 2012 
so bili vsi notranji prostori v celo-
ti poplavljeni, letos pa je voda na 
srečo dosegla samo prvo stopni-
co. Objekt je kljub temu v dobrem 
stanju, saj ga redno vzdržujejo. V 
prihodnjih letih bo najverjetneje 
treba prenoviti streho in fasado 

ter posodobiti hladilnico. Pred še-
stimi leti so pridobili še novo žitni-
co, drvarnico in manjši skladiščni 
prostor za les. Posebej ponosni pa 
so tudi na legalizirano strelišče, kar 
je v Sloveniji precejšnja redkost. 
Lovska družina ima v lasti in naje-
mu tudi nekaj kmetijskih zemljišč. 
Na njivah ohranjajo remize, kamor 
se divjad lahko zateče čez zimo, ko 
so polja od Male vasi do Gajevcev 
popolnoma prazna. Tudi koruze ne 
požanjejo, ampak jo čez zimo pus-
tijo kar na njivi, kar se je izkazalo 
kot izjemno dobra praksa.

Ob tem Cvetko opozori še na 
eno težavo, s katero se soočajo 
tudi druge lovske družine po Slo-
veniji. Država jim namreč hoče 
zemljišča v njihovi lasti odvzeti. »Mi 
imamo kupne pogodbe, ki smo jih 
našli v arhivu, zato nikakor ne pri-
stajamo na to, da bi morali državi 
dati nekaj, kar je naše. Ta zemljišča 
niso bila pridobljena iz lovišča, kot 
si to nekateri razlagajo. Po drugi 
strani pa pozabljajo na ves naš 
trud, prostovoljno delo in fi nančne 
vložke,« je še dodal Cvetko.

Estera Korošec

V Lovski družini Sveta Marjeta niže Ptuja, ki ima skoraj tretjino lovišča ob reki Dra-
vi, opozarjajo na izgube divjadi zaradi poplav. Po zadnjih avgustovskih poplavah 
lovci opažajo, da je divjadi precej manj, predvsem mladičev. Prav zato bodo državo 
zaprosili za znižanje plana odstrela za srnjad in poljskega zajca. 

Foto: EK

(Od leve) Stanko Cvetko, starešina Lovske družine Sveta Marjeta niže 
Ptuja, vodja revirja Jože Petek in gospodar Janko Vaupotič pred lovskim 
domom.

V Mali vasi je v noči iz ponedeljka na torek zagorelo go-
spodarsko poslopje v velikosti 10 x 15 metrov. Po prvih 
informacijah materialna škoda znaša okoli 20.000 
evrov. V požaru je bilo poškodovano celotno ostrešje in 
osebni avtomobil.

Gorišnica � Požar v Mali vasi ogrožal novo stanovanjsko hišo

Gasilci preprečili še večjo škodo
drantov, ki so v dobrem stanju. Pri 
gašenju požara so pomagali tudi 
gasilci iz PGD Gorišnica, še dodat-
no pa so aktivirali PGD Moškanjci, 
Gajevci-Placerovci in Muretinci. V 
intervenciji je skupno sodelova-
lo šest gasilskih vozil in okoli 50 
gasilcev. Naslednji dan si je pogo-
rišče ogledal požarni inšpektor, 
uradni vzrok požara pa do sklepa 
redakcije še ni bil znan. Lahko bi se 
najprej vnel avtomobil ali pa stara 
električna napeljava. Policisti zato 
nadaljujejo z zbiranjem obvestil. V 
Mali vasi je to bila to ena večjih in-
tervencij, zadnji večji požar v kraju 
je bil namreč pred desetimi leti. 

EK

Gasilci iz Male vasi so nekaj mi-
nut pred enajsto zvečer prejeli klic 
na pomoč. Lastniki nove stano-
vanjske hiše so jih obvestili, da le 
pet metrov od njih gori. Operativci 
so nemudoma odhiteli v gasilski 
dom po vozilo in ustrezno opremo 
ter se odpeljali na lokacijo, kjer je 
gorel avtomobil, ogenj pa se je 
razširil na ostrešje gospodarskega 
poslopja. Požar so hitro pogasili, 

ustrezno pa so hladili tudi stano-
vanjsko hišo v neposredni bližini. 
Po besedah Dejana Vaupotiča, po-
veljnika PGD Mala vas in vodje in-
tervencije, so imeli požar pod nad-
zorom v slabih dvajsetih minutah. 
»Na srečo je bil objekt po večini 
prazen, tudi nekih vnetljivih stvari 
ni bilo v njem,« je povedal in dodal, 
da je intervencija potekala brez te-
žav. Vodo so pridobili iz bližnjih hi-

Foto: PGD Mala vas

V požaru je bilo poškodovano ostrešje in avtomobil.

Foto: PGD Mala vas

Gasilci so požar v Mali vasi pogasili v slabih dvajsetih minutah.

Največ škode na poljih povzročajo črne vrane
Lovska družina Sveta Marjeta niže Ptuja skrbi za lovišče v velikosti 

2.500 hektarjev, ki je skoraj v celoti na območju gorišniške občine. Na 
leto odstrelijo okoli 70 osebkov srnjadi, 30 poljskih zajcev, 50 fazanov, 
od 30 do 40 lisic ter 10 divjih prašičev, ki pa na tem območju ne 
ostajajo. Škode na kmetijskih zemljiščih zato skorajda ni, s kmeti pa 
dobro sodelujejo. Večino odstreljene divjadi odkupijo člani, viške pa 
prodajo. V zadnjih letih kmetom največ škode povzročajo črne vrane, ki 
pa so zaščitene in jih lovci ne smejo odstreliti. 

Gorišnica � Lovci opozarjajo na številne težave zaradi poplav 

V poplavah poginilo večje število srnjadi in zajcev
Foto: Pexels

Po ocenah lovcev je zaradi letošnjih poplav poginilo precejšnje število živali.
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Branik Maribor – Drava 
Ptuj 25:37 (11:18)

DRAVA PTUJ: Češek, Škorc; Kram-
berger, Škrobot 4, Kuzma, Golež 8, 
Peklar 1, Maroh 5, Žuran 2, Toplak 
4, T. Kocijančič 4, Korez, Šeštanj – 
Plohl, Krasnič 3, Bezjak, S. Kocijančič 
6. Trener: Uroš Šerbec.

Dvorana Tabor je bila v sredo 
zvečer prizorišče štajerskega roko-
metnega derbija med Branikom in 
Dravo. Mariborčani so se na tekmo 
dobro pripravili, saj so poznali mar-
sikatero akcijo in način igre ptujske 
ekipe. Ta se je po začetnem otipa-
vanju razigrala in je v nadaljevanju 
tekme pokazala svojo kakovost in je 
visoko slavila s 37:25. Oceno tekme 

je s strani Drave podal kapetan Jan 
Maroh: „Pričakovali smo bolj izena-
čeno tekmo, a smo na terenu poka-
zali, da smo na precej višjem igral-
skem in kakovostnem nivoju, kot 
je trenutno Branik. Vsi igralci smo z 
angažirano igro prispevali svoj delež 
k novi zmagi.“

Uvod v tekmo je pripadel Mari-
borčanom, ki so si priigrali minimal-
no prednost 3:1. Razlog za to je bila 
nezbranost ptujskih rokometašev, 
ki so predvsem v napadu zgreši-
li nekaj strelov in naredili kakšno 
nepotrebno tehnično napako. Po 
slabšem začetku so se igralci Drave 
hitro zbrali in si s čvrsto obrambo, 
nizom obramb vratarja Domna 
Škorca in učinkovitim napadom do 
odmora priigrali sedem zadetkov 
naskoka. 

Pozitiven zagon so Ptujčani pre-
nesli tudi v nadaljevanje, ko so še 
naprej „stiskali“ v obrambi in zabijali 
zadetke iz izdelanih akcij. Z zavzeto 
igro in dobro realizacijo so prišli že 
na 14 zadetkov prednosti, na koncu 
pa je bila razlika +12. O tej razliki je 
Maroh dodal: „Razlika je realna gle-
de na prikazano. Do visoke zmage 
smo prišli s kakovostno predstavo.“

Rokometaši Drave so tako prišli 
do šeste letošnje prvenstvene zma-
ge, pri kateri je večina igralcev do-
dala svoj delež. Z igro v obrambi in 
stoodstotno realizacijo sta se tokrat 
najbolj izkazala levo krilo Andraž 
Golež z osmimi in krožni napadalec 
Staš Kocijančič s šestimi doseženimi 
zadetki.

David Breznik

Po koncu sezone 2023/24 se bo 
število ekip v elitnem slovenskem 
moškem rokometnem tekmovanju s 
sedanjih 14 skrčilo na 12. Na ponede-
ljkovi seji združenja klubov lige NLB 
pa so njihovi predstavniki sprejeli še 
spremembo tekmovalnega sistema 
za prihodnjo sezono.

Kot so pri Rokometni zvezi Slove-
nije (RZS) navedli v izjavi za javnost, 
bo ta sprememba po njihovem v eli-
tno klubsko tekmovanje za moške 
vnesla pestrejše dogajanje in še bolj 

negotov boj za državnega prvaka.
„Vesel sem, da vsi skupaj razmi-

šljamo, kako proizvod slovenskega 
ligaškega rokometa narediti še bolj-
ši, oziroma da je to v prvi vrsti želja 
klubov, ki so v tem primeru pokazali 
izjemno enotnost. Odločili smo se 
za sistem, ki je nekakšna prilagojena 
različica sistema, ki ga uporabljajo na 
Danskem. Prepričan sem, da bomo 
dobili izjemno zanimive tekme, še 
večjo razburljivost, še več gledalcev 
in nadaljnji razvoj naše panoge,« je 

dejal Miha Pantelič, direktor tekmo-
vanj na RZS.

V prvem delu nove sezone se 
bo ducat moštev merilo v dvo-
krožnem sistemu, a za razliko od 
zadnjih let po zaključku tega prvak 
še ne bo znan. Tekmovanje se bo 
nadaljevalo z drugim delom, v ka-
terem bodo moštva razdeljena v 
tri skupine s po štirimi udeleženci. 
Najboljša osmerica prvega dela bo 
znotraj dveh skupin ostala v borbi 
za prvaka.

ŽRK Žiher hiše Ptuj-
Ormož – Krim Mercator 
23:34 (13:20)

ŽRK ŽIHER HIŠE PTUJ-ORMOŽ: 
Korpar; Gep; Štelcer 2, Kovačič, 
Grnjak, S. Petrovič, Kaloh 3, Puž 4, 
Ledinek, Dobnik 2, Šemrl, Anžel, 
Kolenko 6, A. Tripković 4, Luknjar 2. 
Trener: Matej Bračič.

KRIM MERCATOR: Vojnović, Đajić; 
Jurič 4, Spreitzer 2, Klemenčič 1, Er-
ceg 9, Ngombele 8, Rosiak 6, Abina 
4. Trener: Dragan Adžić.

SEDEMMETROVKE: Ptuj-Ormož 
0/4; Krim Mercator 5/6. 

IZKLJUČITVE: Ptuj-Ormož 10 mi-
nut; Krim 8 minut. 

Zaradi nastopa Krima Mercatorja 
v evropski Ligi prvakinj se njihove 
tekme državnega prvenstva prilaga-
jajo temu urniku. Tako so „tigrice“ v 
ponedeljek na Ptuju vnaprej odigrale 
tekmo 7. kroga. Termin je bil sicer 
rahlo nenavaden, saj so dan prej v 
Stožicah igrale s francoskim Metzom. 
A krimovke imajo tako široko in kako-
vostno zasedbo, da lahko tudi z igral-
kami, ki manj igrajo v Evropi, dobijo 
vsako tekmo državnega prvenstva …

Po slabo odigrani tekmi z Vele-
njem v gosteh (poraz 31:23) so imeli 
v ptujskem klubu sestanek, na kate-
rem je tudi predsednik kluba nekoli-
ko povzdignil svoj glas. Morda je tudi 
to vplivalo na tokratno srečanje, kjer 
je bil pristop na igrišču veliko boljši.

Ekipa Krima je prišla na Ptuj z le 
devetimi igralkami (sedem jih je dan 
prej igralo z Metzem, spočiti sta bili 
Elena Erceg in vratarka Dijana Đajić), 
tako da je imel trener Dragan Adžić 
manj možnosti rotacije, a še vedno 
dovolj kakovosti za zanesljivo zma-
go. Domačinke, ki so nastopile brez 
Alje Krasnič (študijske obveznosti), 
pa so jim delo otežile v precejšnji 
meri, saj so igrale pogumno v napa-
du, v obrambi pa so prav tako soli-
dno opravile delo, vključno z vratar-
ko Kajo Korpar. Pomembno je tudi 
to, da so priložnost za igro dobile 
vse igralke, ki so tako lahko na lastni 
koži doživele občutek igranja proti 
eni najboljših evropskih ekip. 

Ptujska dekleta so bila na začetku 
tekme nekoliko preveč pod vtisom 
igranja z evropskim Krimom, kar 
so gostje s čvrsto igro izkoristile za 
pobeg na 0:7 in 2:10. Ko je domačim 
igralkam popustil začetni krč, razlika 

ni več naraščala, ob odmoru se je 
celo za odtenek zmanjšala (13:20). 

Drugi del je bil rezultatsko še bolj 
izenačen (samo ta del 10:14), doma-
čim igralkam je uspelo z boljšo igro v 
obrambi lepo omejiti strelski izkupi-
ček Ljubljančank. Izstopali sta mladi 
Elena Erceg (17 let) in Betchaidelle 
Ngombele (19 let) iz Konga ter 26-le-
tna Poljakinja Aleksandra Weronika 
Rosiak.

Matej Bračič, trener ŽRK Ptuj-Or-
mož: „Pred tekmo sem dejal puncam, 
naj tekmo vzamejo kot dober trening 
in ob tem pokažejo borbenost in željo 
po čim boljšem rezultatu. Srečanja s 
Krimom so najboljša primerjava glede 
tega, kje smo v tem trenutku glede na 
resno evropsko moštvo, na katerih 
področjih nam največ manjka. Dekle-
ta so se res izkazala, zelo sem zadovo-
ljen s predstavo, prikazala so več kot 
na nekaterih prejšnjih tekmah, zago-
tovo več kot na prejšnji tekmi v Vele-
nju. Če bi na vseh tekmah igrale tako, 
bi imeli na računu vsaj šest točk (sedaj 
2, op. a.). Upam, da nam bodo te izku-
šnje v nadaljevanju sezone pomagale 
in bomo res osvajali točke na tekmah 
z nam primerljivimi tekmicami.“

Jože Mohorič

V prvi skupini bodo 
nastopala moštva, ki so v 
prvem delu zasedla 1., 4., 5., 
8. mesto, v drugi pa tista z 2., 
3., 6. in 7. mesta. Preostala 
četverica se bo v tretji 
skupini borila za obstanek.

Drugi del tekmovanja bo znova 
potekal po dvokrožnem sistemu, 
kar vsaki ekipi prinaša še šest tekem. 
Glede na uvrstitev v prvem delu se-
zone bodo v vsako skupino ekipe 
vstopile z določenim številom točk. 
Najvišje rangirana bo prejela šest, 
druga štiri, tretja dve, četrta pa nič 
točk.

Najboljši ekipi obeh skupin lige za 
prvaka se bosta uvrstili v polfi nale. V 
njem se bosta prvouvrščeni moštvi 
obeh skupin pomerili z drugouvršče-
no ekipo nasprotne skupine. Para se 
bosta pomerila na dve dobljeni tekmi, 
po enakem formatu bo sledil še fi nale 
za naslov prvaka in obračun za bron.

Preostali štirje udeleženci lige 
za prvaka, tretje- in četrtouvrščene 
ekipe, se bodo po enakem sistemu 
v nadaljevanju podale v boj za peto 
mesto. Moštva se bodo v tem delu 
tekmovanja pomerila na tekmah 
doma in v gosteh. V primeru izena-
čenega seštevka rezultatov bodo po 
60 minutah druge tekme zmagoval-
ca neposredno odločali streli s sed-
mih metrov.

Iz lige za obstanek bo po šestih 
krogih zadnjeuvrščena ekipa nepos-
redno izpadla iz lige NLB, predzadnja 
pa bo na dodatnih kvalifi kacijskih 
tekmah v gosteh in doma iskala pot 
do obstanka med elito z drugouvr-
ščeno ekipo 1. B-lige.

sta

E-mail: sport@radio-tednik.si
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izziva z bronasto medaljo

Stran 15

Nogomet
Drava najboljša v MO Ptuj, 
Šmartno šokiralo Videmčane

Stran 14
Nogomet
Nepričakovan poraz na 
Kodeljevem

Stran 14

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič.
Sodelavci: 
David Breznik, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Franc Slodnjak, 
Silva Razlag,
Črtomir Goznik.

Rokomet � NLB liga

V naslednji sezoni novosti v končnici

Rokomet � 1. A SRL (ž)

»Če bi tako igrale na vsaki tekmi, 
bi imele na računu vsaj šest točk«

Foto: Črtomir Goznik

Slovenski rokometni prvoligaši bodo v naslednji sezoni po zaključku 
rednega dela igrali še končnico.

Proti Ljubljani potrditi vlogo favorita
Četo trenerja Saše Prapotnika čaka po odlični tekmi s Svišem (31:29) v 

10. krogu gostovanje v Ljubljani. „Moštvo Ljubljane je v zadnjem krogu 
dobilo mestni derbi proti Slovanu, kar je glede na igralski kader obeh 
ekip precejšnje presenečenje. Ljubljana je dokazala, da se z borbe-
nostjo, da marsikaj nadoknaditi. V soboto v Ljubljano vseeno odhajamo 
v vlogi favoritov. Ne bežimo od te vloge, čeprav nas na drugi strani čaka 
močno motivirana ekipa, katere glavni motor je ormoški igralec na po-
soji v Ljubljani Jure Lukman. S pravim pristopom celotne ekipe bi točki 
morali potovati v Prlekijo, saj imamo kakovostnejšo zasedbo od našega 
domačina,“ je pred gostovanjem v glavnem mestu države povedal Staš 
Krabonja, ki igra glavno vlogo na desnem krilu ob odsotnosti poškodo-
vanega Soka.

Drugi Ormožan na posoji v Ljubljani je starejši od bratov Lukman, Vid. 
Nastop tega, ki igra vidno vlogo v obrambi Ljubljane, je glede na težo 
prekrška proti Slovanu pod vprašajem. Takšni prekrški enostavno ne 
spadajo na športne terene.

Tekma med Ljubljano in Jeruzalemom je na sporedu v soboto, 18. 
novembra, ob 19.00 v Športni dvorani Krim. Glede na odlične rezultate 
Ormožanov v tej sezoni se tudi na tej tekmi pričakuje lepo število navi-
jačev ormoškega rokometa.

Uroš Krstič

Foto: Črtomir Goznik

Andraž Golež (Drava Ptuj) je bil v Mariboru najboljši strelec ptu-
jske ekipe.

Rokomet � 2. SRL (m)

Štajerski derbi Dravi

Foto: Črtomir Goznik

Igralke ŽRK Žiher hiše Ptuj-Ormož so proti evroligaški vrsti Krima odigrale zelo solidno tekmo.
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Krim – Drava Ptuj 
3:0 (1:0)

STRELKE: 1:0 Neža Trost (45.), 2:0 
Natalia Blagojević (55.), 3:0 Ema Er-
man (60.). 

WFC DRAVA PTUJ: Monika Kelc, 
Gaja Kirbiš (od 72. Ela Ušen), Daša 
Kirbiš (od 59. Tjaša Jasenc Jakop), 
Selma Šabotić, Pia Ciganović, Eva 
Vidovič, Nuša Štumberger, Anja 
Lončarič, Lana Zalar, Maša Potočnik, 
Ana Lenka Bedrač Plazovnik. Trener: 
Danilo Lončarič.

Na igrišču z umetno travo na Ko-
deljevem v Ljubljani je potekala zao-
stala tekma 8. kroga v ženski ligi. V 
srečanju ekip z dna lestvice so krajšo 

potegnile Ptujčanke. To je bilo drugo 
srečanje omenjenih tekmic v sezoni, 
na prvem sta se merili v Pokalu Slo-
venije, boljše pa so bile Štajerke (0:2 
v Ljubljani, strelki sta bili Anja Lonča-
rič in Eva Vidovič). 

Krim do tega srečanja na svo-
jem računu še ni imel zmage, dva 
remija (Cerklje, Gažon) pa sta bila 
vendarle dovolj jasno opozorilo 
za Štajerke, da bo treba srečanje 
vzeti z vso resnostjo. Odločilne 
za končni razplet so bile minute 
pred odmorom in po njem, ko so 
domače igralke zadele trikrat. V 
popolni zasedbi bi bila pot Štajerk 
do kakšne točke verjetno lažja, le 
s 13 igralkami pa jim je spodrsnilo 

(manjkale so Neža in Nuša Foršt-
narič, Ines Krajnc, Taja Lončarič, 
Maša Šibila …). 

V naslednjem krogu se bodo Ptuj-
čanke na domačem stadionu v nede-
ljo ob 11. uri pomerile s tekmicami iz 
Radomelj.

JM

V soboto in nedeljo, 11. in 12. 11., je 
v Zagrebu potekal močan mednaro-
dni miting v plavanju. Na tekmova-
nju je nastopilo 512 plavalcev in pla-
valk iz Hrvaške, Bosne in Hercegovi-
ne, Srbije, Italije in Slovenije.

Člani plavalne akademije Kurent 
so se tekmovanja udeležili le v ne-
deljo, v soboto so doma opravili 
dodaten trening. Na tekmovanju so 
tokrat nastopile Eva Hvalec (2009), 
Eli Kumer (2008), Ana Črepinko 
(2008) in Zala Mojsilovič Meznarič 
(2008). Vodil jih je Boštjan Maračić.

Ob osebnih rekordih, ki so jih 
odplavale Eva, Eli in Ana, je bila 
prvo ime Kurentov Zala. Z zelo 
dobrim plavanjem se je v disciplini 
400 m mešano s časom 5:13,04 s 
zavihtela na oder za zmagovalke in 
si priplavala 3. mesto. Na močnem 
tekmovanju je bila na 100 m meša-
no četrta.

UR

Med tednom sta bili na Ptuju in v 
Velenju odigrani zaostali tekmi 12. in 
9. kroga, v katerih sta Drava in Šmar-
tno gostila Podvince in Videm. Več 
je bilo moč pričakovati od lokalnega 
derbija ligašev iz MO Ptuj, v katerem 
pa so dravaši na Mestnem stadionu 
v drugem polčasu povsem nadigrali 
sosede. Negativno presenečenje 
je poraz Vidma, sploh prvi v sezoni. 
Večerni termin na igrišču z umetno 
travo je bil poseben zalogaj, bolje so 
ga opravili igralci iz Šmartnega. 

ZAOSTALI TEKMI: Drava Ptuj – 
Podvinci 5:1 (1:1), Šmartno – ZASE 
Videm 3:1 (0:1).
1. DRAVA PTUJ 13 10 2 1 43:9 32
2. ZASE VIDEM 13 9 3 1 26:13 30
3. KRŠKO 13 7 3 3 44:21 24
4. KOROTAN PREVALJE 13 7 2 4 26:16 23
5. A. RAJH LJUTOMER 13 6 3 4 23:23 21
6. HAJDINA 13 6 1 6 25:21 19
7. PODVINCI 13 5 4 4 22:21 19
8. BREŽICE ČATEŽ 13 6 0 7 34:28 18
9. ŠAMPION 13 5 2 6 23:33 17
10. ZAVRČ 13 4 4 5 20:16 16
11. RAČE 13 4 2 7 14:23 14
12. ŠMARTNO 1928 13 4 0 9 14:35 12
13. P. DOBROVCE 13 3 2 8 14:27 11
14. K. DRAVOGRAD 13 1 0 12 7:49 3

Drava Ptuj – Podvinci 
5:1 (1:1)

STRELCI: 1:0 Erhatič (12., z 11 m), 
1:1 Orovič (15.), 2:1 Begonja (46.), 3:1 
Dukađin (74.), 4:1 Blaj (79.), 5:1 Mla-
kar (87.).

DRAVA PTUJ: Horvat, Doplihar 
(od 69. Brence), Begović, Marot, 
Drevenšek, Jadric, Erhatič, Begonja 
(od 87. Vogrinec), Šalamun (od 87. 
Kmetec), Mlakar, Dukađin (od 76. 
Blaj). Trener: Edo Flego.

PODVINCI: Cajnko, Živič, Ram-
šak, Anžel (od 89. Kirbiš), Kolenko, 
Dumbović, Petrinec (od 79. Pihler), 
Modrič (od 89. Vršič), Šmrček, Oro-

vič, Zajko (od 83. Simonič). Trener: 
Aleš Čeh.

V tekmo „za nogometno prevla-
do“ v MO Ptuj so se dravaši podali 
oslabljeni, saj so izmed nosilcev igre 
manjkali Luka Janžekovič, Luka Lo-
venjak in Filip Janežič. Prvič v sezoni 
je tako v prvenstveni tekmi prilož-
nost med vratnicama dobil Matija 
Horvat. 

Goste je na stadion povedel tre-
ner Aleš Čeh, ki je še prvi del lanske 
sezone vodil Dravo, zato večino 
igralcev v modrih dresih podrobno 
pozna. Z lepšo popotnico – zmago 
v lokalnem derbiju z Zavrčem – so 
v tekmo vstopili Podvinčani, Drava 
si je želela izboljšati vtis po remiju v 
Dobrovcih. 

Uvod je pred približno 150 gledalci 
minil v dinamični predstavi, hitro pa 
je prišlo tudi do spremembe rezulta-
ta. Po prekršku nad Lukom Lovenja-
kom je sodnik Tomaž Jezeršek brez 
oklevanja pokazal na belo točko, s 
katere je bil zanesljiv izvajalec ka-
zenskega strela kapetan Nik Erhatič 
– 1:0. Vodstvo domačinov pa ni imelo 
dolgega daha, že tri minute kasneje 
je po slabi reakciji v domači obrambi 
v polno zadel še kapetan gostov Jer-
nej Orovič – 1:1. 

Po udarnem začetku se je igra 
v nadaljevanju umirila, še najbližje 
golu je bil Luka Šalamun, a je slabo 
streljal z glavo iz zares ugodnega po-
ložaja. Igra je vse do odmora zveči-
ne potekala na sredini igrišča, edine 
nevarne situacije pa so bile po strelih 
iz kota, katerih so si gostje v prvem 
polčasu priigrali kar sedem. 

Drugi polčas se je začel povsem 
po željah domačih navijačev, saj je 
Klemen Mlakar po uspešnem pre-
igravanju oddal žogo do Roka Be-
gonja, ki je z nizkim strelom mimo 
številnih nog našel žogi pot v mrežo 
– 2:1. To je bil za najboljšega strelca 

Drave že deveti zadetek v sezoni. 
Mlakar in Begonja bi lahko v nas-

lednjih minutah povišala prednost, 
a v tej nameri nista bila uspešna. 
Zatem so se Podvinčani vendarle ot-
resli pritiska in imeli tudi sami nekaj 
poskusov, še najlepšega je sprožil 
Orovič, a so domači branilci prepre-
čili žogi pot proti mreži. 

Zadnji del tekme je v celoti pripa-
del domačinom, ki so v slabih 15 mi-
nutah trikrat zadeli v polno. Dukađi-
nu (3:1) je to uspelo po lepi podaji 
Mlakarja, Blaju (4:1) po globinski 
podaji iz zadnje vrste, po kateri se je 
znašel sam pred Cajnkom, za konec 
pa je po prostem strelu Erhatiča do 
žoge prišel Mlakar in postavil konč-
nih 5:1. 

Nik Erhatič, Drava: „Na srečanju 
s tekmecem, ki je oddaljen le nekaj 
kilometrov, je vedno prisoten pose-
ben naboj, priprave pa so potekale 
enako kot na ostale tekme – s ciljem 
zmagati. Končni rezultat je povsem 
realen, saj smo si ustvarili veliko pri-
ložnosti, pet smo jih izkoristili. Skozi 
celotno tekmo smo držali enakomer-
no močan tempo, kar je v končnici 
tudi nagnilo tehtnico na našo stran. 
Medtem ko nam v prvem polčasu ni 
uspelo dolgo zadržati vodstva, pa 
smo se v odmoru zbrali in nato na 
igrišču uresničili vse, kar smo se do-
govorili. V drugem polčasu smo bili v 
zadnji tretjini igrišča pred golom tek-
meca zelo nevarni, lepo smo vtekali 
v prazen prostor, posledica pa so bili 
doseženi goli.“

Jernej Orovič, Podvinci: „Pri zgoš-
čenem ritmu igranja tekem se nam 
pozna 'kratka klop', kar je naša sla-
bost že skozi vso sezono. V prvem 
polčasu smo še držali stik z domači-
ni, v drugem pa po zgodaj prejetem 
golu ni bilo več pravega naboja in 
naš tempo igre je močno upadel - 
tukaj so bile vidne posledice tekme 
z Zavrčem nekaj dni nazaj. Ob padcu 
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Nogomet � 3. SNL - vzhod 

Drava najboljša v MO Ptuj, Šmartno 
šokiralo Videmčane

Ženska liga
1. MURA NONA 10 10 0 0 86:2 30
2. OLIMPIJA 9 7 0 2 64:2 21
3. LJUBLJANA 10 7 0 3 31:11 21
4. RADOMLJE MEDEX 8 4 2 2 20:6 14
5. PRIMORJE GAIA 9 4 1 4 19:32 13
6. CERKLJE 10 3 3 4 14:25 12
7. KRIM 10 1 2 7 6:44 5
8. DRAVA PTUJ 10 1 1 8 5:56 4
9. GAŽON 10 1 1 8 1:68 4

Nogomet � 2. SNL: 
pomembni zmagi 
Dravinje in Rudarja za 
beg z dna

Nogometaši Nafte so med ted-
nom skočili na vrh lestvice, ko so v 
zaostali tekmi 3. kroga ugnali zased-
bo Ilirije z izidom 2:0. V nedeljo so se 
z njimi z zmago proti Taboru znova 
izenačili Beltinčani, ponedeljkova 
tekma med Nafto in Bistrico pa je 
znova prinesla spremembo na vrhu. 
Po prvem polčasu je v Lendavi ka-
zalo na zmago čete trenerja Simon 
Dvoršaka, a so domačini v drugem 
polčasu na krilih Tonija Luna Bončine 
(nekdanjega upa Olimpije) izvedli 
preobrat. 

Pomembni zmagi sta dosegli 
zasedbi Dravinje in Rudarja, obe z 
močnim pridihom nekdanjih igral-
cev in trenerjev Aluminija. Trenerju 
Dravinje Almirju Sulejmanoviću so 
pot do zmage proti Triglavu tako 

pomagali prehoditi Luka Petek, Lov-
ro Grajfoner, Denis Vezjak in Tibor 
Knaus, trenerju Rudarja Simonu 
Sešlarju pa Jure Matjašič, Sandro 
Zukić, Karlo Plantak in Matija Munić.

Drugoligaši konec tedna ne bodo 
imeli premora, ampak bodo odigrali 
tekme 18. kroga. 

REZULTATI 17. KROGA: 
Dravinja – Triglav Kranj 2:1 (1:1); 

strelci: 1:0 Kopač (16.), 1:1 Pokorn 
(39.), 2:1 Vodopivec (78.);

Vitanest Bilje – Gorica 0:1 (0:0); 
strelec: 0:1 Žejen (71.);

Jadran Dekani – Krka 3:2 (1:0); 
strelci: 1:0 Koprivnik (40.), 2:0 Suso 
(48.), 2:1 Perić-Komšić (51.), 2:2 Gliha 
(79.), 3:2 Meštrić (87.);

Beltinci Klima Tratnjek – Tabor 
Sežana 2:0 (0:0); strelec: 1:0 Čakš 
(46.), 2:0 Čakš (47.);

TKK Tolmin – Primorje eMundia 
0:0;

Rudar Velenje – Ilirija 1911 2:1 (2:0); 
strelci: 1:0 Zukić (9.), 2:0 Bloudek 
(17.), 2:1 Rorič (70.);

Brinje Grosuplje – Fužinar Ravne 
2:0 (1:0); strelca: 1:0 Piskule (25.), 2:0 
Brkić (61.). Rdeči karton: Makovec 
(72., Brinje);

Nafta 1903 – Kety Emmi&Impol 
Bistrica 3:1 (0:1); strelci: 0:1 Nwoga 
(21.), 1:1 Bončina (48.), 2:1 Pigac (52.), 
3:1 Bončina (84.). 
1. NAFTA 1903 17 12 3 2 34:15 39
2. BELTINCI TRATNJEK 17 11 3 3 31:12 36
3. PRIMORJE E. 17 9 5 3 24:15 32
4. GORICA 17 8 4 5 26:16 28
5. TRIGLAV KRANJ 17 8 4 5 27:19 28
6. K. E. BISTRICA 17 8 3 6 28:23 27
7. JADRAN DEKANI 17 7 5 5 24:21 26
8. BRINJE GROSUPLJE 17 7 4 6 25:19 25
9. VITANEST BILJE 17 6 4 7 31:29 22
10. TKK TOLMIN 17 6 4 7 20:27 22
11. RUDAR VELENJE 17 5 4 8 20:33 19
12. DRAVINJA 17 5 3 9 16:26 18
13. FUŽINAR RAVNE 17 4 4 9 21:33 16
14. KRKA 17 4 3 10 23:30 15
15. ILIRIJA 1911 17 3 5 9 16:24 14
16. TABOR SEŽANA 17 1 6 10 17:41 9

JM

Nogomet � Ženska liga

Nepričakovan poraz na Kodeljevem

Plavanje � PA Kurent

Zali v Zagrebu uspel skok na stopničke

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Drave so si z boljšo igro v drugem polčasu priigrali zanesljivo zmago proti sosedom iz 
Podvincev. 

zbranosti smo prejemali gole prak-
tično iz vsake polpriložnosti in poraz 
je bil neizbežen. Derbi je vedno tek-
ma z dodatnim nabojem, tako smo 
tudi vstopili v srečanje, na koncu pa 
se nam ni izšlo po željah, čeprav nas 
Drava z ničimer ni presenetila.“

Šmartno – ZASE Videm 
3:1 (0:1)

STRELCI: 1:0 Ferčec (10.), 1:1 Ome-
rovič (74.), 2:1 Volk (84.), 3:1 Pranjič 
(92.).

ZASE VIDEM: Zajc, Mesarič, Zdovc, 
Čuš (od 64. Fridl, ob 87. Špurej), Pe-
tek, Ferčec (od 64. Vidovič), Rogina, 
Cesar, Kelc (od 68. Žižek), Kurež, 
Podbrežnik (od 68. Šegula). Trener: 
Luka Gajšek. 

Nogometaši Vidma so tekmo s 
Šmartnim odigrali na igrišču z ume-
tno travo v Velenju. Nočna tekma ob 
20. uri bi morala biti za vodilno ekipo 
lige rutinski zalogaj, a se je po števil-
nih zapravljenih priložnostih izkazala 
za „nočno moro“. 

Začetek tekme je minil po priča-
kovanjih gostov, evrogol za vodstvo 
0:1 je dosegel David Ferčec. Gostje 
so imeli v prvem polčasu popolno 
kontrolo nad tekmo in so nizali pri-
ložnost na priložnost. Tako je Rogina 
stresel prečko, Kurež in Podbrežnik 
sta v enem napadu že premagala 
vratarja, a sta zadela igralca na črti, 
Kurež se je še enkrat znašel sam 
pred vratarjem, ki pa je odlično rea-
giral …

Ob minimalnem zaostanku ob 
polčasu so domačini začutili, da lah-

ko ogrozijo zmago Videmčanov in so 
zaigrali pogumneje. To se jim je obre-
stovalo v zaključku tekme, ko so kar 
trikrat zadeli v polno in obrnili izid 
sebi v prid. To je bila njihova šele če-
trta zmaga v sezoni, na drugi strani 
pa je Videm doživel sploh prvi poraz!

Luka Gajšek, trener Vidma: „To je 
bila z naše strani najslabša tekma v 
jesenskem delu sezone. Pristop od 
samega začetka ni bil pravi, večina 
igralcev je vpisala tri točke že pred 
začetkom tekme. Prvi polčas smo 
povsem kontrolirali tekmo, vendar 
bili premalo zbrani v zaključkih akcij. 
Drugega polčasa žal nismo igrali kot 
ekipa in tudi nismo izkoristili prilož-
nosti, ki smo si jih ustvarili. Domači-
nom lahko le čestitam za zmago.“

Jože Mohorič

Foto: Črtomir Goznik

Igralke WFC Drava Ptuj po desetih odigranih tekmah ostajajo pri štirih osvojenih točkah.
Zala Mojsilovič Meznarič (PA Kurent, desno) je na mitingu v Za-
grebu osvojila 3. mesto.
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REZULTATI 3. KROGA: Jesenice 
– Cirkovce 3:6, Vrhnika – ŠD SU 1:6, 
Rakek – Vesna 0:6, B2 – Mura Sobota 
3:6, Vrhnika – Vesna 2:6, Rakek – ŠD 
SU 1:6, Jesenice – Mura Sobota 6:1, 
B2 – Cirkovce 0:6.
1. VESNA 6 6 0 0 36:8 12
2. ŠD SU 6 6 0 0 36:13 12
3. CIRKOVCE 6 4 0 2 32:17 8
4. JESENICE 6 2 1 3 25:25 5
5. VRHNIKA 6 2 1 3 22:24 5

6. MURA SOBOTA 6 1 1 4 15:32 3
7. RAKEK 6 1 1 4 13:33 3
8. B2 6 0 0 6 9:36 0

4. SNTL (m)
Druga cirkovška ekipa (Aljaž 

Ferenčič, Tian Hajšek, Jan Širec) je 
bila blizu točke v prvem dvoboju z 
Ljubljano, za ključno se je izkazala 
igra dvojic, kjer sta Tian in Jan izgubi-
la 2:3 (9:11 v zadnjem nizu).

REZULTATA 3. KROGA: Cirkovce 
II – Ljubljana 4:6, Cirkovce II – Met-
lika 2:6. 
1. SAVINJA ŽALEC I 5 5 0 0 30:8 10
2. METLIKA 5 4 0 1 26:16 8
3. SAVINJA ŽALEC II 5 2 1 2 23:21 5
4. LJUBLJANA 5 2 1 2 24:25 5
5. B2 II 5 2 0 3 20:24 4
6. B2 III 5 1 1 3 13:27 3
7. CIRKOVCE II 6 0 1 5 20:35 1

JM

Na martinovo soboto so bili igralci 
in igralke ptujskih in cirkovških ekip 
zelo uspešni, zato so se lahko po 
opravljenih dvobojih mirno podali na 
praznovanje. 

2. SNTL (m)
Ekipi Ptuja (Luka Krušič, Marsel 

Šegula, Nino Šegula) in Cirkovc I 
(Matic Slodej, Aleks Koren, Primož 
Koban, Vitan Plajnšek) sta suvereno 
opravili z zasedbama z Mute in iz Pu-
concev. Z dvema zmagama so Ptu-
jčani na vrhu ujeli izolski Arrigoni, ki 
je klonil proti drugi ekipi Savinje, pod 
vrh pa so se povzpeli tudi Cirkovčani. 

Nino Šegula, NTK Ptuj: „Proti Muti 
se nam uvodni dvoboj med dvojica-
mi ni izšel po željah (poraz 1:3, op. 
a.), a smo nato pokazali individualno 
kakovost in v posamičnih dvobojih 
slavili dokaj suvereno. Vsak se je 
potrudil po svojih najboljših močeh. 
Dvoboju je prisostvovalo kar nekaj 
gledalcev, tako da je bilo vzdušje res 
dobro in nam je dalo dodatnih moči. 

V drugem dvoboju smo se merili z 
mojim bivšim klubom, Kemo, zato so 
bili občutki zagotovo posebni. Treba 

je bilo pozabiti na skupno preteklost 
in iz tega črpati dodatno motivacijo, 
kar mi je tudi uspelo. Dvoboj je usme-
ril že prvi dvoboj dvojic, kjer sva z Lu-
kom v tesni končnici tudi s pomočjo 
sreče izvlekla zmago 3:2, čeprav sta 
imela tekmeca pri 8:10 v petem nizu 
zaključni žogici. Tudi v nadaljevanju 
dvoboja nam je šlo dobro, Marsel 
je npr. presenetil njihovega prvega 
igralca Jureta Smodiša.

Lestvica po treh krogih dejansko 
kaže na to, da smo kandidati za 
vrh: če bo vzdušje v ekipi še naprej 
takšno, kot je sedaj, imamo zago-
tovo možnosti za vrh. Sam med 
tednom študiram v Ljubljani, zato 
treninge opravljam v vadbenem cen-
tru zveze in pri Kajuhu Slovanu. So 
kakovostni, kar se vidi tudi na mojih 
igrah. Če bo šlo tako naprej, lahko 
svojo formo še stopnjujem.“

REZULTATI 3. KROGA: Ptuj – Xiom 
Muta 6:2, Cirkovce I – Kema Murexin 
II 6:3, Vesna – Ilirija 2:6, Savinja KPM 
II – Arrigoni I 6:3, Savinja III – Ra-
kek 6:1, Ptuj – Kema Murexin II 6:2, 
Cirkovce I – Xiom Muta 6:2, Savinja 
KPM II – Rakek 6:1, Savinja III – Ar-
rigoni I 0:6. 

1. ARRIGONI I 6 4 1 1 32:15 9
2. PTUJ 6 4 1 1 33:19 9
3. CIRKOVCE I 6 4 0 2 30:20 8
4. SAVINJA KPM II 5 3 0 2 24:20 6
5. SAVINJA III 5 3 0 2 19:20 6
6. KEMA MUREXIN II 5 2 0 3 21:25 4
7. XIOM MUTA 5 1 2 2 20:26 4
8. RAKEK 6 2 0 4 17:29 4
9. ILIRIJA 5 1 1 3 16:25 3
10. VESNA 5 0 1 4 16:29 1

2. SNTL (Ž)
Dekleta NTK Cirkovce so se tokrat 

odpravila na Gorenjsko, kjer so igrala 
na Jesenicah in v Kranju. Težje delo 
so imela dopoldan na Jesenicah, 
kjer je ključno vlogo odigrala Ina 
Unger s tremi posamičnimi boji in 
zmago med dvojicami s Katjo Krajnc. 
Slednja je dodala dve posamični toč-
ki, kar je bilo dovolj za popoln izkupi-
ček. V Kranju Katja, Ina in Zoja Žolek 
niso imele težav proti zadnjeuvršče-
ni ekipi B2. 

Katja Krajnc:: »Ekipo B2 sestavlja-
jo mlade, ekipo Jesenic pa izkušene 
igralke - prav zaradi tega smo morale 
za zmago proti Jeseničankam vložiti 
veliko več truda. Izkazala se je Ina, ki 
je krog končala brez poraza.« 

V Puconcih je v nedeljo potekal 2. 
odprti turnir za kadete in kadetinje, 
na katerem je skupno nastopilo več 
kot 100 igralcev – 80 fantov in 27 de-
klet. Nastopili so tudi trije predstav-
niki NTK Cirkovce: Aleks Koren, Vitan 
Plajnšek in Pia Kundih. Skupno so na 
turnirju dosegli 15 zmag in doživeli tri 
poraze.

Aleks (letnik 2010) je še enkrat več 
dokazal, da mu v tej starostni skupini 
v Sloveniji ni para. Skupno je odigral 
osem partij (tri v skupini, pet v izločil-
nih bojih), od tega jih je sedem dobil 
z izidom 3:0, v fi nalu pa mu je Aleks 
Koželj (Žalec) uspel odščipniti niz …

Vitan (2010) se je prav tako uvr-
stil v izločilne boje, kjer ga je za 
napredovanje med osem najboljših 
ugnal kasnejši polfi nalist Aleksandar 
Miščević (Vrtojba). Član NTK Cirkov-
ce je osvojil končno 9. do 16. mesto.

Med dekleti je bila po odpovedi 
Sare Erhatič edina predstavnica cir-
kovškega kluba Pia (2012). V fi nalni 
del se je uvrstila kot druga v skupini 
(dve zmagi in poraz), na koncu pa je 
zasedla 5. do 8. mesto. 

JM

Ekipa Kluba borilnih veščin Ptuj se 
je v soboto, 11. novembra, udeležila 
tradicionalnega mednarodnega tur-
nirja Slovenija Open v kikboksu, ki je 
potekal v Zagorju ob Savi. Turnirja, 
ki je že 37. po vrsti, se je udeležilo 
okrog 580 tekmovalcev iz sedmih 
držav. Ptujčani so nastopali v disci-
plini point fi ghting, dve tekmovalki 
pa še v light kontaktu.

Rezultati:
1. mesto je osvojila:

- Taja Šibila, st. kadetinje nad 65 kg 
v light kontaktu,

2. mesto sta osvojile:
- Larisa Vidovič, starejše kadetinje 

do 65 kg v light kontaktu,
- Taja Šibila, st. kadetinje nad 65 kg 

v point fi ghtingu,
3. mesto sta osvojila:
- Jaka Kozel, mlajši kadeti do 42 

kg,
- Maj Štrucl, starejši kadeti nad 69 

kg.

V Zagorju so nastopali tudi Pia 
Kozel, Lea Skledar, Jure Kristovič 
in Tim Arnuš, ki sicer niso osvojili 
medalj, a so bili trenerji zadovoljni z 
njihovimi borbami.

Ekipo sta vodila trenerja Filip Jan-
žekovič in Timi Sitar, sodili pa so tudi 
ptujski mednarodni sodniki Edvard 
Štegar, Aleš Skledar, Matej Šibila, 
Mateja Erlač in Sabina Kolednik.

Franc Slodnjak
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Mednarodni turnir VBO Maribor: 
mladim Ptujčanom tri nagrade in 
tri medalje

ŽŠK Maribor Poligram je izkoristil čas krompir-
jevih počitnic in organiziral dokaj močan medna-
rodni turnir pod sponzorstvom VBO – digitalno 
zobozdravstvo. Nastopilo je 35 šahistk in šahistov 
iz Slovenije, Italije, Avstrije in Rusije (slednji pod 
zastavo FIDE). Med petimi mladimi člani Šahovske-
ga društva Ptuj je bil s 3,5 točke najboljši Tilen Ko-
vačec na 6. mestu.

Turnir je bil izredno borben, saj se je le deset dvo-
bojev od 85 odigranih končalo z delitvijo točke, od 
tega so tri remije prispevali tudi Ptujčani. Tilen Kova-
čec, ki je po začetnem ratingu 1835 točk zasedal sed-
mo mesto, je ob koncu le-to izboljšal za eno mesto in 
bil s 3,5 točke najboljši med Ptujčani. Ob tem je v 3. 
krogu premagal četrtega nosilca, v četrtem pa moral 
priznati poraz prvemu nosilcu. Ta je bil v prvem kolu 
usoden tudi za Eliasa Benderja ter v tretjem za Toma 
Crnjakoviča. Zanimiv je podatek, da so vsi trije člani 

ŠD Ptuj ves čas zasedali mesta v prvi polovici tabele, 
niso pa se med seboj srečali niti enkrat. Tako prvi kot 
drugi nosilec sta upravičila svoji vlogi, saj sta tudi ob 
koncu zasedla prvi dve mesti (zmagovalec je edini 
osvojil vseh pet možnih točk). 

Organizator je pripravil lepe denar ne nagrade ter 
medalje za najboljše po kategorijah, za vse, ki so se 
udeležili zaključne slovesnosti in podelitve priznanj, 
pa še bogate praktične nagrade. Prejeli so jih tudi Ti-
len Kovačec, Anej Zlatolas in Tom Crnjakovič, blizu 
medalj v kategoriji U14 pa sta bila še četrtouvrščeni 
Elias Bender in petouvrščeni Jan Čurkovič.

Končni vrstni red absolutno: 1. (1.) VM Sabino Bru-
nelli (Italija) 5 točk, 2. (2.) FM Jernej Buzeti 4, 3. (5.) 
Mihec Prevolšek 4 … 6. (7.) Tilen Kovačec 3,5 … 9. 
(9.) Anej Zlatolas 3,5 … 11. (8.) Tom Crnjakovič 3 … 
14. (18.) Elias Bender 3, 15. (12.) Jan Čurkovič 2,5 toč-
ke ...

Medalje U12: 1. Tom Crnjakovič (ŠD Ptuj) 3 toč-
ke (prejel tudi posebno nagrado) 2. Ilia Vinogradov 
(FIDE) 3, 3. Daniel Ringbauer 2,5 ...

Medalje U14: 1. Tilen Kovačec 3,5 točke, 2. Anej Zla-
tolas 3,5 (oba ŠD Ptuj – prejela tudi posebni nagradi), 
3. Anže Brumec 3 točke …

Silva Razlag

Šahovski kotiček

Namizni tenis � Državne lige

Drugoligaške zasedbe uspešne, 
vse pod vrhom

Namizni tenis � 2. OT za kadete 

Aleks brez konkurence

Kikboks � Odprto prvenstvo  v Zagorju

Med zmagovalkami tudi Taja Šibila

Foto: Črtomir Goznik

Igralci NTK Ptuj so se z dvema zmagama na vrhu lestvice izenačili z Izolčani. 

Aleks Koren je v Puconcih stopil na najvišjo stopničko 2. odprtega 
turnirja za kadete.

Foto: Franc Slodnjak

Ptujski tekmovalci, trenerji in sodniki v ZagorjuV začetku novembra je bila v av-
strijskem Schladmingu ena izmed 
najpomembnejših tekem za plesal-
ce športnega plesa – svetovno pr-
venstvo v kombinaciji. Ta disciplina 
je hkrati tudi najtežja, saj je treba 
obvladati tako standardne kot tudi 
latinskoameriške plese. 

Slovenijo sta zastopala Ana Ekart 
in Vincenzo Chianese, ki sta se v 
močni konkurenci prebila v fi nale 
ter osvojila bronasto medaljo. Prvo 
mesto si je priplesal par iz Japonske, 
drugo pa par iz Moldavije. 

Po svetovnem prvenstvu ni bilo 
časa za počitek, saj sta se Ana in Vin-
cenzo udeležila še mednarodnega 
tekmovanja v Kanadi, natančneje v 
Vancouvru. Izjemno sta bila vesela 
sobotne zmage v standardnih ple-
sih, naslednji dan pa sta prvo mesto 
ponovila še v latinskoameriških ple-
sih.

Sedaj se že pripravljata na svetov-
no prvenstvo v standardnih plesih, 
ki bo konec meseca v belgijskem 
Malmedyju, tekmovalno sezono pa 
bosta zaključila decembra v Okinawi 
na Japonskem.

UR

Ana Ekart in Vincenzo Chianese še naprej nizata uspehe na velikih 
svetovnih plesnih parketih.

Ples � Ana Ekart in Vincenzo Chianese

Iz najtežjega izziva z bronasto medaljo
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Zgodba Zlatka Grujića, ki se 
je rodil gluh, je zanimiva in 
poučna. Po spletu okoliščin 
se je iz rodne Smederevske 
Palanke (JV od Beograda) 
preselil v Slovenijo, na Ptuj, 
kjer si je z ženo Barbaro 
ustvaril družino. 

Že od otroštva se je z velikim ve-
seljem ukvarjal z igranjem nogome-
ta, v nižjih srbskih ligah je igral za 
številne klube in pri tem srečal šte-
vilne odlične osebe, ki so mu veliko 
pomagale pri njegovi športni poti. 
„Še vedno nosim v srcu Radomirja 
Rajka Đorđevića, ki je bil moj naj-
boljši trener in ga ne bom nikoli po-
zabil. Na žalost je že pokojen, na eni 
od tekem se je zgrudil ob igrišču in 
umrl. To je bil šok za vse v NK Sloga 
in celotni vasi,“ je o tem dejal Zlatko 
Grujić.

Po prihodu v Slovenijo je želel na-
daljevati z igranjem nogometa, prvo 
sredino pa je našel v Slovenji vasi. 
Največji pečat je pustil v Rogoznici, 
za katero je igral več sezon. Pred 
dopolnjenim 40. letom starosti se 
je odločil za zaključek športne poti 
in tako je v letošnji sezoni odigral 
zadnjo tekmo. To se je zgodilo v za-
četku junija na tekmi med Tržcem in 
Rogoznico. 

„Nosil sem dres s številko 3, na 
roki sem imel kapetanski trak. Igral 
sem 40 minut, igralci obeh ekip pa so 

mi zaploskali v zahvalo in pozdrav. 
Vsi so me objeli, bilo je čustveno, 
tudi zajokal sem, ko sem zagledal 
navijače s prižganimi baklami zelene 
barve. Vsem sem se zahvalil, svoje 
nogometne kariere pa ne bom nikoli 
pozabil. Še posebej bi se rad zahvalil 
vodstvu NK Rogoznica za presene-
čenje, ki me je zelo razveselilo,“ je 
dejal Zlatko.

V skupno 28 letih je nastopal za 
različne klube velikega in malega 
nogometa ter za številne selekcije 
(tudi reprezentančne) gluhih nogo-
metašev. 

UR

Minulo soboto je na centralnem 
strelišču v Ljubljani potekal drugi 
turnir Državne mladinske lige v stre-
ljanju z zračno puško in zračno pišto-
lo, na katerem so tokrat med spo-
dnjepodravskimi strelci največ odličij 
osvojili Juršinčani, kar štiri, po eno 
pa so dodali še Ormožani in Ptujčani.

Ptujčani tretji, juršinski 
mladinec s pištolo 
Valter Drašler srebrn

V najstarejši mladinski kategoriji 
s pištolo je dober nastop pokazal v 
lanski sezoni tretjeuvrščeni strelec 
v skupnem seštevku Valter Drašler. 
Zdaj že izkušeni Juršinčan je s 544 
krogi za štiri kroge zaostal za zma-
govalcem in aktualnim prvakom, 
Izolčanom Martinom Memonom 
(548), tretji je bil Mitja Dolšina (541) 
iz Gorjancev. Zmagovalec uvodne-
ga turnirja – Ptujčan Lan Breznik 
– tokrat ni imel dobrega dne, z zanj 
skromnim dosežkom 501 krogom je 
pristal na 12. mestu, enak rezultat 
pa je dosegel njegov klubski kolega 
Luka Rozman (501) na 11. mestu.

Med mladinkami je novo suvere-
no zmago s 560 krogi slavila odlič-
na Manja Slak iz Gorenje vasi, pred 
Brežičankama Saro Ščuri (544) in 
Laro Zorko (525). Miklavški strelki 
Jožeta Kerenčiča, Nika Miholič (518) 
in Tina Prejac (490) sta osvojili 5. in 
8. mesto, Ptujčanka Nika Sitar (503) 
je bila 7. 

V ekipni tekmi so drugo zapo-
redno zmago dosegli Brežičani 
(1557) pred Olimpijo (1529) in Ptujča-
ni (1505).

Bronasti juršinski kadeti 
s pištolo, posamezno 
najvišje Mai Pak

Med kadeti s pištolo je prvič v 
sezoni zmagal Rene Lenzi (365) 
z Vremščice pred Miho Frasom iz 
Proarmisa (351) in Nikom Benkičem 
(349) iz Male Breze. Blizu bronaste-
ga odličja sta bila juršinska strelca 
Mai Pak (345) in Milan Kvas (341), ki 

sta osvojila 6. in 7. mesto, preostala 
Juršinčana Jan Brmež Čeligo (333) in 
Miha Močnik (315) sta osvojila 11. in 
17. mesto. 

Med kadetinjami je prvo zmago 
v sezoni slavila Zala Kajtna Pože-
nel (361) pred klubsko kolegico in 
zmagovalko uvodnega turnirja Evo 
Vodopivec (359) ter Evo Volk (344) 
z Vremščice. Dober premierni na-
stop je pokazala Ptujčanka Maruša 
Antonič, ki je s 307 krogi osvojila 9. 
mesto. 

Ekipno zmago so slavili Rečičani 
Dušana Poženela (1048) pred Vrem-
ščico (1029) in bronastimi Juršinci 
(1001).

Juršinci z odličji tudi 
med starejšimi dečki s 
pištolo

Tudi v najmlajši kategoriji starej-
ših dečkov s pištolo so bili juršin-
ski strelci zelo uspešni, saj je Anej 
Čuček osvojil bronasto medaljo 
s 161 krogi, zelo blizu odličja pa je 
bil tudi Nejc Repič s 159 krogi na 
petem mestu. Preostala juršinska 

strelca Liam Lesjak (136) in Žan Gril 
(134) sta osvojila 12. in 13. mesto. 
Zmagal je Kasper Beranek iz Trzina 
s 174 krogi pred Gašperjem Kajtno 
Poženelom (170) iz Rečice pri La-
škem.

Med starejšimi deklicami je zma-
gala Izolčanka Eva Kozmelj (173) 
pred Amalio Draksler (163) iz Ško� e 
Loke in Meto Štimec (161) iz Koče-
vske Reke-Kočevje.

V izjemno izenačeni ekipni tekmi 
so zmago slavili Rečičani (457) pred 
srebrnimi Juršinci (456), ki so zmago 
zgrešili za pičli krog, tretji pa so bili z 
enakim rezultatom kot Juršinci mla-
di strelci iz Gorenje vasi (456).

Ormoška prvakinja Eva 
Petek s prvim bronom v 
sezoni

Med mladinkami s puško je prvo 
bronasto odličje v sezoni osvojila ak-
tualna mladinska ligaška prvakinja, 
Ormožanka Eva Petek (619.4), ki sta 
jo premagali Hana Strakušek (622.2) 
iz Trbovelj in Tjaša Kužnik (621.8) z 
Grosuplja. 

Med mladinci je drugo zaporedno 
zmago slavil Luka Lukić iz Trzina, z 
najboljšim rezultatom dneva s 626,3 
kroga, s čimer je bil za več kot dvaj-
set krogov boljši od Patrika Farkaša 
(606,0) iz Murske Sobote in Gašper-
ja Judeža (602,3) iz Kisovca. Ormoš-
ki strelec Jan Dogša (584,7) je osvojil 
14. mesto in poslabšal svoj rezultat 
in uvrstitev iz prvega turnirja.

Drugo zaporedno ekipno zmago 
so slavile Grosupeljčanke (1844,2), 
pred Rušankami (1835,6). 

Med kadeti s puško je zmagal Ru-
šan Gal Potrč (403,6) pred Patrikom 
Cipotom (403,1) in Maksimilijanom 
Žarićem (402,9). Ormoški strelci Ko-
vinarja Rok Škorjanec (385,7), Timo-
tej Boj (382,4) in Anej Marin (378,3) 
so osvojili 15., 19. in 26. mesto. 

Med kadetinjami je zmagala Nika 
Skubic (413,6) iz Kisovca pred Lano 
Kužnik (408,0) iz Grosuplja in Tjašo 
Raduha (406,6) iz Črenšovcev. V 
izenačenem boju so ekipno zmago 
dosegli domačini Olimpije (1197,9) 
pred Kisovcem (1196,3) in Jeseniča-
ni (1195,8), Ormožani Kovinarja so 
osvojili 10. mesto s 1146,4 kroga.

Simeon Gönc
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Vulkanski stožci na Madžarskem 
26.–28. 11. 2023
Več let se planinci iz Podravja podajamo spomladi na prelepe pla-

ninske poti sosednje Madžarske, ki slovi zlasti po zanimivih vulkanskih 
stožcih. Sedaj pa se bomo podali na Madžarsko še jeseni. Pokrajino 
severno od Blatnega jezera na Madžarskem je v davni preteklosti 
preoblikovala vulkanska dejavnost. Ostali so številni pojavi in zanimivi 
vulkanski stožci, ki sodijo med najlepše v Evropi. 

Udeleženci izleta se zberemo v nedeljo, 26. novembra, ob 5.40 na 
železniški postaji Ptuj, celoten program pa je dosegljiv na spletni stra-
ni Planinskega društva Ptuj (www.pdptuj.si). 

Opremite se planinsko (planinski čevlji, topla obleka, nahrbtnik) 
in vremenu primerno. V hotelu imajo bazene s termalno vodo, zato 
ne pozabite kopalk. Hrana iz nahrbtnika in v hotelu. Ne pozabite na 
osebni dokument.

Strošek izleta znaša 174 EUR. Možnost doplačila za enoposteljno 
sobo. Prijavite se na www.pdptuj.si ali v pisarni PD Ptuj do petka, 10. 
novembra, oz. do zasedbe 45 prostih mest. Ob prijavi vplačate 75 
EUR akontacije, ostalo pa do 16. 11. 2023. Priporočamo plačilo na TRR: 
SI56 0420 2000 0493 764 pri NKBM, koda namena: OTHR, sklic: SI00 
2023112826, namen »stožci-jesen«. 

Za udeležbo na planinskem izletu/pohodu je treba imeti urejeno 
članarino v PZS-PD! Vodil bo Uroš Vidovič s sovodniki.

Planinski kotiček

Strelstvo � 2. krog Državne mladinske lige

Četvero odličij za mlade juršinske strelce

Zlatko Grujić je na zadnji tekmi nosil kapetanski trak ekipe NK Rogoznica. 

Nogomet � 2. SNL
RAZPORED 18. KROGA, V PETEK OB 15.00: Krka – Dravinja; V SO-

BOTO OB 13.30: Gorica – Rudar Velenje, Ilirija 1911 – Nafta 1903, Tabor 
Sežana – TKK Tolmin; OB 15.30: Triglav Kranj – Beltinci Klima Tratnjek; 
OB 18.00: Fužinar Ravne – Vitanest Bilje; V NEDELJO OB 13.30: Kety 
Emmi&Impol Bistrica – Jadran Dekani, Primorje eMundia – Brinje 
Grosuplje. 

3. SNL – vzhod
RAZPORED 14. KROGA, V SOBOTO OB 13.30: Podvinci – Koroška 

Dravograd, Avto Rajh Ljutomer – Rače; OB 14.00: Korotan Prevalje – 
ZASE Videm; OB 14.30: Šampion – Drava Ptuj; OB 16.00: Brežice 1919 
Terme Čatež – Hajdina, Premium Dobrovce – Zavrč; V NEDELJO OB 
13.30: Šmartno 1928 – Krško. 

Ženska liga
12. KROG: WFC Drava Ptuj – Radomlje Medex (v nedeljo ob 11.00 na 

Mestnem stadionu).

Zimske lige malega nogometa MNZ Ptuj
MNZ Ptuj razpisuje tekmovanje v članski in veteranskih zimskih li-

gah (35 in 50) malega nogometa za sezono 2023/24. Tekme se bodo 
praviloma igrale v športni dvorani Center ob sobotah in nedeljah, za-
četek je predviden za konec novembra.

Članarina za tekmovanje v članski kategoriji znaša 300 evrov. Pri-
javnico je potrebno oddati do 17. 11., članarino je treba do 20. 11. 2023 
poravnati na TRR MNZ Ptuj štev. 61000-0007493306, s pripisom »za 
ligo malega nogometa« in obveznim pripisom »ime ekipe«.

Kotizacija za veteransko ligo bo določena, ko bo znano število prija-
vljenih ekip. Tekmovalni sistem v posamezni ligi bo določen na podlagi 
prijavljenih ekip.

Futsal � 1. SFL
RAZPORED 7. KROGA, V PETEK OB 20.00: THE Nutrition Extrem – 

Meteorplast Šic Bar, Oplast Kobarid – Bronx Škofi je, Sevnica – Siliko 
Vrhnika; OB 20.30: Dobrepolje – Dobovec. 

Rokomet � NLB liga
RAZPORED 10. KROGA, V PETEK OB 19.30: Dobova – Slovenj 

Gradec; V SOBOTO OB 18.00: Gorenje – Krka, SVIŠ Ivančna Gorica – 
Škofl jica; OB 19.00: Ljubljana – Jeruzalem Ormož, Riko Ribnica – LL 
Grosist Slovan, Koper – Trimo Trebnje; V NEDELJO OB 18.00: Celje PL 
– Urbanscape Loka. 

1. B SRL (m)
10. KROG: Črnomelj – Moškanjci-Gorišnica (v soboto ob 18.00), Kr-

ško – Velika Nedelja (v soboto ob 19.00). 

Mala šola rokometa – nedeljske vadbe za 
najmlajše

RK Drava Ptuj in Rokometna šola Ptuj organizirata malo šolo roko-
meta – nedeljske vadbe za najmlajše (od 1. do 5. razreda). Treningi 
bodo od 26. 11. naprej potekali ob nedeljah ob 11. uri v ŠD Mladika in 
bodo brezplačni.

Dodatne informacije: Sašo Petek, tel. 041 976 059 ali e-pošta 
rkdrava@gmail.com.

Odbojka � 3. DOL – vzhod (ž)
5. KROG: ŽOK Ptuj – KEA Šempeter (v soboto ob 17.30 v dvorani 

Gimnazije Ptuj). 

Kegljanje � 1. B SKL (ž)
7. KROG: Drava – Remoplast II (v soboto ob 10.00 v Deta centru). 

3. SKL – vzhod (ž)
7. KROG: Drava – Pivovarna Laško (v soboto ob 14.00 v Deta cen-

tru).
Jože Mohorič

Športni napovednik

Foto: Strelsko društvo Juršinci

Številčna juršinska zasedba devetih mladih in perspektivnih strelcev s pištolo s trenerjem Darkom Pa-
vlinom se je z drugega turnirja Državne mladinske lige v Ljubljani vrnila s štirimi osvojenimi odličji, 
dvema posamičnima in dvema ekipnima.

Nogomet � Zlatko Grujić, gluhi igralec

Zgodba za navdih

Zlatko Grujić je ob zaključku nogometne kariere prejel posebno spo-
minsko darilo. 
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Pripravila: Alenka  
Šmigoc Vinko

Kaj bomo danes jedli
SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

krompirjev golaž 
s hrenovkami, na 
glavo obrnjena 
jabolčna pita

kostna juha s 
palačinkami, goveji 
zrezki v naravni 
omaki, kruhovi 
cmoki, zeljna solata

testenine s tunino 
omako, zelena 
solata

Na glavo obrnjena jabolčna pitaNa glavo obrnjena jabolčna pita Rižota iz pečiceRižota iz pečice

Fo
to

: A
ŠV
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Sestavine:
• 2–3 žlice sladkorja
• 5 srednje velikih jabolk
• 4 jajca
• 110 gramov zmehčanega masla
• 150 gramov sladkorja
• 1 žlička vanilijeve arome ali paste
• 120 ml mleka
• 150 ml tekočega jogurta
• 400 gramov moke
• 2 žlički pecilnega praška

Sladkor enakomerno potresite po 
pekaču, ki ste ga obložili s papirjem 
za peko. Jabolka olupite, narežite na 
manjše kocke in enakomerno razde-
lite po potresenem sladkorju. Jajca 
in sladkor penasto umešajte, dodajte 
vanilijevo aromo in maslo ter še malo 
mešajte. Na najmanjši hitros� mešal-
nika dodajte mleko, jogurt in moko s 
pecilnim praškom. Testo prelijte čez jabolka v pekaču ter ga nežno enakomerno 
razmažite po jabolkih. Pecite na 180 °C približno 35 minut.

Sestavine:
• 300 g piščančjega mesa
• 300 g riža
• 2 korenčka 
• 2 čebuli 
• 200 ml paradižnikove mezge
• 2 mladi bučki 
• 4 stroki česna
• 1 žlička paprike v prahu
• 1/2 žličke peteršilja
• 500 ml jušne osnove ali vode
• sol po okusu
• poper po okusu
• 2 žlici olja

Piščančje meso narežite na manjše kocke in jih na olju popecite do zlato rjave barve ter odstra-
nite iz ponve. Čebulo narežite, nasekljajte, korenček olupite in narežite na kolobarje, papriko 
na trakove, česen na tanke lis�če. V ponvi, kjer ste pekli meso, na hitro popecite čebulo, da 
nežno porjavi, nato pa dodajte še ostalo zelenjavo in nekaj minut pražite ob stalnem mešanju. 
Dodajte še na kolobarčke narezano bučko in riž ter pražite vse skupaj še nekaj minut, potem 
dodajte še piščančje koščke. Nato dodajte paradižnikovo mezgo, sol, poper, mleto rdečo pa-
priko, peteršilj in zalijte z jušno osnovo ali vodo. Zavrite, potem pa prelijte v pekač, ki ga pokri-
jete. Če nimate primernega pokrova, lahko tudi z aluminijasto folijo. Piščančjo rižoto pecite 
približno 40 minut na 180 °C. Zadnjih 5–10 minut pečenja pekač odkrijte, da se zgornja plast 
čisto rahlo zapeče.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK

rižota iz pečice, 
rdeča pesa v solati

pašta fižol, rižev 
narastek z jabolki

pečene perutničke, 
dušen riž, stročji 
fižol v solati

brokolijeva kremna 
juha, jagodni cmoki 
z drobtinami, 
jabolčni kompot

V občini Markovci se je v zadnjih 
letih precej postorilo na področju 
turizma. Občina je uredila postaja-
lišče za avtodome, nabavila elek-
trična kolesa in posodobila zbirko 
etnološke dediščine. Za vodene 
oglede skrbijo člani TD Markovci, 
od katerih je pet certifi ciranih turi-
stičnih vodnikov za Štajersko. Le-
tos si je zbirko ogledalo okoli 300 
ljudi, največ je bilo raznih društev 
od drugod. Po besedah Franca 
Brodnjaka, dolgoletnega predse-
dnika TD Markovci, bi si v prihodnje 
želeli več šolskih skupin. Turisti, ki 
v neki kraj pridejo, po navadi iščejo 
tudi gostinsko ponudbo. Ta se je v 
zadnjem času v markovski občini 
precej okrepila, nekoliko manj pa 
so zadovoljni s številom nočitvenih 
kapacitet, ki so zaenkrat na razpo-
lago samo v Novi vasi. V kratkem 

naj bi prenočitve uredili tudi v sklo-
pu enega izmed gostinskih loka-
lov v centru Markovcev. »Nekega 
množičnega turizma pa si tako ne 
želimo,« je poudaril Brodnjak. 

Eden izmed tradicionalnih do-
godkov društva so koline, ki jih 

vsako leto organizirajo v februarju. 
Obiskovalci imajo možnost pobli-
že spoznati ta slovenski ljudski 
praznik vse od zakola do večerje. 
Letos so po opravljenem delu po-
gostili okoli 60 ljudi, predvsem do-
mačinov, drugo leto pa bodo do-
godek še nekoliko razširili. V maju 
so se udeležili srečanja turističnih 
društev obvodnih krajev Slovenije, 
ki je bilo v Solkanu. Njihova želja je, 
da bi čez dve leti ta dogodek lahko 
izvedli v Markovcih v počastitev 
25-letnice delovanja društva. Tudi 
letos so bili povabljeni v Ljubljano 
na dogodek »Pomurje, Podravje se 
predstavi«, kjer so pražili krompir. 
»V okviru našega društva deluje 
sekcija pražilcev krompirja in naš 
praženi krompir je povsod, kamor 
pridemo, prava atrakcija.« 

Septembra je njihova ekipa 

sodelovala na festivalu pražene-
ga krompirja v Bovcu, kjer se je 
predstavilo 58 skupin pražilcev te 
jedi iz celega sveta. Prihodnje leto 

se bodo srečali na Reki na Hrva-
škem. V TD Markovci je trenutno 
okoli 80 članov, od tega je aktiv-
nih več kot 20. V prihodnje si želijo 

društveno brunarico, kjer bi lahko 
hranili vso opremo, se družili in or-
ganizirali razne dogodke.

Estera Korošec

Turistično društvo (TD) občine Markovci je eno izmed aktivnejših v občini. Njihov 
glavni cilj je promocija občine in njenih znamenitosti po drugih slovenskih in tujih 
krajih. Njihove stojnice so vedno dobro obiskane, po navadi so največje pozornosti de-
ležni kuharski mojstri praženega krompirja. 

Markovci � Turistično društvo skrbi za promocijo občine

Največja atrakcija je pražen krompir

Foto: TD občine Markovci 

Člani TD Markovci na enem izmed promocijskih dogodkov po Sloveniji.

Foto: EK

Franc Brodnjak, predsednik TD 
občine Markovci, si želi v društvo 
privabiti čim več mladih.
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Največja prednost lokalne tr-
žnice v Gorišnici je dostopnost, 
saj lahko naročila sprejemajo kar 
iz avtomobila. Njihov redni kupec 
je na primer domačin, ki se k njim 

pripelje kar z invalidskim skuter-
jem. »Gospod lahko parkira čisto 
blizu naših stojnic, mi mu pripra-
vimo vrečko z želenimi izdelki, vse 
lepo zapakiramo in pospravimo v 

njegovo vozilo. In nato se odpe-
lje naprej po opravkih ali pa proti 
domu,« je povedala Anja Pignar, 
ki na tržnico prihaja vsak petek, 
skrbi pa tudi za njeno promoci-

jo na socialnih omrežjih. Njihova 
kmetija Pignar iz Zamušanov je na 
tržnici prisotna že vse od vzposta-
vitve, torej okoli šest, sedem let. 
V tem času je tržnica dobro zaži-
vela in je prepoznavna tudi izven 
občinskih meja, za svojo pa so jo 
vzeli tudi domačini. Z obiskom so 
zadovoljni, saj je ob petkih v cen-
tru Gorišnice precej ljudi. Starši, ki 
pridejo po svoje otroke v vrtec ali 
šolo, se radi ustavijo pri stojnicah 

z lokalnimi dobrotami. Vedno več 
imajo tudi rednih strank, ki priha-
jajo vsak petek po želene domače 
izdelke. 

»Mi smo živinorejska kmetija, 
pred leti pa smo registrirali dopol-
nilno dejavnost na kmetiji. Pri nas 
lahko kupci dobijo kuhani mladi sir, 
domače vrhnje, skuto in prav po-
sebne babičine sireke. Ti so pose-
bej znani za te kraje. Naše babice 
so sireke naredile iz ostankov sku-

te, dodale so začimbe, sol, poper, 
kumino, jih oblikovale v trikotne 
stožce in nato posušile na peči,« 
je povedala Pignarjeva. Ponudbo 
sicer prilagajo letnim časom, pole-
ti gredo bolj v promet kuhani siri, 
pozimi pa skuta, mleko, jajca … 
Na kmetiji se ukvarjajo tudi s pri-
delavo ptujskega lüka z zaščiteno 
geografsko označbo, po katerem 
je povpraševanje skozi vse leto. V 
času dopustov je obiska nekoliko 
manj, kljub temu pa vedno nekdo 
pride. Z infrastrukturo so načelo-
ma zadovoljni, saj so pod streho. 
Že pred časom pa so na občino na-
slovili željo, da bi imeli v zimskem 
času en del tržnice zaprt, da bi 
manj pihalo.

Na gorišniški tržnici je vsak petek popoldne zelo živahno. Med našim obiskom je k stoj-
nicam prišla gospa, ki je iskala domača jajca. Žal jih ravno ta petek ni imel nobeden 
izmed ponudnikov. Hitro za njo je na tržnico prišla domačinka, ki bi potrebovala nekaj 
za v juho. Domov je zadovoljno odšla z vrečko korenja in pora. Ker se ljudje večinoma 
med seboj poznajo, si vzamejo čas tudi za klepet, pa kak požirek medice. 

Gasilska zveza Markovci-Cirkulane-Zavrč je ena izmed najmlajših slovenskih zvez. 
Pod njenim okriljem deluje deset prostovoljnih gasilskih društev, ki so med seboj iz-
jemno povezana. Vse od uradnega začetka delovanja, junija letos, so se udeležili več 
skupnih intervencij, organizirali pa so tudi nekaj odmevnejših dogodkov.

Gorišnica � V centru kraja se je ohranila tržnica z domačimi proizvodi

Po zelenjavo kar z invalidskim skuterjem

Markovci � Gasilska zveza prve mesece delovanja pokazala dobro organiziranost

Prelog: »Komunikacija je boljša, vzdušje pa veliko bolj sproščeno«

Ob mesecu požarne varnosti so 
uspešno izvedli gasilsko vajo na 
objektu ADK v Dolanah, na kateri 
je sodelovalo okoli 125 operativnih 
gasilcev z 18 vozili. Vabilu so se od-
zvali tudi gasilci PGD Ptuj in s seboj 

pripeljali gasilsko lestev. »Gasilska 
vaja, ki so jo organizirali člani PGD 
Cirkulane, je bila uspešno izvede-
na, pokazala je strokovno usposo-
bljenost gasilcev, ki je v tovrstnih 
požarih pomembna. Zelo zado-

voljni smo bili tudi z udeležbo. Naši 
gasilci so pokazali, da so kos zah-
tevnejšim intervencijam,« je pove-
dal Franc Prelog, poveljnik Gasilske 
zveze Markovci-Cirkulane-Zavrč, in 
dodal, da so bili izjemno presene-
čeni, da so nekatere občane zmoti-
le vklopljene sirene. »Gasilska vaja 
mora biti v celoti izpeljana tako, 
kot če bi v resnici zagorelo. In to 
velja tudi za naše šoferje.«

 Dogodka so se med drugim ude-
ležili predstavniki vseh treh občin 
in Dejan Jurkovič, predsednik Ga-
silske regije Podravje, k sodelova-
nju pa so povabili tudi člane civilne 
zaščite iz Markovcev in Cirkulan. 
Tovrstne skupne vaje so izjemno 
pomembne zaradi poznavanja 
sposobnosti in tehnične opremlje-
nosti posameznih društev. Člani 
zveze so letos skupno sodelovali 
na intervencijah ob poplavah, po-
magali so tudi na Koroškem. Po 
mnenju Preloga je ena izmed njiho-
vih prednosti, da se vsi med seboj 
dobro poznajo, ustanovitev lastne 
zveze pa jim je prinesla veliko po-
zitivnega. »Komunikacija je boljša, 

vzdušje pa veliko bolj sproščeno. 
Lažje se pogovorimo o morebitnih 
težavah, prav tako smo odprti za 
predloge posameznih društev,« je 
dejal Prelog. Delovanje zveze bo 
na letni ravni stalo okoli 20.000 
evrov, od tega bo občina Markovci 
prispevala 80 odstotkov zneska, 
občini Cirkulane in Zavrč pa vsaka 
10 odstotkov. Del tega denarja naj 
bi namenili tudi za društva. Pro-
gram dela za prihodnje leto je sicer 
še v pripravi.

Številni dogodku 
ob mesecu 
požarne varnosti

V zvezi si prizadevajo tudi za 
promocijo gasilstva med mladimi, 
zato so za otroke iz vrtca Markov-
ci pripravili dan odprtih vrat. Malč-
ki so bili seveda najbolj navdušeni 
nad gasilskimi vozili. Minulo sobo-
to so pripravili srečanje žensk Ga-
silske zveze Markovci-Cirkulane-
-Zavrč. Bogato dogajanje ob me-

secu požarne varnosti so zaključili 
s srečanjem veteranov. 

V zadnjih štirih mesecih so se 
udeležili tudi številnih drugih ga-
silskih dogodkov. Na zaključni 
paradi v Žalcu je na primer sode-
lovalo 52 njihovih članov, kar je 
zelo lepa številka. Njihovo delo in 
prizadevanja je pohvalil tudi Jan-
ko Cerkvenik, predsednik Gasilske 
zveze Slovenije, na kar so izjemno 
ponosni.

Estera Korošec

Foto: Gasilska zveza Markovci-Cirkulane-Zavrč

Na tehnični vaji Gasilske zveze Markovci-Cirkulane-Zavrč je sodelovalo okoli 125 operativnih gasilcev.

Stroške zavarovanja naj bi prevzela država
Gasilska društva precejšnja sredstva namenjajo za zavarovanje 

ljudi in objektov. Za PGD Markovci strošek zavarovanja na letni 
ravni znese okoli 2.000 evrov, od tega na primer samo zavarovanje 
gasilskega doma stane 800 evrov, tovornjaka pa 750 evrov. Glede na 
zakon o gasilstvu naj bi država kmalu prevzela te stroške, vendar 
pravilnik še ni v veljavi. Ko se bo to zgodilo, bo gasilcem ostalo na 
razpolago nekaj več sredstev, ki bodo prišla prav predvsem pri 
nakupu zaščitne opreme. V Gasilski zvezi Markovci-Cirkulane-Zavrč 
imajo namreč velike težave s čiščenjem oblek, ki so jih uporabljali 
na intervencijah ob poplavah. Mulj se je namreč dobesedno zažrl v 
tkanino. Prav zato bodo morali kmalu razmisliti o nakupu novih. 
Najverjetneje bodo morala imeti v prihodnje vsa gasilska društva v 
Sloveniji več različnih vrst gasilskih oblačil – ena torej za navadne 
požare, pa recimo za intervencije podobne tistim na Krasu, pa za 
čiščenje mulja. Ob tem se poraja vprašanje, zakaj niso gasilci čistili 
mulja v svojih starih oblačilih. Ko so na intervenciji, morajo biti 
temu primerno oblečeni, drugače so v prekršku.

Franc Zemljič iz Pavlovskega Vrha je redna 
stranka na gorišniški tržnici: »Na poti domov se skoraj 
vsak petek ustavim na tržnici. Kupujem predvsem 
tisto zelenjavo, ki je nimamo doma. Danes sem izbral 
korenje in čebulo, pri gospe Pignar pa kupujem sir in 
jajca. Veliko damo na sezonsko in lokalno pridelano 
zelenjavo, zato cen sploh ne gledam. Pomembno je, da 
so izdelki domači in kakovostni. 

Domačinka Sabina Šegula se prav tako vsak petek 
odpravi na tržnico v središče občine: »Najboljše stvari 
se dobijo na naši domači tržnici. Izdelki so sveži, 
domači in lokalno pridelani. Ponudniki me že dobro 
poznajo in po navadi vnaprej vedo, kaj bom kupila. 
Največkrat so to solata, zelenjava, med, mlečni izdelki. 
Velika prednost je tudi ta, da je tržnica blizu mojega 
doma. Cene so glede na kakovost primerne. Nekateri 
izdelki so celo cenejši kot v trgovini.«

Matej Munda in hčerka Lara prideta na tržnico 
vsak konec tedna: »Prideva vsak petek po mleko 
in med, našo družino štajerska tržnica ‚gor drži‘. 
Domačega mleka več ni nikjer, zelo cenimo tudi 
domači med. Včasih kupimo zelenjavo, krompirja 
pa imamo doma dovolj. Zelo smo veseli, da se naši 
domači kmetovalci trudijo in že toliko let prihajajo v 
središče našega kraja. 

Foto: EK Foto: EK Foto: EK

 Na gorišniški tržnici se najde vse od 
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BRALCI IN POSLUŠALCI Radia-Tednika Ptuj 

CENA 179 €CENA 179 €

9. in 10. december 9. in 10. december 
-

-

-

-
-

Splošni pogoji so sestavni del programa!

Ivanuš: »Ob doma 
pridelani hrani 
ne potrebujemo 
prehranskih dopolnil«

Redni ponudnik na tržnici je tudi 
Alojz Ivanuš iz Cunkovcev. Njihova 
zelenjava je izjemno priljubljena da-
leč naokoli. V zadnjih letih se je nab-
ralo veliko rednih strank, ki vsak 
petek pridejo po cvetačo, brokoli, 
ohrovt, zelje, korenje, krompir in 
drugo zelenjavo. Letos je bila velik 
hit stebelna zelena, ki so jo dobese-
dno razprodali. Kupci najpogosteje 
pridejo po krompir, na voljo so 
štiri sorte, cena pa je osem evrov 
za deset kilogramov. Če bi komu 

krompir zmanjkal že čez teden, pa 
ga lahko kadarkoli dobi na njihovi 
kmetiji. Tudi cene ostale zelenjave 
so zmerne, kilogram ohrovta stane 
dva evra, rdečega zelja evro in pol, 
navadnega zelja pa evro. V rastli-
njaku so sredi novembra pobirali še 
papriko in paradižnik. Veliko dela 
opravijo ročno, njihova zelenjava 
pa je zdrava in kakovostna. 

Alojz je bil zaradi bolniške nekaj 
mesecev odstoten in je že komaj 
čakal, da se ponovno vrne na tr-
žnico. V teh letih mu je prešlo v 
navado, da je vsaj petek med 14. in 
17. uro na ploščadi pred gorišniško 
občino. Če mu bo zdravje služilo, 
bo prihajal tudi v prihodnje. Njego-
va želja je, da bi ljudje začeli še bolj 

ceniti domače pridelano hrano. »So 
posamezniki, ki so že ugotovili, kaj 
pomeni zelenjava z domačega vrta. 
Veliko pa je takih, ki kupujejo iz-
ključno izdelke po akcijskih cenah, 
nato pa iščejo prehranska dopolni-
la. Če se prehranjujemo z domači-
mi proizvodi, ne potrebujemo prav 
nobenih dodatkov,« je izpostavil 
Ivanuš. 

Med rednimi ponudniki na go-
rišniški tržnici sta tudi čebelarstvo 
Laura in kmetija Munda, ki se 
ukvarja s pridelavo kislega zelja, 
pečenic in kašnic. Gorišnica je tako 
ena izmed redkih podeželskih ob-
čin, kjer jim je uspelo ohraniti tržni-
co z domačimi proizvodi.

Estera Korošec

20 upokojenih vzgojiteljic iz SV 
dela Slovenije se je mudilo v Ormo-
žu, med drugim so si pobliže ogle-
dale vrtec in ormoško gimnazijo. 
Po krajšem kulturnem programu 
je sledilo neformalno druženje ter 
izmenjava izkušenj in dobrih praks. 
Upokojene vzgojiteljice so pripo-
vedovale o svojem srednješolskem 
izobraževanju in povedale, da je bil 
takrat velik poudarek na poznava-
nju ročnih del. Po vsem mestu so 
bile znane po svojih punčkah, ki 
so jih izdelovale skozi celo šolsko 
leto. Tovrstnih aktivnosti je danes 
v okviru programa predšolske 
vzgoje nekoliko manj, vendar se 
kljub temu vsak dijak oz. dijakinja 
sreča tudi s šivanjem, pletenjem, 
kvačkanjem, vezenjem …, in sicer 
največkrat v okviru raznih krožkov 
in projektnega dela. Pred časom so 
na šoli nabavili tudi šivalni stroj.

Z veseljem so opravljale 
svoj poklic

Aleksandra Štih, vodja aktiva 
predšolske vzgoje na Gimnaziji 
Ormož, je izpostavila, da so takšna 

srečanja dodatna motivacija za 
mlade in na nek način tudi potrdi-
tev, da so izbrali pravo življenjsko 
pot. Prav vse upokojene vzgojitelji-
ce so namreč povedale, da so zelo 
rade delale z otroki, ta poklic jih 
je navdihoval in navduševal. Med 
drugim so poudarile, da je izjemno 
pomemben odnos, ki si ga uspe 
vzgojiteljica vzpostaviti z otroki 
oz. s svojo skupino, predvsem sko-
zi sodelovanje, pogovor, pravilen 
način usmerjanja. Izpostavile so 
pomen izkustvenega učenja, tudi 
skozi razna ustvarjanja, pri čemer 

naj bo v ospredju uporaba materi-
alov iz narave. Dijakinje so jih z ve-
likim zanimanjem poslušale in jim 
nato predstavile še nekaj svojih iz-
delkov. Gostje so bile izjemno nav-
dušene nad njihovim glasbenim in 
umetniškim znanjem (ročno izde-
lane slikanice, matematične igre, 
avtorske pesmice za otroke). Vse 
so se strinjale, da imajo danes mla-
di veliko več možnosti za razvijanje 
svojih talentov. V spomin na ta do-
godek so prejele pesniško zbirko 
Violeta Bloom dijakinje Nine Marin.

Estera Korošec

Ormož � Gimnazija gostila 20 upokojenih vzgojiteljic 

Vzgojiteljice so morale obvladati ročna dela
Na Gimnaziji Ormož so organizirali srečanje z upokojenimi vzgojiteljicami iz nekda-
nje petletne srednje pedagoške šole v Mariboru. Njihove dijakinje predšolske vzgoje so 
tako imele možnost izvedeti več o tem, kako je včasih izgledalo izobraževanje za delo v 
vrtcih in katero znanje jim bo prišlo prav.

Foto: EK

zelenjave, mlečnih izdelkov, pečenic in medu. 

Foto: Gimnazija Ormož

V telovadnici ormoške gimnazije so se dijakinje predšolske vzgoje družile z 
upokojenimi vzgojiteljicami. 
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ESTAVELA - kraški izvir, ki vodo občasno tudi požira, JAEN - špansko mesto v Andaluziji severno od Granade, PIROGA - 
indijanski čoln, izdolben iz enega debla, drevak

Unitarna republika meri 27.750 km² in ima 
11 milijonov prebivalcev. Glavno mesto je 
Port-au-Prince. Je otoška država, ki leži na 
zahodni tretjini otoka Hispaniola v Karib-
skem morju in jugovzhodno od Kube. Ta 
nekdanja francoska kolonija je bila ena od 
prvih držav za ZDA v Amerikah, ki so razgla-
sile samostojnost. Leži v območju tropske 
klime. Količina padavin je v dolinah otoka 
do 500 mm letno, v višje ležečih področjih 
otoka pa do 2500 mm letno. Državna de-
narna enota je gurd, spletna domena pa .ht. 

Zadnji dnevi novembra in prvi 
v decembru bodo zelo radovedni, 
polni navdiha in upanja. Stvari 
se bodo odvijale po ključu hitro in 
učinkovito. Kreativen čas prihaja 
v pogledu službe in tako se stvari 
končno uredijo tako, kot si boste 
želeli. Toplo ognjišče in prijeten 
klepet.

Čeprav je zunaj mrzlo in so zadnji 
dnevi novembra nekoliko bolj 
pusti, pridobite upanje in energijo 
za prihodnost. Začele se bodo 
predpriprave za zadnji mesec leta 
in sprejeli boste tudi neko strateško 
odločitev. Finančno se ne boste 
smeli pritoževati. Vzemite si čas 
zase.

Prijetno bo, kajti družba vam 
bo odgovarjala in predvsem se 
boste zadrževali tam, kjer bo 
veliko ljudi. Priložnosti za uspeh 
se bodo stopnjevale in blesteli 
boste v skupinskem delu. Mladi 
predstavniki tega znamenja boste 
zaljubljeni do ušes. Finančno bo 
radovedno.

V ljubezni bo pričakovati 
neko strast in povečano mero 
romantike. Stvari se bodo odvijale 
na prijeten način in našli boste 
tisto, kar si želite. Sledili boste 
osebni legendi in se povezali z 
notranjimi smerokazi. Primeren 
čas bo, da radikalno spremenite 
videz. Bolj drzno bo v službi.

Kocke usode se bodo zasukale 
tako, da imate od vsega sami 
korist. Raziskovali boste stvari, 
ki odstopajo in so v lastnem 
bistvu skrite. Sreča bo nekaj zelo 
pomembnega in ustvarjalno se 
boste lotili novih navdihov. Morje 
strasti bo valovilo v ljubezni.

Znani boste po tem, da bo pri vas 
doma veselo in zabavno. Prav 
gotovo ne boste počivali, ampak si 
boste zadali nove delovne naloge 
in obveznosti. Umetniški talenti 
bo v danem obdobju močno 
izstopal. Odpravite se v gledališče 
ali v opero.

Ozavestili boste pojem o sreči in 
stvari naredili tako, da imate od 
vsega sami koristi. Na delovnem 
mestu vas čaka neka radikalna 
priložnost in ugodne iztočnice 
napredovanja. Z ničimer ne boste 
smeli odlašati in zavedajte se, da 
se počasi daleč pride.

Okrepila se bodo znanja, ki so 
vezana na svet duhovnosti in 
ezoteričnih zakonitosti. Vsekakor 
boste skozi lastno delo in 
prizadevanje pridobili upanje in 
energijo za prihodnost. Odločili se 
boste, odšli strmo naprej in blesteli 
v pogledu fi nanc. Več bo tudi 
sproščenih pogovorov.

Vsekakor se boste izkazali v 
retoriki besed in dosegli uspeh. 
Pravzaprav povlečete določene niti 
tako, da se bosta lahko cedila med 
in mleko. Varovati se boste morali 
zapravljivosti, kajti denar prihaja 
in odhaja. V pogledu ljubezni bo 
pestro in zanimivo.

Čeprav boste sami kovali načrte 
prihodnosti, ima za vas usoda 
presenečenje. Sprva morda 
nekoliko bolj šokantno, a nobena 
juha se ne poje tako vroča, kot se 
skuha. Odločili se boste in naredili 
spremembo na osebni ravni. 
Čeprav boste sprva dvomili, bodo 
odzivi pozitivni.

Kamenčki v mozaiku spoznanja 
se bodo zasukali tako, da ostaja 
upanje in da drzno verjamete v 
svoje sanje. Razmisliti velja tudi 
o tem, kaj vam podarja upanje. 
Na delovnem mestu cvetite. Če 
ste pred kratkim pridobili službo, 
boste morali zavihati rokave.

Čeprav veljate za ene med 
bolj umetniškimi znanji, boste 
omenjeno v tem tednu dali na 
stranski tir in se aktivno lotili 
vsega tistega, s čimer ste odlašali. 
Pravzaprav boste naredili premike 
na bolje in napredkom ne bo videti 
konca. Pri partnerju pa najdite 
prijatelja.

BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)

Tedenski horoskop

Uspel jim je nad pričakovanji, 
napolnili so dvorano, zapomnili 
si ga bodo po stoječih ovacijah 
in trenutkih, ko je z njimi pela 
cela dvorana. „Priznamo, da smo 
vmes potočili tudi kakšno solzo 
sreče. Hvaležni smo za vse to. 
Hvaležni smo za odlične odzive, 
to nam veliko pomeni. Spomi-
ni na ta dan bodo v naših srcih 
ostali za vedno,“ je po koncer-
tu še poln vtisov povedal vodja 
ansambla Niko Zorko. V desetih 
letih delovanja je bil ansambel 
Upanje zelo uspešen, pohvalijo 
se lahko z več kot 12 festivalskimi 
nagradami, posneli so več kot 15 
pesmi in izdali osem videospo-
tov. V prihodnje bo pesmi, s ka-
terimi bodo razveselili ljubitelje 
narodno-zabavne glasbe in svoje 
podpornike, še več, že pridno va-
dijo. Napovedujejo pa tudi še več 
videospotov.

Nova valčka in nova 
koncertna turneja 
Modrijani osebno

Modrijani so z dvema novima 
valčkoma napovedali novo kon-
certno turnejo Modrijani osebno, 

ki bo potekala pod naslovom Naj-
lepše ljubezenske pesmi. Začeli jo 
bodo v januarju 2024, zaključili pa 
v aprilu. Koncerti bodo potekali 
v Kozjem, Staršah, Vojniku, na 
Vranskem, na Čatežu, v Tržiču. 
Žireh, Puconcih, Dobrovi, Pliber-
ku, Mirni Peči, Oplotnici, Pivki in 
Semiču.

Pesem Moj mali raj, ki je lepo 
nadaljevanje zgodbe pesmi Oj, 
zemljica, je druga viža, ki so jo 
posneli s Silvom Pliberškom iz 
Oplotnice. Gre za iskreno izpo-

ved človeka, ki z vsem srcem ljubi 
domačo zemljo, jo z vso preda-
nostjo obdeluje ter se veseli vseh 
darov, ki mu jih daje. Avtor glasbe 
in aranžmaja je Rok Švab, bese-
dila Vera Šolinc. Za pesem Moja 
ljubezen, s pridihom Mediterana, 
je eno najbolj romantičnih besedil 
napisal legendarni pevec in avtor 
Aleksander Jež, melodijo pa sta 
prvič skupaj ustvarila Rok Švab in 
Sergije Lugovski. Poseben zven 
pa ji daje nežen zvok klasične ki-
tare Mika Orešarja. Pesem je pos-

večena Rokovi ženi Petri, s katero 
sta obeležila prvo obletnico poro-
ke. „Vsi potrebujemo ljubezen in 
ni lepšega občutka kot biti ljub-
ljen in imeti nekoga iskreno rad,“ 
je ob izdaji te pesmi povedal Rok 
Švab. Modrijani so prepričani, da 
se bosta tudi nova valčka dotak-
nila mnogih in da jima bodo ljudje 
pogosto prisluhnili ter se ob njiju 
spomnili na to, kar je v življenju 
najpomembnejše. Oba so opre-
mili tudi z videospotoma.

MG

Na sceni

Koncert, ki je prinesel nov zagon 
Ansambel Upanje je z velikim koncertom in odličnimi gosti 29. oktobra v večnamenski dvorani v Gorišnici praznoval 
10-letnico delovanja. To je bil doslej njihov največji projekt v dosedanji karieri.

Foto: Kaja Kristovič/Kaissa

V večnamenski dvorani v Gorišnici stoječe ovacije za ansambel Upanje na koncertu ob desetletnici delovanja.
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Ptuj Dominikanski 
samostan
četrtek, 23. november, 
ob 18.00

Cena vstopnic 
v predprodaji
10 € za naročnike Večera
12 € redna cena

Naročniki Večera na prodajnih mestih Eventima popust uveljavite s potrdilom 
o zadnji plačani naročnini.

Prodaja vstopnic
Eventim 
vecer.com/vzivo
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BRUNO 
ŠIMLEŠA,
PRILJUBLJENI 

PREDAVATELJ IN 

AVTOR USPEŠNIC

BLJENI 

VATELJ IN 

USPEŠNIC

(Po)stanite zdravi
Na Ptuj prihaja Bruno Šimleša, priljubljen hrvaški sociolog ter avtor, ki podpisuje 

več knjižnih uspešnic s področja popularne psihologije in duhovnosti. 

Na zanimivem srečanju Večer v živo bomo izvedeli, kako lahko srce in um

postaneta tovarna zdravil.

VABLJENI!    Srečanje 
na Ptuju

550 OSNOVNIH ŠOL 
iz Podravja in osrednje Slovenije

od 1. do 5. in od 6. do 9. 
razreda OŠ

SUPERFINALOM 

pesmi je prepevalo 

96.000 OBISKOVALCEV

10.
SEZONA 

Tudi v tem šolskem letu bodo osnovnošolci prepevali slovenske pesmi in se veselili v okviru projekta 

Ptuj in Radia Celje.
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Občina je vabila že razposlala vsem obča-
nom in občankam, vse Katarine, Kate in Kati-
ce pa so prejele osebno pošto. Želja organi-
zatorjev je, da bi se slavljenke v čim večjem 
številu udeležile skupnega praznovanja. Ker 
godovni dan zaznamujejo veselo druženje, 
pogovor, občutek sprejetosti in zaželenosti 
in dobra hrana, bo vse to tudi del letošnjega 
Katrejinega. Dogodek bo v celoti fi nancirala 
gorišniška občina, organizacija pa je domeni 
Vaškega odbora Gorišnica. Predsednik Bo-

štjan Kolar je izpostavil, da nadaljujejo tradi-
cijo predhodnikov, hkrati pa nameravajo že 
dobro poznano Katrejino obogatiti z doda-
tnimi vsebinami. Letošnja novost bo tržnica, 
ki se bo za obiskovalce odprla že ob 14. uri. 
Lokalni pridelovalci, ki so sicer vsak petek na 
ploščadi pred občinsko zgradbo, bodo na ta 
dan izdelke ponujali na Dominkovi domačiji. 
K sodelovanju so povabili tudi društvo So-
žitje in nekatere druge lokalne ponudnike. 
Prav vsi so vabilo sprejeli z navdušenjem.

Gorišnica � Na Dominkovi domačiji bodo praznovali Katrejino

Veselo druženje, kulturni program in domača malica 

Foto: EK

Na Dominkovi domačiji bo ta konec tedna veselo dogajanje. 

V občini Gorišnica bodo letos ponovno obudili praznovanje Katrejinega. Ta praznični dogodek 
so na Dominkovi domačiji prvič organizirali pred več kot 20 leti, in sicer v spomin na zadnjo 
stanovalko, ki se je imenovala Kata. Njena godovna zavetnica je bila sv. Katarina, ki goduje 25. 
novembra. Nekoč so namreč ljudje praznovali godovne dni in ne rojstnih dnevov.

Foto: EK

Boštjan Kolar, svetnik in predsednik vaške-
ga odbora Gorišnica, napoveduje bogato 
dogajanje ob godu sv. Katarine.

Na Ptuju katarinin 
sejem

Praznovanje Katrejinega bo na 
Dominkovi domačiji v petek, 24. 
novembra. Tržnica bo za obiskovalce 
odprta že od 14. ure naprej, ob 16. 
uri pa se bo začel kulturni program. 
V soboto, 25. novembra, bo na Ptuju 
tradicionalni katarinin sejem, ki je uvod 
v predpraznično decembrsko dogajanje. 
Sejem nima več takšnega pomena, kot 
ga je imel nekoč, a je kljub temu ostal 
tradicionalni ptujski kramarski sejem, 
na katerem se preteklost prepleta s 
sedanjostjo. Na ta dan bo nekoliko 
spremenjen prometni režim v mestu. 

Društvo gospodinj Gorišnica poskrbeli za tra-
dicionalno malico – kruh z zaseko in čebulo. 
»Naša želja je, da v čim večji meri obudimo 
dogajanje na Dominkovi domačiji, na katero 
smo zelo ponosni. Razmišljamo o morebitni 
organizaciji raznih kulturnih dogodkov, tudi 
likovnih kolonij, ki so včasih na tem prostoru 
že bile,« je povedal Kolar in dodal, da je to 
tudi ena od prioritet vaškega odbora. Med 
drugim je omenil tudi, da bi morali čim prej 
odpeti tudi nov objekt z recepcijo in manjšo 
trgovino. »Naša želja je, da bi lokalni pride-
lovalci vsaj občasno tukaj prodajali svoje 
izdelke. Lokacija je dostopna in le nekaj de-
set metrov oddaljena od bližnje magistralne 
ceste.« V času božično-novoletnih praznikov 
nameravajo na Dominkovi domačiji postaviti 
jaslice. 

Vaški odbor si prizadeva 
za obujanje dogajanja na 
Dominkovi domačiji

Kulturno dogajanje bodo obogatili tam-
buraši iz Zagojičev, otroška in odrasla folklor-
na skupina iz Gorišnice, trio Vetrnica. Prika-
zali pa bodo tudi, kako so nekoč fantje voščili 
dekletu za god. Domačinka Darinka Žnidarič 
se bo prelevila v Kato, v sodelovanju s Ko-

nradom Kostanjevcem pa bosta odigrala, 
kako veselo je bilo včasih na godovni dan. Po 
uradnem delu bosta Društvo upokojencev in 
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se obračunava v skladu z  41. členom ZDDV-1L (Uradni list 72/2019).

Vsak obiskovalec gostinske verige Mediabar z nakupom pijače, ne pa hrane in 
cigaret, prejme določeno število točk, za katere lahko dobi brezplačen izvod revije, 
časopisa ali križank. Vsak tiskan izvod ima na naslovnici označeno vrednost v 
točkah. Za vsak porabljen evro stranka pridobi eno točko. 

Več informacij o gostinski verigi Mediabar na www.mediabar.si.

IZPOSOJA in prodaja medicinskih 
pripomočkov na naročilnico ZZZS 
(postelje, vozički, toaletni stol ...). 
NOVA REHA, Mlinska c. 1a, Ptuj, 
tel. 02 782 01 06.

www.novareha.si

Mali oglasi

OKNA, rolete, žaluzije, komarniki, 
ugodne cene. Janez Belec, s. p., 
Trnovska vas 50, tel. 041 884 841; 
janez.belec@gmail.com.

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pele-
te, brezplačna dostava, ugodna cena. 
HORVAT WOOD, d. o. o., Moškanjci 
1i. Tel. 051 667 170.

BUKOVA drva prodam. Razrezana na 
25, 33 ali 50 cm. Tel. 041 893 305, 
e-pošta: info@lesgrad.si, Lesgrad, 
d. o. o., Mlače 3, Loče.

ODKUPUJEMO hlodovino jelše. Pla-
čilo takoj. g.o.z.d-bio-les, Vlado Med-
ved, s. p. Tel. 041 610 210 ali info@
gozd-bioles.si.

POLAGANJE robnikov, tlakovcev, 
postavitev ograj, rezanje žive meje, 
košnja, čiščenje parcel, kleti in drugih 
prostorov z odvozom ter nudimo kom-
bi prevoze do 1,5 tone. Srečko Turk, 
Muretinci 44a. Tel. 031 733 112.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, 
cisterno za gnojevko, krožne brane, 
cepilnik za drva in drugo kmetijsko 
mehanizacijo. Telefon 041 923 197.

NESNICE, mlade, cepljene, hisex, rja-
ve, v začetku nesnosti, prodam, vsak 
dan od 8. do 17. ure. Soršak, Podlo-
že 1, Ptujska Gora. Tel. 041 694 124.

V OKOLICI Ptuja, Markovcev in Vidma 
pri Ptuju vzamem njive v najem. Dob-
ro plačilo. Tel. 041 258 832. 

KUPIM nakladalko, lahko v okvari ali 
slabšem stanju, in drugo kmetijsko 
mehanizacijo. Tel. 041 856 442.

PRODAM tračno brusilko za obdelavo 
lesa, dolžina mize 217 cm x širina 90 
cm, celotna dolžina stroja 320 cm. Tel. 
031 728 009.

KUPIM dve telički, simentalki, stari od 
3 do 4 mesece. Tel. 041 878 226.

KUPIM traktor s priključki ali samo 
traktor. Tel. 041 680 684. 

PRODAM teličko simentalko, staro 12 
dni. Tel. 041 720 870.

PRODAM traktorsko škropilnico, 200 
l, Agro Kranj z 8-m škropilno napra-
vo in 50 m cevi za škropljenje vinog-
rada, in sejalnico za koruzo Olt. Tel. 
051 245 621.

UGODNO: vse iz inoxa, ograje, 
deli ograj, okovja za kabine, cevi, 
cevni priključki, pločevina, pali-
ce, vijaki, dimniki. RAMAINOKS, 
d. o. o. Kidričevo, Kopališka 3, tel. 
02 780 99 26, www.ramainox.si.

RAZNO

PRODAM rabljeno gostinsko pohištvo 
inox in konfektomat Juno, pomivalni 
stroj z mizo Hobart. Tel. 051 302 364.

NEPREMIČNINE

ŽE V PRODAJI!

ideja 
za darilo: 

NAROČNINA

www.salomongroup.si

Na voljo tudi v poslovalnicah 

KLIC
DOBROTE

dvorana 
Golovec v Celju

sreda, 29. 11. 2023 
ob 20.00

upanje
za
vse

Teden Karitas, 27. 11. do 3. 12. 2023
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ZAHVALA
Zahvaljujemo se vsem, ki ste se poslovili 
od naše pokojne mame

Štefanije Voda
27. 11. 1934–3. 11. 2023

Z MESTNEGA VRHA 115
nazadnje bivajoča v Domu upokojencev Ptuj
in jo pospremili na njeni zadnji poti.
Hvala sorodnikom in vsem, ki ste ji izkazali spoštovanje, 
darovali cvetje in sveče in nam izrekli sožalje ob tej boleči 
izgubi.
Zahvaljujemo se duhovniku za opravljen obred in mašo.
Zahvaljujemo se zdravstvenemu osebju Bolnišnice Ptuj za 
skrbno in strokovno obravnavo, osebju Doma upokojencev 
Ptuj za skrbno nego in prijazen odnos do naše mame.
Zahvaljujemo se delavcem podjetja Javne službe Ptuj, pevcem 
za odpete pesmi in odigrano Tišino.
Iskreno smo vam hvaležne za vse, kar ste naredili za našo 
drago mamo.

Hčerke Dragica, Sonja in Cvetka z družinami

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin
bo večno ostal.

ZAHVALA
Ob izgubi drage mame, 
tašče, babice in prababice

Marije Bračič
IZ ZABOVCEV 94
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji 
poti.
Hvala za izrečena sožalja, sveče, cvetje, za sv. maše in vse 
darove. Hvala g. župniku za opravljen obred, pevcem za odpete 
žalostinke, govornici in molivki, podjetju Mir, godbeniku za 
odigrano Tišino in vsem, ki ste nam kakorkoli pomagali.
Vsa toplina njenega srca bo ostala vedno z nami.

Njeni najdražji

S podpisom potrjujem naročilo Štajerskega tednika do pisnega preklica, vendar za najmanj 12 
mesecev. Potrjujem, da zadnjih 6 mesecev nisem bil/-a naročnik/-ica

Radio Tednik Ptuj 
Osojnikova cesta 3 
2250 Ptuj

Ime in priimek: 

Naslov: 

Telefon:            E-naslov: 

Datum naročila:         Podpis: 

Soglašam s prejemanjem računov na elektronski naslov (e-mail)

NAROČILNICA ZA

Več informacij: majda.segula@radio-tednik.si, telefon 02/749 34 16.
Spletna prijava in pogoji: www.tednik.si/narocnina

Postanite novi naročnik Štajerskega tednika 
in prejeli boste privlačno darilo za pripravo prazničnih kulinaričnih 
dobrot. Pravokotni pekač 7L iz borosilikatnega (kaljenega) stekla in 
Magic pekač za muffine, za 6 kosov.

Nagrado lahko prevzamete v tajništvu Radia Tednik Ptuj, 
Osojnikova cesta 3 na Ptuju, vsak delavnik med 7.00 in 15.00.
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ročnik Štajerskega tednika 
lačno darilo za pripravo prazničnih kulinarič

ekač 7L iz borosilikatnega (kalj
e, za 6 kosov.

Vsa toplina tvojega srca
in vsa tvoja ljubezen
ostajata za vedno z nami.

SPOMIN
17. novembra minevata dve leti žalosti 
in bolečine, odkar nas je zapustil naš dragi 
mož, oče, dedek in pradedek

Pavel Kolnik
25. 12. 19 44–17. 11. 2021

S KUKAVE 67
Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, mu prižgete 
svečko in se z lepo mislijo spomnite nanj.

Tvoji najdražji

Čas je ne rani,
ostala je z nami,
misel hvaležna na te!

V SPOMIN

Herman Gaiser
S PTUJA
16. 11. 2012–16. 11. 2023

Hvala vsem, ki se ga spominjate.
Družini Gaiser in Goznik

Vsak človek je zase svet,
čuden, svetal in lep
kot zvezda na nebu.
(T. Pavček) 

OSMRTNICA
Sporočamo žalostno vest, da nas je v 83. letu 
zapustil naš dragi

Ignac Černezel
obrtnik v pokoju

Z DRAŽENSKE CESTE 27 NA PTUJU
Od njega se bomo poslovili v petek, 17. novembra 2023, ob 15. 
uri na hajdinskem pokopališču. Žara bo položena v vežico na 
dan pogreba ob 12. uri.

Žalujoči: žena Katica ter hčerki Branka in Darja z družinama

Listje leti, drevje šumi,
tvojih stopinj pa več ni.
Kajti tvoje srce je omagalo,
tvoj dih je zastal, a nate
spomin bo večno ostal.

V SPOMIN 
16. novembra je minilo eno žalostno leto, 
odkar si nas zapustil, dragi

Milan Čuš
IZ KICARJA 55A
19. 3. 1951–16. 11. 2022

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, prižgete svečo 
in postojite ob njegovem grobu.

Vsi tvoji, ki te neizmerno pogrešamo

Pride čas prelep, ki daje,
pa se ne zaveš takrat.
In pride čas, ki vzame,
kar si imel brezmejno rad.

OSMRTNICA
V 97. letu se je poslovil

Leopold Vinkler
IZ SLAP 9, ROJEN V STANEČKI VASI
Pogreb bo v soboto, 18. novembra 2023, ob 13. uri na 
pokopališču na Ptujski Gori.
Žara bo pripeljana v vežico na dan pogreba ob 10. uri. Molitev 
za pokojnega bo v petek, 17. novembra, ob 18.30 v baziliki.

Žalujoča družina Vinkler
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Ob ločitvi je bilo ženino srce trdo kot mejni kamni vseh najinih 

Ob ločitvi je bilo ženino srce trdo kot mejni kamni vseh najinih 

nepremičnin skupaj.
nepremičnin skupaj.

* * ** * *

Danes si grem kupit svoj prvi pametni telefon. Edini kriterij izbire: 

Danes si grem kupit svoj prvi pametni telefon. Edini kriterij izbire: 

ne sme biti pametenejši od ženinega pametnega telefona. 

ne sme biti pametenejši od ženinega pametnega telefona. 

* * ** * *

Več vina spije, pogosteje uporablja iz trte izvite izgovore.

Več vina spije, pogosteje uporablja iz trte izvite izgovore.

* * ** * *

Hudič je, če ima človek v glavi sto stvari, pa je od tega le deset možganskih celic.

Hudič je, če ima človek v glavi sto stvari, pa je od tega le deset možganskih celic.

* * ** * *

Moja chefi ca v kuhinji tako zažiga, da prismodi vsako drugo jed.

Moja chefi ca v kuhinji tako zažiga, da prismodi vsako drugo jed.

* * ** * *

Zakaj riniti z glavo skozi zid, če je koristneje polizati pravo rit.

Zakaj riniti z glavo skozi zid, če je koristneje polizati pravo rit.

AFORIZMI BY FREDI

Sveti Andraž � Prijateljsko srečanje ljudskih pevcev in godcev

Tradicionalna Pesem na vasi
V Društvu gospodinj Vitomarci vse od leta 2009, ko so ustanovili sekcijo ljudskih 
pevk, ohranjajo slovensko ljudsko pesem.

Zlati lenarški grb je za svoj ži-
vljenjski prispevek k razvoju špor-
ta v Lenartu prejel Miran Zorec. 
Srebrni je šel v roke Leopolda 
Hameršaka za vsestransko druž-
beno aktivnost in prostovoljstvo 
ter Srečka Kovačiča za njegov 
doprinos k razvoju godbeništva in 
glasbene kulture. 

Za več kot štiridesetletno 
ustvarjalnost v ljubiteljski kulturi 

si je bronasti grb prislužila Olga 
Ornik, plaketo občine pa vrhunska 
mažoretka Zala Verbošt. Župan 
je izročil tudi občinska priznanja: 
prostovoljnim gasilskim društvom 
Lenart, Selce in Voličina ter lenar-
škemu štabu civilne zaščite zlasti 
za njihovo požrtvovalno pomoč 
občanom pri odpravi škode in 
posledic neurij, ujm in poplav v le-
tošnjem letu, Avgustu Seničarju za 

njegov prispevek h gospodarske-
mu razvoju osrednjih Slovenskih 
goric in za zasluge pri postavitvi 
Maistrovega stolpa v Zavrhu ter 
Nejcu Kurbusu, naj mladinskemu 
voditelju skavtu.

Priznanja za izjemen učni oziro-
ma študijski uspeh so prejeli tudi 
odlični osnovnošolci in dijaki ter 
študentje. 

SD

Foto: FA

Nagrajenci ob letošnjem prazniku občine Lenart.

Lenart � Nagrajenci letošnjega občinskega praznika

Zlati lenarški grb za Mirana Zorca
Na osrednji slovesnosti ob zaključku praznovanja letošnjega občinskega praznika je 
župan Janez Kramberger podelil priznanja zaslužnim občanom. 

Letošnji martin je opravil svoje, mošt je postal vino. Ptujski karneval 
je dobil novega princa. Bolj ali manj že diši po decembrskih praznikih. V 
trgovinah so se nanje dobro pripravili, saj so že v prvih jesenskih dneh 
pričeli s prodajo najrazličnejšega prazničnega okrasja. Nekaj tega pa bo 
mogoče kupili tudi na Katarininem sejmu, ki bo 25. novembra. 

V začetku decembra pa bi naj na mestni tržnici že postavili drsališče, 
ki naj bi obratovalo vse do srede februarja, a naj bi bilo vse odvisno od 
vremena, torej začetek in konec njegovega njegove uporabe. 

V ptujskem gradu bo jutri potekal muzejski vikend za družine in otroke 
pod naslovom Ura teče, nič ne reče. V muzeju namreč dobro vedo, da čas 
hitro teče, kar je bilo včeraj še življenje, je danes le še spomin. V nedeljo 
pa bo v cerkvi sv. Petra in Pavla Ptuj potekal 3. kloštrski večer, orgle v solo 
zasedbah, na katerega vabi Zasebna glasbena šola v samostanu s. Petra 
in Pavla Ptuj.

Že vrsto let Slovenska turistična 
organizacija preko svojih promo-
cijskih aktivnosti podpira Teden 
restavracij, ki poteka v dveh delih, 
spomladi in jeseni. Letos je s svoji-
mi menuji pritegnil več kot 110.000 
ljudi. Velja za enega najbolj množič-
no obiskanih gurmanskih dogod-
kov v Sloveniji, ki poteka tudi na 
Ptuju, v gostilnah Grabar in Ribič. 

Med 13. in 15. novembrom so v 
Novi Gorici potekali letošnji Dnevi 
slovenskega turizma, največji stro-
kovni dogodek slovenskega turiz-
ma. V sklopu že trinajstih Dnevov 
slovenskega turizma je potekal 

NAGRADNO TURISTIČNO VPRAŠANJE

Kdo je novi princ ptujskega karnevala?

........................................................................................................

Ime in priimek: .........................................................................

Naslov: ….................................................................................

Davčna številka: .......................................................................

Kupon pošljite ali prinesite na naslov: Radio-Tednik Ptuj, Osojnikova 3, 2250 Ptuj.

Foto: Črtomir Goznik

Turistična društva že 120 let ohranjajo tradicijo urejanja krajev. Na fotografi ji stavba v Miklošičevi ulici 1 na 
Ptuju, ena najlepše urejenih stavb v starem mestnem jedru.

Nagradno turistično vprašanje

vstopajo v naravno okolje ter so naravnost idealen trajnostni produkt, 
kot npr. gozdne kopeli. „Tematske poti v TZS vidimo kot enega ključnih 
elementov pri organiziranu vseh usmerjenih obiskov v naravnem okolju,“ 
še posebej poudarjajo.

Na nagradno turistično vprašanje, na katerega je bilo potrebno odgo-
voriti do 10. novembra, spraševali smo o tem, kdaj je bila prvič omenjena 
Velika Nedelja, nismo prejeli pravilnega odgovora. Velika Nedelja je sta-
ra križniška komenda, ki je bila prvič omenjena že leta 1236 kot upravno 
in gospodarsko središče križniškega reda na Slovenskem. V leto 1199 pa 
sega nastanek gradu Velika Nedelja, ko je salzburški ministerial Friderik 
Ptujski na velik petek sprejel vračajoče se nemške viteze „v mogočnih 
oklepih in na iskrih konjih“. (Vir: Zbornik ob 130-letnici ptujskega muzeja, 
prispevek muzejske svetnice Nevenke Korpič Muzejske zbirke v gradu 
Velika Nedelja). 

Danes sprašujemo, kdo je novi princ ptujskega karnevala. Nagrada za 
pravilen odgovor je vstopnica za kopanje v Termah Ptuj. Odgovore priča-
kujemo v uredništvu Štajerskega tednika, Osojnikova 3, do 24. novembra.

V turističnih društvih aktivnih več kot 31.000 prostovoljcevV turističnih društvih aktivnih več kot 31.000 prostovoljcev
tudi jubilejni 70. Gostinsko-turistični zbor s strokovnimi tekmovanji, de-
lavnicami in drugimi dogodki.

Pod okriljem Turistične zveze Slovenije deluje več kot 400 turističnih 
društev z več kot 31.000 prostovoljci, ki že 12 let ohranjajo tradicijo ure-
janja slovenskih krajev in s svojimi dejavnostmi pomembno prispevajo v 
slovenski turizem, njegov razvoj, ponudbo in promocijo. Letos je njena 
strokovna komisija ocenila 28 mest, 19 mestnih, vaških in trških jeder, 35 
izletniških točk, 21 izletniških krajev, 10 mladinskih prenočišč, 18 kampov 
in glampingov ter 25 tematskih poti, ki so pomembne tako z vidika va-
rovanja narave kot razpršitvi turističnih tokov. TZS ima najboljši pregled 
nad 700 tematskimi potmi v Sloveniji, zato si tudi prizadevajo za spre-
jetje poenotenega certifi ciranja in oblikovanje enotnega registra. Le-te 
omogočajo, da obiskovalci sami ali pod vodstvom lokalnih vodnikov 

V okviru slovesnosti ob občin-
skem prazniku vsako leto v no-
vembru organizirajo prijateljsko 
srečanje ljudskih pevcev in godcev 
z naslovom Pesem na vasi; tako 
je bilo tudi minulo nedeljo, ko je 
v polni večnamenski dvorani v Vi-
tomarcih nastopilo deset pevskih 
skupin. Prve so zapele članice do-
mačega društva, sledili pa so pev-
ke in pevci iz prijateljskih društev 
iz Svetega Jurija ob Ščavnici, Tur-
nišč, Benedikta, Stoperc, Hajdoš, 
dve skupini iz Juršincev ter pevci 

iz Medobčinskega društva slepih 
in slabovidnih Ptuj. Za konec so 
na odru zapeli vsi skupaj, in sicer 
ponarodelo Slomškovo pesem En 
hribček bom kupil. Prireditev je 
povezovala andraška kulturnica 
Valerija Ilešič Toš, ki je poudarila, 
kako pomemben in dragocen del 
izročila slovenske kulture je ljud-
ska pesem. 

Društvo gospodinj Vitomarci, ki 
šteje skoraj sto članic, vodi Ljudmi-
la Kocuvan, njegov glavni namen 
pa je usposabljanje in izobraže-

vanje podeželskih gospodinj, za 
katere organizirajo predavanja, 
tečaje, ekskurzije in druga posve-
tovalna srečanja. Zavedajo se, da 
gresta kulturna dediščina in turi-
zem z roko v roki, zato želijo skozi 
ohranjanje običajev svoj domači 
kraj čim bolj približati ne le domači-
nom, ampak tudi obiskovalcem. V 
sekciji ljudskih pevk so pred 14 leti 
združili ljubitelje ljudske kulture, ki 
jih družijo pesem, glasba, smeh in 
dobra volja.

SD

Foto: arhiv društva

Na tradicionalnem srečanju ljudskih pevcev in godcev Pesem na vasi v Vitomarcih je nastopilo deset skupin. 
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